
 تکریم کادر درمان 
با کاشت درخت به نام 
مدافعان سلامت کیش

واکسیناسیون دانش آموزان زمینه ساز 
بازگشایی مدارس در کیش

گفت و گوی اخبار کیش با مصطفی اقلیما، پدر مددکاری اجتماعی: 

رونق اقتصادی، کمک به معیشت مردم به زودی

مسیرپروازی کیش - رامسر هموار شد

شرکت عمران، آب و خدمات کیش با کاشت نها به نام هر یک 
از افرراد کادر درمان، از زحمات مدافعان سلامت کیش تقدیر 
می کند.به گزارش روزنامه اخبار کیش از شرکت عمران،آب و 
خدمات ، عبدالنبی شــرفی مدیر عامل این شرکت با اشاره به 
زحمــات شــبانه روزی کادر درمان و خدمت به ســاکنان و 
گردشگران در طول مدت شیوع کرونا و ضرورت تجلیل از این 
تلاش های ایثارگرانه گفت: فضایی برای ایجاد یک بوســتان 

جهت اجرای این طرح تخصیص داده شــده که پس از کاشت 
نهال به تعداد مدافعان سلامت ، اسامی هر یک از این افراد در 
کنار نهال ها تعبیه می شود تا خاطره زحمات ارزشمندشان 
برای همیشــه در اذهان ســاکنان این جزیره ماندگار شود.

عبدالنبی شرفی همچنین با بیان اینکه ترویج فرهنگ تقدیر از 
پیشکسوتان در فضای جامعه ، موجب توجه بیشتر نسل جوان 

به اهمیت استفاده از تجارب این افراد ....

 شماره 
1061

صفحه3

صفحه  3

صفحه 3

صفحه  2

صفحه  3

 رونق صنعت گردشگری با واکسیناسیون
فرصتی که به کشورهای همسایه هدیه شد

ن مــا تو  5 0 0 0  | 8 صفحــه   | م   ر چهــا ل  ســا |  2 0 2 1 مبر  1 ســپتا 5   |  1 4 4 3 8  صفــر   |  1 4 0 0 ر یو 2 شــهر 4 شــنبه   ر چها

w w w . a k h b a r k i s h . c o m

 جام جهانی قطر؛ 
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رییس مرکز توسعه سلامت کیش: 

 ویروس کرونا 
 همچنان در حال 

گردش است
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آسیب شناسی اسناد و کتاب های خطی شیخ صفی الدین اردبیلی

رئیس شورای رقابت:

خودروسازان در موقعیت مسلط هستند، ولی انصاف هم داشته باشند

اسناد و کتاب های خطی دوره صفویه و قاجار بقعه 
شــیخ صفی الدین اردبیلی، توسط کارشناسان 
پژوهشــکده حفاظت و مرمت آثــار تاریخی ـ 
فرهنگــی مــورد بررســی، مســتندنگاری و 
آسیب شناسی اولیه قرار گرفت.به گزارش ایسنا 
به نقل از روابط عمومی پژوهشگاه میراث فرهنگی 
و گردشگری، پیرو درخواست اداره کل موزه ها و 
امــوال منقول تاریخی- فرهنگــی و اعلام نیاز 
پژوهشی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشگری اســتان اردبیل به منظور بررسی 
انجام پژوهش های بنیادی و کاربردی روی اسناد 
و کتاب های خطی دوره صفویه و قاجار بقعه شیخ 
صفی الدین اردبیلی، شهرزاد امین شیرازی، مدیر 
گروه پژوهشی حفاظت و مرمت و فضه رحیمی، 

مســؤول بخش حفاظت و مرمت آثار کاغذی 
پژوهشــکده حفاظت و مرمت آثــار تاریخی-

فرهنگی از این آثار بازدید کردند.آثار کاغذی مورد 
بررسی متعلق به مجموعه بقعه شیخ صفی الدین 
اردبیلی شــامل یک نسخه قرآن به خط کوفی، 
تعدادی ســند تک بــرگ با موضــوع فرمان، 
مصالحه نامه و مبایعه نامه، صفحات تک برگ قرآن 
با تزئینات و... است.در بازدید انجام شده این آثار 
مورد بررســی قرار گرفت و مســتندنگاری و 
آسیب شناســی اولیه روی آن ها انجام شد که 
نتیجه آن به صورت ارائه پیشــنهادات در مورد 
تعیین اولویت حفاظتی و مرمتی و چگونگی انجام 
اقدامات حفاظتی پیشگیرانه و مرمت آثار ارائه 

می شود.

رئیس شورای رقابت با اشاره به اینکه پیش فروش 
خــودرو زمانی به نفع مصرف کننده اســت که 
امتیــازی بــه او بدهد، گفت: درســت اســت 
خودروســازان در موقعیت مسلط قرار دارند اما 

انصاف هم داشته باشند.
به گزارش ایسنا، در اواسط مرداد ماه و در جلسه 
۴۷۳ شورای رقابت مصوب شد که در طرح پیش 
فروش خودروهای مشــمول قیمــت گذاری، 
سهمی از خودرو که پیش پرداخت آن قبلا انجام 
شده مشمول هیچ گونه تورم قیمتی احتمالی 
نباشد. در عین حال تاکید شد خودروهایی که 
قیمت آن تعیین نشده حق پیش فروش ندارند.

در کنار برخی حواشی و انتقاداتی که در این رابطه 
مطرح بود، گفته می شد که خودروسازان چندان 

تمایلی به این مصوبه نداشته و حتی بهانه ای برای 
عقب نشــینی از طرح های پیش فروش خودرو 

است.
در رابطه با این جریان رضا شیوا - رئیس شورای 
رقابت - در گفت وگو با ایســنا، توضیحاتی ارائه 

کرد.
وی با بیان اینکه پیش فروش خودرو باید نفعی 
هــم بــرای مصــرف کننده داشــته باشــد، 
گفت:خودروسازان توجه داشته باشند که وقتی 
در پیش فروش هیچ امتیازی از سوی خودروساز 
به مصرف کننده ارائه نمی شود و سودی برای آن 
نــدارد چرا باید برای پیش خرید اقدام کند و در 
این حالت استقبال مصرف کننده نیز کاهش پیدا 

خواهد کرد.

رئیس شورای رقابت با اشاره به اینکه وقتی مصرف 
کننده برای پیش فروش اقدام می کند پول خود 
را مدت ها در اختیار خودروساز قرار می دهد که 
در گذر زمان و در شرایط تورمی موجود مشمول 
تورم می شــود و پولش از بین می رود، افزود: اما 
شاهد هســتیم که خودروساز هیچ امتیازی به 
مصرف کننده ارائه نمی دهد، نتیجه این است که 
در یک سال چند صد شــکایت در این رابطه از 
سوی متقاضیان به شــورای رقابت اعلام شده 

است.
به گفته شیوا، بهتر اســت خودروسازان طبق 
مصوبه عمل کرده و تعهــدات خود را نیز انجام 
دهند و به این هم فکر کنند که اگر در موقعیت 
مسلط در بازار قرار دارند باید انصاف را هم در نظر 

بگیرند.
اگر بازار رقابتی بود باز هم کسی حاضر بود پیش 

خرید کند؟
وی با تاکید بر اهمیت ایجاد بازار رقابتی در خودرو 
گفت: اگر چنیــن بازاری داشــتیم و چندین 
خودروساز خودرو ارائه می کردند آیا باز هم کسی 
حاضر بود پولش را برای پیش فروش یکساله آن 
هم وقتی حتی قیمت نهایی مشخص نیست در 
اختیار خودروسازان قرار دهد؟ ولی اکنون این 
خودروسازان هستند که بر جریان مسلط بوده و 
مصرف کننده هم چــاره ای ندارد و نمی تواند 
خودرو خریداری کند، از این رو لازم بود تا نسبت 
به تغییر وضعیت با صدور این مصوبه از ســوی 

شورای رقابت اقدام شود.

امیرعبداللهیان: آمریکا عامل بی ثباتی 
افغانستان است

وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران گفت: 
آمریکا عامل بخــش مهمی از بی ثباتی و ناامنی 

افغانستان است.
به گزارش ایرنا، حسین امیر عبداللهیان وزیر امور 
خارجه کشورمان در نشست مجازی »وضعیت 
بشردوستانه در افغانســتان« به ریاست آنتونیو 
گوترش دبیرکل سازمان ملل متحد شرکت و به 

ایراد سخنرانی پرداخت.
وزیر امور خارجه کشورمان در بخشی از سخنان 
خود در این نشست اظهار داشت: همه ما امروز با 
یک شــرایط جدید و چالش جدید در افغانستان 
روبرو هستیم و باور داریم که بخش مهمی از عامل 
وضعیت بی ثباتی ، ناامنی و شرایط نابسامان کنونی 
در کشور افغانستان به سیاست های توأم با آزمون 
و خطا و اشــتباهات ایالات متحده آمریکا در این 

کشور برمی گردد.
امیر عبداللهیان با تاکید بر اینکه آمریکایی ها در 
ســال های اشغال افغانســتان و اکنون در نحوه 
خروج شــان از این کشور فجایعی را آفریدند که 
جهانیان صحنه هایی از آن را در فرودگاه کابل در 
روزهای گذشته شاهد بودند، پیام این نشست در 
دو سطح سیاسی و انسانی را مورد تصریح قرار داد 
و افزود: در سطح سیاسی این پیام واحد را باید به 
افغانستان صادر کنیم که افغانستان امن، با ثبات 
و توسعه یافته فقط و فقط در سایه تشکیل دولت 
فراگیر ملی و متشکل از همه طرف ها می تواند 

ایجاد شود.
 وزیر امور خارجه همچنین دیدگاه کشورمان در 
سطح انسانی را تشریح و افزود: معتقد هستیم در 
ابعاد انسان دوســتانه، مردم ، زنان و کودکان در 
افغانستان در سالهای گذشته و در هفته های اخیر 
با وضعیت تاســف باری مواجه هســتند و امروز 
جامعه جهانی موظف اســت و باید کمک های 
انساندوستانه فوری و سریع خود را به افغانستان 

ارسال کند.
وزیر امور خارجه کشورمان ضمن انتقاد از اینکه 
جامعه جهانی نسبت به تعهدات خود در قبال 
رســیدگی به وضعیت آوارگان افغان به خوبی 
عمل نکرده اســت بر ضرورت تامین کمکهای 
فوری انسان دوستانه و همچنین کمک به مردم 
این کشور و تشکیل دولت فراگیر در افغانستان 
تاکید کرد. امیر عبداللهیان همچنین با تاکید 
بر ارتباط کشورمان با همه طرف ها در افغانستان 
اظهار داشت: ما در افغانستان سیاستی را دنبال 
می کنیم که علاوه بر تشــکیل دولت فراگیر ، 
افغانســتانی عاری از تروریسم و مواد مخدر را 
شاهد بوده و مردم افغانستان خودشان بتوانند 
نســبت به آینده سرنوشت کشورشان تصمیم 

گیری کنند .

مسوول بسیج سازمان بسیج دانش آموزی سپاه استان:نـگـره

تیم علمی سازمان بسیج دانش آموزی هرمزگان نشان طلای لیگ پایا را کسب کرد
مسوول بسیج سازمان بســیج دانش آموزی سپاه امام سجاد)ع( 
هرمزگان گفت: تیم علمی سازمان بسیج دانش آموزی استان به 
مقام نخســت و نشان طلای مسابقه های لیگ بین المللی پایا در 

سال ۱۳۹۹-۱۴۰۰ دست یافت.
سرگرد پاسدار ابراهیم پیله رام در گفت و گو با ایرنا افزود: این گروه 
دانش آموزی به نام های »امیرحســین مقبلی«، »محمد امین 
رفیعی«، »سیاوش اسکندری«، »امیراسماعیل ثریا« و »علیرضا 
حق گو« از حوزه مقاومت بسیج شهیده فهمیده ناحیه ۲ بندرعباس 
بوده که توانســتند در رشته های ریاضی، علوم تجربی، فیزیک و 
شیمی رقبای خود از داخل و خارج کشور را پشت سربگذارند و به 

مقام نخست دست پیدا کنند.
وی بیان داشــت: کسب این موفقیت علمی توسط دانش آموزان 
بسیجی هرمزگان در تاریخ هرمزگان بی نظیره بوده و برای نخستین 

بار این اســتان توسط دانش آموزان بسیجی خود توانست افتخار 
غرورآفرینی در زمینه های علمی کسب کند.

مسوول بسیج سازمان بســیج دانش آموزی سپاه امام سجاد)ع( 
هرمزگان در خصوص راهیابی دانش آموزان بسیجی به این مسابقه 
های علمی اظهارداشت: در مرحله شهرستانی لیگ بین المللی پایا 
نزدیــک به ۳۰۰ گرووه علمی در قالب تیم های پنج نفره در قالب 
هزار و ۵۰۰ نفر دانش آموز نخبه بسیجی شرکت کردند که از این 
تعداد ۱۵ تیم پنج نفره در قالب ۱۵۰ دانش آموز به مرحله استانی 

راه پیدا کردند.
سرهنگ پیله رام یادآورشد: با توجه به بررسی ها و ظرفیت علمی 
صورت گرفته تیم ۱۵ نفره از هرمزگان به مرحله کشوری راه پیدا 
کردند و با تیم های مقتدری از استان های کشور و حتی کشورهای 
همسایه به رقابت پرداختند و در نهایت تیم سازمان بسیج دانش 

آموزی هرمزگان از پایگاه شــهید فهمیده ناحیه ۲ بندرعباس به 
نشان طلای این دوره از مسابقه ها دست یافت.

وی اضافه کرد:  از این افتخارآفرینان علمی بسیجی هرمزگان در 
مراسمی که در هفته بسیج دانش آموزی برگزار خواهد شد، با حضور 
سردار اباذر سالاری فرمانده سپاه هرمزگان، دیگر نبخگان بسیجی 
و همچنین مسوولان آموزش و پرورش و سایر نمایندگان علمی 
استان تجلیل می شود.مسوول بسیج سازمان بسیج دانش آموزی 
سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان در پایان ابرازداشت: سازمان بسیج 
دانش آموزی کشور به منطور کشف استعدادها و همچنین پرورش 
استعدادهای نیروهای نخبه و جوان دانش آموزی بسیجی و تربیت 
نیروهای کادر تراز انقلاب برای آینده نظام مقدس جمهوری اسلامی 
ایران اقدام به طراحی و برگزاری لیگ بین المللی پویا نموده است 

که هرساله در سراسر کشور این لیگ برگزار می شود.

 نظر فریدون مجلسی 
درباره توافق جدید ایران و آژانس

یک کارشناس مســائل بین الملل سفر مدیرکل آژانس بین 
المللــی انرژی اتمی را مثبت ارزیابی کرد و گفت: توافق انجام 
شده فرصتی است به عنوان آتش بس که به یک تفاهم های آتش 
بس در کل منطقه منجر شود.فریدون مجلسی در گفت وگو با 
ایسنا، درباره توافق جدید ایران و آژانس بین المللی انرژی اتمی 
گفت: به نظر می رسد این اقدام در پاسخ قانونی است که مجلس 
تصویب کرد و نشان می دهد که مقامات دریافتند این اتفاقات 
بهتر است تا اینکه پرونده ایران به شورای حکام و شورای امنیت 
برود و تحریم های بین المللی اعمال شوند.وی تصریح کرد: به 
هر حال در زمان احمدی نژاد خطاهایی صورت گرفت که برجام 
پاسخ آن خطاها بود و ما تعهداتی را پذیرفتیم که کشورهای 
دیگر مانند ترکیه، فیلیپین و ... نیازی نبود بپذیرند. البته پنهان 
از NPT کاری نکردند.مجلسی اظهار کرد: در صورتیکه تحریم 
ها ادامه یابد ممکن است به تنش هایی هم منجر شود اما باید 
مسئولان به این مهم توجه داشته باشند. سفر آقای گروسی را 
می توان مثبت تلقی کرد، برای کسانی که طرفدار آرامش، رفاه 
ملی و توسعه اقتصادی، اجتماعی هستند.وی خاطرنشان کرد: 
به نظر می رسد توافق انجام شده یک فرصتی است به عنوان 
آتش بس که به یک تفاهم های آتش بس در کل منطقه منجر 
شود. اگر چنین باشد که هیچ در غیر این صورت ممکن است 

تبعاتی را به دنبال داشته باشد.

جلسه هماهنگی ستاد گرامیداشت هفته دفاع 
مقدس درسیریک

جلســه هماهنگی ســتاد گرامیداشــت هفته دفاع مقدس 
درســیریک برگزار شد.به گزارش خبرنگار خبرگزاری بسیج 
هرمزگان،احمد جمالدینی فرماندار شهرســتان سیریک در 
جلسه هماهنگی و برنامه ریزی، برنامه های گرامیداشت هفته 
دفاع مقدس در شهرستان سیریک که باحضور سرهنگ پاسدار 
ســید حســن فاطمی فرمانده ناحیه مقاومت بســیج سپاه 
شهرستان،بخشداران و دیگر مدیران و روسای ادارات و نهادهای 
شهرستان سیریک در محل سالن جلسات فرمانداری برگزار 
شدفرماندار شهرستان ســیریک با گرامیداشت یاد و خاطره 
شهدای جنگ تحمیلی و هفته گرامیداشت دفاع مقدس و با 
تاکید بر ضرورت برگزاری مناسبت های هفته دفاع مقدس با 
رعایت کامل پروتکل های بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی و 
همچنین بهره گیری از فضای مجازی در اجرای برنامه ها، اظهار 
داشت: رسالت ما ایجاب می کند با استفاده از ظرفیت های موجود 
و اشاعه فرهنگ دفاع مقدس در جامعه زمینه ساز پیشرفت و 
آبادانی کشور باشــیم.احمد جمالدینی فرماندار شهرستان 
ســیریک افزود: از آنجا که نسل جوان و نوجوان ما دوران دفاع 
مقدس را تجربه نکرده  است، هفته گرامیداشت دفاع مقدس 
فرصت مناسبی است تا در این هفته پیام و مفاهیم دوران دفاع 
مقدس را به این نسل و همه اقشار مردم منتقل کنیم.جمالدینی 
خاطرنشان کرد: همه روسای ادارات و شهرداری ها موظفند در 
هفته دفاع مقدس نسبت به فضا سازی محیطی و نصب بنر در 
سردرب ادارات خود و شهرداری ها در سطح شهر اقدامات لازم 
را بعمل آورده و گزارشــی از برنامه های خود را نیز به دبیرخانه 

ستاد ارسال نمایند.

خبرخبر

برگزاری نمایشگاه 
تخصصی مبلمان ، 

لوسترو دکوراسیون 
داخلی در جزیره 

کیش
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آژانس پارلمانی بین المللی پایش 
تغییــرات آب و هوایی در کیش 

تاسیس می شود
تقدیر از 45 دانش آموزبرگزیده پویش 

قهرمان کیش در دهه مبارک فجر
همایــش تقدیر وتجلیل ازدانش آموزان برگزیده پویش 
قهرمــان کیش با حضــور مدیرعامل ومعــاون فرهنگی 
واجتماعی ســازمان منطقه آزاد کیــش ،رییس آموزش 
وپــرورش ، دانش آمــوزان برگزیــده و معلمان مدارس 
جزیــره ، دوشــنبه 16 بهمن در مدرســه دخترانه کوثر 

برگزار شد.
دراین مراسم رحیم سرهنگی هدف از طرح این پرسش 

را جهــت دهی صحیح به دانش آموزان در مســیر برنامه 
ریزی برای آینده متعالی عنوان کرد و گفت: ایجاد چالش 
ذهنی برای دانش آموزان به ویژه در ســنین پایه یکی از 
راههای جلــب توجه فرزندانمان به برنامه ریزی وانتخاب 
های صحیح آینده است لذا این پویش را برگزار کردیم تا 
دانش آموزان ما با توجه بیشتری به تحلیل افراد، انتخاب 

ها و رفتارها بپردازند

صفحه 3

صفحه 3

برگزاری مسابقه کتابخوانی کتاب “صعود 
چهل ساله “

صفحه 3

 تکریم کادر درمان 
با کاشت درخت به نام 
مدافعان سلامت کیش

واکسیناسیون دانش آموزان زمینه ساز 
بازگشایی مدارس در کیش

گفت و گوی اخبار کیش با مصطفی اقلیما، پدر مددکاری اجتماعی: 

رونق اقتصادی، کمک به معیشت مردم به زودی

مسیرپروازی کیش - رامسر هموار شد

شرکت عمران، آب و خدمات کیش با کاشت نها به نام هر یک 
از افرراد کادر درمان، از زحمات مدافعان سلامت کیش تقدیر 
می کند.به گزارش روزنامه اخبار کیش از شرکت عمران،آب و 
خدمات ، عبدالنبی شــرفی مدیر عامل این شرکت با اشاره به 
زحمــات شــبانه روزی کادر درمان و خدمت به ســاکنان و 
گردشگران در طول مدت شیوع کرونا و ضرورت تجلیل از این 
تلاش های ایثارگرانه گفت: فضایی برای ایجاد یک بوســتان 

جهت اجرای این طرح تخصیص داده شــده که پس از کاشت 
نهال به تعداد مدافعان سلامت ، اسامی هر یک از این افراد در 
کنار نهال ها تعبیه می شود تا خاطره زحمات ارزشمندشان 
برای همیشــه در اذهان ســاکنان این جزیره ماندگار شود.

عبدالنبی شرفی همچنین با بیان اینکه ترویج فرهنگ تقدیر از 
پیشکسوتان در فضای جامعه ، موجب توجه بیشتر نسل جوان 

به اهمیت استفاده از تجارب این افراد ....

 شماره 
1061
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 رونق صنعت گردشگری با واکسیناسیون
فرصتی که به کشورهای همسایه هدیه شد
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 جام جهانی قطر؛ 
 فرصت اقتصادی کیش 

از دست می رود؟ 

رییس مرکز توسعه سلامت کیش: 

 ویروس کرونا 
 همچنان در حال 

گردش است
صفحه 3 صفحه3

آسیب شناسی اسناد و کتاب های خطی شیخ صفی الدین اردبیلی

رئیس شورای رقابت:

خودروسازان در موقعیت مسلط هستند، ولی انصاف هم داشته باشند

اسناد و کتاب های خطی دوره صفویه و قاجار بقعه 
شــیخ صفی الدین اردبیلی، توسط کارشناسان 
پژوهشــکده حفاظت و مرمت آثــار تاریخی ـ 
فرهنگــی مــورد بررســی، مســتندنگاری و 
آسیب شناسی اولیه قرار گرفت.به گزارش ایسنا 
به نقل از روابط عمومی پژوهشگاه میراث فرهنگی 
و گردشگری، پیرو درخواست اداره کل موزه ها و 
امــوال منقول تاریخی- فرهنگــی و اعلام نیاز 
پژوهشی اداره کل میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردشگری اســتان اردبیل به منظور بررسی 
انجام پژوهش های بنیادی و کاربردی روی اسناد 
و کتاب های خطی دوره صفویه و قاجار بقعه شیخ 
صفی الدین اردبیلی، شهرزاد امین شیرازی، مدیر 
گروه پژوهشی حفاظت و مرمت و فضه رحیمی، 

مســؤول بخش حفاظت و مرمت آثار کاغذی 
پژوهشــکده حفاظت و مرمت آثــار تاریخی-

فرهنگی از این آثار بازدید کردند.آثار کاغذی مورد 
بررسی متعلق به مجموعه بقعه شیخ صفی الدین 
اردبیلی شــامل یک نسخه قرآن به خط کوفی، 
تعدادی ســند تک بــرگ با موضــوع فرمان، 
مصالحه نامه و مبایعه نامه، صفحات تک برگ قرآن 
با تزئینات و... است.در بازدید انجام شده این آثار 
مورد بررســی قرار گرفت و مســتندنگاری و 
آسیب شناســی اولیه روی آن ها انجام شد که 
نتیجه آن به صورت ارائه پیشــنهادات در مورد 
تعیین اولویت حفاظتی و مرمتی و چگونگی انجام 
اقدامات حفاظتی پیشگیرانه و مرمت آثار ارائه 

می شود.

رئیس شورای رقابت با اشاره به اینکه پیش فروش 
خــودرو زمانی به نفع مصرف کننده اســت که 
امتیــازی بــه او بدهد، گفت: درســت اســت 
خودروســازان در موقعیت مسلط قرار دارند اما 

انصاف هم داشته باشند.
به گزارش ایسنا، در اواسط مرداد ماه و در جلسه 
۴۷۳ شورای رقابت مصوب شد که در طرح پیش 
فروش خودروهای مشــمول قیمــت گذاری، 
سهمی از خودرو که پیش پرداخت آن قبلا انجام 
شده مشمول هیچ گونه تورم قیمتی احتمالی 
نباشد. در عین حال تاکید شد خودروهایی که 
قیمت آن تعیین نشده حق پیش فروش ندارند.

در کنار برخی حواشی و انتقاداتی که در این رابطه 
مطرح بود، گفته می شد که خودروسازان چندان 

تمایلی به این مصوبه نداشته و حتی بهانه ای برای 
عقب نشــینی از طرح های پیش فروش خودرو 

است.
در رابطه با این جریان رضا شیوا - رئیس شورای 
رقابت - در گفت وگو با ایســنا، توضیحاتی ارائه 

کرد.
وی با بیان اینکه پیش فروش خودرو باید نفعی 
هــم بــرای مصــرف کننده داشــته باشــد، 
گفت:خودروسازان توجه داشته باشند که وقتی 
در پیش فروش هیچ امتیازی از سوی خودروساز 
به مصرف کننده ارائه نمی شود و سودی برای آن 
نــدارد چرا باید برای پیش خرید اقدام کند و در 
این حالت استقبال مصرف کننده نیز کاهش پیدا 

خواهد کرد.

رئیس شورای رقابت با اشاره به اینکه وقتی مصرف 
کننده برای پیش فروش اقدام می کند پول خود 
را مدت ها در اختیار خودروساز قرار می دهد که 
در گذر زمان و در شرایط تورمی موجود مشمول 
تورم می شــود و پولش از بین می رود، افزود: اما 
شاهد هســتیم که خودروساز هیچ امتیازی به 
مصرف کننده ارائه نمی دهد، نتیجه این است که 
در یک سال چند صد شــکایت در این رابطه از 
سوی متقاضیان به شــورای رقابت اعلام شده 

است.
به گفته شیوا، بهتر اســت خودروسازان طبق 
مصوبه عمل کرده و تعهــدات خود را نیز انجام 
دهند و به این هم فکر کنند که اگر در موقعیت 
مسلط در بازار قرار دارند باید انصاف را هم در نظر 

بگیرند.
اگر بازار رقابتی بود باز هم کسی حاضر بود پیش 

خرید کند؟
وی با تاکید بر اهمیت ایجاد بازار رقابتی در خودرو 
گفت: اگر چنیــن بازاری داشــتیم و چندین 
خودروساز خودرو ارائه می کردند آیا باز هم کسی 
حاضر بود پولش را برای پیش فروش یکساله آن 
هم وقتی حتی قیمت نهایی مشخص نیست در 
اختیار خودروسازان قرار دهد؟ ولی اکنون این 
خودروسازان هستند که بر جریان مسلط بوده و 
مصرف کننده هم چــاره ای ندارد و نمی تواند 
خودرو خریداری کند، از این رو لازم بود تا نسبت 
به تغییر وضعیت با صدور این مصوبه از ســوی 

شورای رقابت اقدام شود.

امیرعبداللهیان: آمریکا عامل بی ثباتی 
افغانستان است

وزیر امور خارجه جمهوری اسلامی ایران گفت: 
آمریکا عامل بخــش مهمی از بی ثباتی و ناامنی 

افغانستان است.
به گزارش ایرنا، حسین امیر عبداللهیان وزیر امور 
خارجه کشورمان در نشست مجازی »وضعیت 
بشردوستانه در افغانســتان« به ریاست آنتونیو 
گوترش دبیرکل سازمان ملل متحد شرکت و به 

ایراد سخنرانی پرداخت.
وزیر امور خارجه کشورمان در بخشی از سخنان 
خود در این نشست اظهار داشت: همه ما امروز با 
یک شــرایط جدید و چالش جدید در افغانستان 
روبرو هستیم و باور داریم که بخش مهمی از عامل 
وضعیت بی ثباتی ، ناامنی و شرایط نابسامان کنونی 
در کشور افغانستان به سیاست های توأم با آزمون 
و خطا و اشــتباهات ایالات متحده آمریکا در این 

کشور برمی گردد.
امیر عبداللهیان با تاکید بر اینکه آمریکایی ها در 
ســال های اشغال افغانســتان و اکنون در نحوه 
خروج شــان از این کشور فجایعی را آفریدند که 
جهانیان صحنه هایی از آن را در فرودگاه کابل در 
روزهای گذشته شاهد بودند، پیام این نشست در 
دو سطح سیاسی و انسانی را مورد تصریح قرار داد 
و افزود: در سطح سیاسی این پیام واحد را باید به 
افغانستان صادر کنیم که افغانستان امن، با ثبات 
و توسعه یافته فقط و فقط در سایه تشکیل دولت 
فراگیر ملی و متشکل از همه طرف ها می تواند 

ایجاد شود.
 وزیر امور خارجه همچنین دیدگاه کشورمان در 
سطح انسانی را تشریح و افزود: معتقد هستیم در 
ابعاد انسان دوســتانه، مردم ، زنان و کودکان در 
افغانستان در سالهای گذشته و در هفته های اخیر 
با وضعیت تاســف باری مواجه هســتند و امروز 
جامعه جهانی موظف اســت و باید کمک های 
انساندوستانه فوری و سریع خود را به افغانستان 

ارسال کند.
وزیر امور خارجه کشورمان ضمن انتقاد از اینکه 
جامعه جهانی نسبت به تعهدات خود در قبال 
رســیدگی به وضعیت آوارگان افغان به خوبی 
عمل نکرده اســت بر ضرورت تامین کمکهای 
فوری انسان دوستانه و همچنین کمک به مردم 
این کشور و تشکیل دولت فراگیر در افغانستان 
تاکید کرد. امیر عبداللهیان همچنین با تاکید 
بر ارتباط کشورمان با همه طرف ها در افغانستان 
اظهار داشت: ما در افغانستان سیاستی را دنبال 
می کنیم که علاوه بر تشــکیل دولت فراگیر ، 
افغانســتانی عاری از تروریسم و مواد مخدر را 
شاهد بوده و مردم افغانستان خودشان بتوانند 
نســبت به آینده سرنوشت کشورشان تصمیم 

گیری کنند .

مسوول بسیج سازمان بسیج دانش آموزی سپاه استان:نـگـره

تیم علمی سازمان بسیج دانش آموزی هرمزگان نشان طلای لیگ پایا را کسب کرد
مسوول بسیج سازمان بســیج دانش آموزی سپاه امام سجاد)ع( 
هرمزگان گفت: تیم علمی سازمان بسیج دانش آموزی استان به 
مقام نخســت و نشان طلای مسابقه های لیگ بین المللی پایا در 

سال ۱۳۹۹-۱۴۰۰ دست یافت.
سرگرد پاسدار ابراهیم پیله رام در گفت و گو با ایرنا افزود: این گروه 
دانش آموزی به نام های »امیرحســین مقبلی«، »محمد امین 
رفیعی«، »سیاوش اسکندری«، »امیراسماعیل ثریا« و »علیرضا 
حق گو« از حوزه مقاومت بسیج شهیده فهمیده ناحیه ۲ بندرعباس 
بوده که توانســتند در رشته های ریاضی، علوم تجربی، فیزیک و 
شیمی رقبای خود از داخل و خارج کشور را پشت سربگذارند و به 

مقام نخست دست پیدا کنند.
وی بیان داشــت: کسب این موفقیت علمی توسط دانش آموزان 
بسیجی هرمزگان در تاریخ هرمزگان بی نظیره بوده و برای نخستین 

بار این اســتان توسط دانش آموزان بسیجی خود توانست افتخار 
غرورآفرینی در زمینه های علمی کسب کند.

مسوول بسیج سازمان بســیج دانش آموزی سپاه امام سجاد)ع( 
هرمزگان در خصوص راهیابی دانش آموزان بسیجی به این مسابقه 
های علمی اظهارداشت: در مرحله شهرستانی لیگ بین المللی پایا 
نزدیــک به ۳۰۰ گرووه علمی در قالب تیم های پنج نفره در قالب 
هزار و ۵۰۰ نفر دانش آموز نخبه بسیجی شرکت کردند که از این 
تعداد ۱۵ تیم پنج نفره در قالب ۱۵۰ دانش آموز به مرحله استانی 

راه پیدا کردند.
سرهنگ پیله رام یادآورشد: با توجه به بررسی ها و ظرفیت علمی 
صورت گرفته تیم ۱۵ نفره از هرمزگان به مرحله کشوری راه پیدا 
کردند و با تیم های مقتدری از استان های کشور و حتی کشورهای 
همسایه به رقابت پرداختند و در نهایت تیم سازمان بسیج دانش 

آموزی هرمزگان از پایگاه شــهید فهمیده ناحیه ۲ بندرعباس به 
نشان طلای این دوره از مسابقه ها دست یافت.

وی اضافه کرد:  از این افتخارآفرینان علمی بسیجی هرمزگان در 
مراسمی که در هفته بسیج دانش آموزی برگزار خواهد شد، با حضور 
سردار اباذر سالاری فرمانده سپاه هرمزگان، دیگر نبخگان بسیجی 
و همچنین مسوولان آموزش و پرورش و سایر نمایندگان علمی 
استان تجلیل می شود.مسوول بسیج سازمان بسیج دانش آموزی 
سپاه امام سجاد)ع( هرمزگان در پایان ابرازداشت: سازمان بسیج 
دانش آموزی کشور به منطور کشف استعدادها و همچنین پرورش 
استعدادهای نیروهای نخبه و جوان دانش آموزی بسیجی و تربیت 
نیروهای کادر تراز انقلاب برای آینده نظام مقدس جمهوری اسلامی 
ایران اقدام به طراحی و برگزاری لیگ بین المللی پویا نموده است 

که هرساله در سراسر کشور این لیگ برگزار می شود.

 نظر فریدون مجلسی 
درباره توافق جدید ایران و آژانس

یک کارشناس مســائل بین الملل سفر مدیرکل آژانس بین 
المللــی انرژی اتمی را مثبت ارزیابی کرد و گفت: توافق انجام 
شده فرصتی است به عنوان آتش بس که به یک تفاهم های آتش 
بس در کل منطقه منجر شود.فریدون مجلسی در گفت وگو با 
ایسنا، درباره توافق جدید ایران و آژانس بین المللی انرژی اتمی 
گفت: به نظر می رسد این اقدام در پاسخ قانونی است که مجلس 
تصویب کرد و نشان می دهد که مقامات دریافتند این اتفاقات 
بهتر است تا اینکه پرونده ایران به شورای حکام و شورای امنیت 
برود و تحریم های بین المللی اعمال شوند.وی تصریح کرد: به 
هر حال در زمان احمدی نژاد خطاهایی صورت گرفت که برجام 
پاسخ آن خطاها بود و ما تعهداتی را پذیرفتیم که کشورهای 
دیگر مانند ترکیه، فیلیپین و ... نیازی نبود بپذیرند. البته پنهان 
از NPT کاری نکردند.مجلسی اظهار کرد: در صورتیکه تحریم 
ها ادامه یابد ممکن است به تنش هایی هم منجر شود اما باید 
مسئولان به این مهم توجه داشته باشند. سفر آقای گروسی را 
می توان مثبت تلقی کرد، برای کسانی که طرفدار آرامش، رفاه 
ملی و توسعه اقتصادی، اجتماعی هستند.وی خاطرنشان کرد: 
به نظر می رسد توافق انجام شده یک فرصتی است به عنوان 
آتش بس که به یک تفاهم های آتش بس در کل منطقه منجر 
شود. اگر چنین باشد که هیچ در غیر این صورت ممکن است 

تبعاتی را به دنبال داشته باشد.

جلسه هماهنگی ستاد گرامیداشت هفته دفاع 
مقدس درسیریک

جلســه هماهنگی ســتاد گرامیداشــت هفته دفاع مقدس 
درســیریک برگزار شد.به گزارش خبرنگار خبرگزاری بسیج 
هرمزگان،احمد جمالدینی فرماندار شهرســتان سیریک در 
جلسه هماهنگی و برنامه ریزی، برنامه های گرامیداشت هفته 
دفاع مقدس در شهرستان سیریک که باحضور سرهنگ پاسدار 
ســید حســن فاطمی فرمانده ناحیه مقاومت بســیج سپاه 
شهرستان،بخشداران و دیگر مدیران و روسای ادارات و نهادهای 
شهرستان سیریک در محل سالن جلسات فرمانداری برگزار 
شدفرماندار شهرستان ســیریک با گرامیداشت یاد و خاطره 
شهدای جنگ تحمیلی و هفته گرامیداشت دفاع مقدس و با 
تاکید بر ضرورت برگزاری مناسبت های هفته دفاع مقدس با 
رعایت کامل پروتکل های بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی و 
همچنین بهره گیری از فضای مجازی در اجرای برنامه ها، اظهار 
داشت: رسالت ما ایجاب می کند با استفاده از ظرفیت های موجود 
و اشاعه فرهنگ دفاع مقدس در جامعه زمینه ساز پیشرفت و 
آبادانی کشور باشــیم.احمد جمالدینی فرماندار شهرستان 
ســیریک افزود: از آنجا که نسل جوان و نوجوان ما دوران دفاع 
مقدس را تجربه نکرده  است، هفته گرامیداشت دفاع مقدس 
فرصت مناسبی است تا در این هفته پیام و مفاهیم دوران دفاع 
مقدس را به این نسل و همه اقشار مردم منتقل کنیم.جمالدینی 
خاطرنشان کرد: همه روسای ادارات و شهرداری ها موظفند در 
هفته دفاع مقدس نسبت به فضا سازی محیطی و نصب بنر در 
سردرب ادارات خود و شهرداری ها در سطح شهر اقدامات لازم 
را بعمل آورده و گزارشــی از برنامه های خود را نیز به دبیرخانه 

ستاد ارسال نمایند.

خبرخبر

شماره
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آغاز ساخت مسکن روستایی برای مددجویان پارسیانی
صفحه 3صفحه 3

با حضور معاون اقتصادی وزارتخارجه بررسی شد؛با حضور معاون اقتصادی وزارتخارجه بررسی شد؛

مناطق آزاد و ویژه اقتصادی شاهراه مناطق آزاد و ویژه اقتصادی شاهراه 
اتصال به سازمان های بین المللیاتصال به سازمان های بین المللی

ســخنگوی دولت گفت: نرخ باسوادی در ایران، 
نصــف میانگین جهانــی بوده اســت، در حالی که 
هم اکنــون بــه 1.۵ برابر نــرخ متوســط جهانی 

رسیده ایم.
علی بهادری جهرمی، امروز دوشنبه با حضور در 
آیین اهدای نخســتین جایزه ملی روایت پیشرفت 
در سالن اجلاس ســران، اظهار داشت: در نشست 
با جمعی از نخبگان، درباره میزان پیشــرفت ایران 
پس از انقلاب اسلامی از جوانان نخبه پرسیدم که 
آیا واقعا عقب افتادیم؟ پس از اعلام چند آمار، چهره 

آنان تغییر کرد.
ســخنگوی دولت با بیان اینکه برای آن جوانان 
نخبه، از بالا بودن نرخ باسوادی در کشورمان نسبت 
به میانگین جهانی گفتم، تصریح کرد: نرخ باسوادی 
در ایران، نصــف میانگین جهانی بوده اســت، در 
حالی که هم اکنون به 1.۵ برابر نرخ متوسط جهانی 

رسیده ایم.
بهادری جهرمــی گفت: این جوانــان نیز وقتی 
جستجو کردند، دیدند که در مقایسه با آمریکا هم 
نرخ باســوادی در کشــور ما بالاتر است؛ جمهوری 
اســلامی ایران، پر از پیروزی هایی بوده که با همت 

ملت به دست آمده است.
ســخنگوی دولت اظهار داشــت: این شما و این 
عرصه بزرگ جهاد تبییــن که رهبر معظم انقلاب 
بــر دوش ما نهاده اســت؛ من به واســطه جایگاه 
خود، بیشــتر و شــما عزیزان نیز تا حــدودی، بار 
مســئولیتمان را آن گونه که، ولی ما امر کردند، از 

زمین برنداشــتیم.بهادری جهرمــی تصریح کرد: 
امیدواریــم با دعای خیر مــادران و خانواده معظم 
شهدا، ایران اسلامی، مسیر پیشرفت و توسعه را با 
سرعت بیشتری بگذراند و همه مسئولان و نخبگان 
بتوانند که بار مســئولیت این مسیر را با موفقیت 
از زمین بردارند.سخنگوی دولت با گلایه از روایت 
نشدن دســتاورد ها و پیشــرفت هایی که در ایران 
اســلامی با تلاش جوانان نخبه ایــن مرز و بوم به 
دست آمده است، گفت: امروز، کشت فراسرزمینی 
را در کشــور های دیگر فعال کرده ایم، اما متأسفانه 
آن را روایت نمی کنیم! در حوزه ســلامت، جزو 1۰ 

کشور برتر دنیا شدیم و آن را روایت نکردیم! امروز 
ربات جراحی سینا را به سایر کشور ها می فروشیم، 

اما متأسفانه آن را روایت نمی کنیم!
بهــادری جهرمــی اظهار داشــت: در حوزه های 
مختلف، پیروزی هــا و روایت هایی داریم و این بار 
مسئولیت را بر دوش ما سنگین تر می کند؛ ترسیم 
و نمایش واقعیت پیشرفت ایران اسلامی بر عهده ما 

است و باید آن را روایت کنیم.
ســخنگوی دولت تصریح کرد: ایران در حالی با 
این ســرعت در حرکت به سوی پیشرفت است که 

جنگ تمام عیاری علیه ما به راه انداخته اند.

سخنگوی دولت :

نرخ باسوادی ایران به ۱.۵ برابر متوسط جهانی رسید

در نشست مشترک طرفین 
تصویب شد؛

آغاز تعامل و همکاری 
ورزش فولاد هرمزگان و 
فدراسیون فوتبال عمان

صفحه  3

مشاور سیاسی مقام معظم رهبری گفت: 
بر اســاس تصمیم مورد اجماع، مقرر شد، 
عملیات موشکی بر علیه پایگاه عین الاسد به 

صورت کاملا غافلگیرانه انجام شود.
دریابان علی شــمخانی مشــاور سیاسی 
مقام معظم رهبری ضمن تکذیب اظهارات 
اخیــر دونالد ترامپ رییس جمهور ســابق 
آمریکا در خصوص تمــاس ایران با آمریکا 
قبل از حمله موشــکی به پایگاه عین الاسد 
گفت: پس از اقدام تروریستی آمریکا در به 
شهادت رساندن سردار سلیمانی، ابو مهدی 
المهندس و ســایر فرماندهان مقاومت، بر 
اســاس تصمیم مــورد اجماع، مقرر شــد، 
عملیات موشکی پرحجم بر علیه پایگاه عین 
الاســد که مهمترین پایگاه آمریکا در عراق 
به شــمار می رود برای دستیابی به حداکثر 

تخریب به صورت کامــلا غافلگیرانه انجام 
شود.

دبیر سابق شورای عالی امنیت ملی افزود: 
بــه دلیل روابــط نزدیک ایران بــا عراق و 
همچنین رعایت ملاحظات همسایگی، نیم 
ساعت قبل از انجام عملیات، موضوع صرفا 
به نخست وزیر وقت عراق به صورتی اطلاع 
رســانی شد که امکان پیش بینی تمهیدات 
حفاظتی خاص از سوی آمریکا مقدور نباشد. 
دونالــد ترامپ روز گذشــته در مصاحبه 
با شــبکه فاکس نیوز مدعی شــد؛ »ایران 
قبل از حمله به عراق در پاســخ به کشــته 
شدن سلیمانی با ما تماس گرفت تا بدانیم 
آمریکایی ها مــورد اصابت قرار نمی گیرند و 
عمداً اهداف خــود را خطا خواهند زد: این 

برای احترام بود!«

شمخانی خاطر نشــان کرد: بیان مطالب 
خلاف واقع از سوی فردی، چون ترامپ که 
بــه دروغگویی شــهرت دارد و اکنون نیز با 
داشــتن پرونده های سنگین فساد سیاسی، 
اقتصــادی و اخلاقــی مجــددا بــه عرصه 
انتخابات ریاست جمهوری آمریکا وارد شده، 

خیلی عجیب نیست.
وی افــزود: اگر احترامی که ترامپ مدعی 
آن شــده، وجود داشــت، طبیعتــا خوداو، 
پمپئــو، بولتون و ســایر مقامات سیاســی 
و نظامــی آمریکا کــه در جنایت غیر قابل 
بخشش به شهادت رساندن سردار سلیمانی 
و ابومهــدی المهندس و ســایر فرماندهان 
مقاومت دست داشتند، نباید پس از گذشت 
سال ها همچنان پول مالیات مردم آمریکا را 

صرف حفاظت ویژه از خود می کردند.

مشاور سیاسی مقام معظم رهبری:

تماس ایران با آمریکا قبل از حمله موشکی به عین الاسد کذب محض است

 عمومي یک مرحله ای((مزایده  تجدید ))آگهي
 402/2/م/ع/238شماره                                                                              

  شرکت سرمایه گذاری و توسعه کیش :مزایده گزار  

 کز نمایشگاه های بین المللی کیش محوطه پارکینگ سالن های مر واگذاری استیجاری فضاهای تبلیغاتی دیواره داخلی و خارجی و" :  مزایده موضوع" 

 به شرح ذیل:طابق جدول م تضمین شرکت در فرآیند ارجاع کارو  مبلغ برآورد اولیه 

 
 موقعیت ردیف

مساحت 
 تقریبي

 مدت قرارداد  کاربری
   اجاره هیمبلغ پا 

 ( الری –) ماهانه 
 مبلغ پایه اجاره 

 ریال ( –) یکسال 

 مبلغ سپرده 
 شرکت در مزایده

 

1 
فضاهای تبلیغاتی دیواره داخلی و خارجی و 
محوطه پارکینگ سالن های مرکز نمایشگاه 

 های بین المللی کیش

2000  
 متر مربع

فضای  
 تبلیغاتی

ماه شمسی و قابل تمدید برای  12
 یک دوره دیگر با نرخ

 کارشناسی روز 
700.000.000 8.400.000.000 420.000.000 

 (16/11/1402)  از تاریخ درج آگهی : تاریخ فروش اسناد مزایده ( در سایت شرکتidctender.kish.ir تا ) 24/11/1402مورخ  سه شنبهروز  16ساعت   
 30/11/1402مورخ  دوشنبهروز  16ساعت از تاریخ درج آگهی فروش اسناد تا  : آخرین مهلت زمان تحویل اسناد مزایده  
 محل های فروش اسناد مزایده و تحویل پاکات : 

  :076-44425018 -20 تلفن -دبیرخانه شرکت سرمایه گذاری و توسعه کیش – 1بلوک  -مجتمع پارس -بلوار ایران -میدان خلیج فارس -جزیره کیشدفتر مرکزی   
  سون ماندل دفتر تهران: بزرگراه شهید حقانی )جهان کودک(  -نل   -88880260تلفن:   دومطبقه   - 45شماره    -ساختمان منطقه آزاد کیش  -نبش خیابان کیش -بالتر از چهارراه 

88771903 -28429-021 
  شرکت سرمایه گذاری وتوسعه کیش مناقصات  مزایده ها وسامانه اینترنتیidctender.kish.ir  )صرفاً فروش( 

  070600721701106259657001به شماره شبا    72171162596571 به حساب شماره  ریال وجه نقد که می بایست  میلیون (  ده)  10.000.000 :مبلغ فروش اسناد مزایدهIR  نزد بانک
 به نام شرکت سرمایه گذاری و توسعه کیش واریز گردد.  مهر ایران

  ریال می باشد.میلیون (  پنج)  5.000.000شرکت  از طریق سامانه اینترنتی مبلغ خرید اسناد 
 روش ذیل ارائه شود :   سهکه می بایست به یکی از  نوع سپرده شرکت در مزایده 

 با اعتبار سه ماه و قابل تمدید برای سه ماه دیگر ارائه ضمانتنامه بانکی بدون هرگونه قید و شرط به نام مزایده گزار مطابق ضوابط مندرج در اسناد مزایده 

  070600721701106259657001به شماره شبا  72171162596571چک بانکی تضمینی به حساب شمارهIR  به نام شرکت سرمایه گذاری و توسعه کیش مهر ایراننزد بانک. 

 070600721701106259657001به شماره شبا  72171162596571به حساب شماره  یرسید واریز نقد IR   شیو توسعه ک یگذار هیبه نام شرکت سرما مهر ایراننزد بانک. 

 موضوع مزایده شرایط: 

   72171162596571به حساب شماره    نقدی بصورت و صرفاً   ) دو ( ماه اجاره بها متناسب با مبلغ کل پیشنهادی را همزمان با امضای قرارداد    2برنده مزایده می بایست مبلغ  
 به امور مالی شرکت تحویل نماید.فیش را و اصل  واریز نزد بانک مهر ایران به نام شرکت سرمایه گذاری و توسعه کیش 070600721701106259657001IRبه شماره شبا 

 توانند به منظور  یم هاددهندگاننشن یاز محل را به امضنا  مسنلول مربوطه برسنانند. پ    دینموده و فرم بازد دیبازد دهیاز محل موضنو  مزا  سنت یبا یم شننهاددهندگان یپ هیکل
 .ندیها(  تماس حاصل نما شگاهیسرپرست اداره نما یموسو ی)آقا 09372227231با شماره تماس   یهماهنگ

 سایر شرایط:                        

  باشد.به عهده برنده مزایده می کارشناس رسمی دادگستری حق الزحمهو نوبت آگهی دو هزینه درج هر 
 .شرکت کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی در مزایده آزاد است 
 شد.  به پیشنهادهای فاقد امضا ، مشروط، مخدوش و پیشنهادهایی که بعد از انقضای مدت مقرر در آگهی واصل شود، مطلقاً ترتیب اثر داده نخواهد 
 نخواهد شد. ده، سپرده های مخدوش یا کمتر از میزان مقرر، چک شخصی و نظایر آن ترتیب اثر دادهبه پیشنهادهای فاقد سپر 
  یک پیشنهاد می باشد. "ج "و  "ب"،  "الف"حداقل تعداد پیشنهادات واصله در مرحله بازگشایی پاکات  مزایدهبا عنایت به تجدید 
   در جلسه کمیسیون معاملات در مرکزهمایش های بین المللی کیش بازگشایی خواهند شد.  02/12/1402مورخ  چهارشنبهروز  صبح 10پاکات در ساعت 
 باشد.نامه کتبی، مجاز میدر صورت ارائه معرفی "ج"پاکت  حضور متقاضیان یا نماینده تام الختیار پیشنهاد دهندگان در جلسه بازگشایی 
 خواهد بود و ارائه اسناد مزایده هیچگونه حقی برای پیشنهاددهندگان ایجاد نخواهد کرد.رد یا قبول هر یک از پیشنهادات مخیر  مزایده گزار در 
  .سایر اطلاعات و جزئیات در اسناد مزایده درج گردیده است 
       شماره تلفن شتر با  سب اطلاعات بی سیون معاملات تماس یا   076-44424940جهت ک صات  سامانه اینترنتی  به دبیرخانه کمی سعه کیش      مزایده ها و مناق سرمایه گذاری وتو شرکت 

idctender.kish.ir  . مراجعه فرمایید 

   شرکت سرمایه گذاری و توسعه کیش
 دبیرخانه کمیسیون معاملات          

نوبت دوم



خبر

معاون وزیر کشور مطرح کرد؛

آخرین اخبار از ساخت ۴ میلیون 
مسکن در کشور

بــه جــرات می توان  جمالی نــژاد گفــت: 
بزرگتریــن پــروژه عمرانی دولــت را برنامه 

احداث ۴ میلیون مسکن عنوان کرد.
 مهدی جمالی نژاد، معاون عمران و توسعه 
امــور شــهری و روســتایی وزیر کشــور در 
با باشــگاه خبرنگاران جوان درباره  گفت وگو 
پروژه هــای عمرانی دولت ســیزدهم اظهار 
کــرد:  به جــرات می تــوان بزرگترین پروژه 
عمرانی دولــت را برنامه احــداث ۴ میلیون 

مسکن عنوان کرد.
وی افــزود: ایــن برنامه که بــا هدف رفع 
عقب ماندگی ده ها ســاله دولــت از مداخله 
موثر در امر مســکن شــکل گرفته اســت با 
احتساب ساخت مســاکن مورد نظر و تامین 
زیرساخت های اساسی و تامین خدمات مورد 
نیــاز این واحدهــا، از بزرگتریــن پروژه های 
عمرانــی کشــور در قبــل و بعــد از انقلاب 
از  شکوهمند اســلامی محســوب می شود و 

اهمیت زیادی  برخوردار است.
جمالــی نــژاد دربــاره ســاخت ۴ میلیون 
مسکن توسط دولت گفت:  بر اساس گزارش 
تقدیمی به رئیس جمهور در ماه گذشته برای 
بالغ بر یک میلیون و هشــتصد و پنجاه هزار 
تامین  مناسب دولت  واحد مســکونی، زمین 
شــده  که بخش عمــده ای از آن به صورت 
انبوه ســازی و یا گروه های ســاخت در حال 

اجراست.
معاون وزیر کشور  ادامه داد: بیش از یکصد 
و پنجاه هزار واحــد به صورت خودمالکی در 
مناطق شــهری بــا حمایت دولــت از طریق 
صدور مجوز و تامین و پرداخت تسهیلات در 
حال ساخت است. بیش از ۵۰ هزار تسهیلات 
در بافت های فرسوده پرداخت شده و در حال 
ســاخت می باشــد. علاوه بر آن در بافت های 
فرســوده با مشــوق های شهرســازانه بالغ بر 
دویســت و پنجاه هزار واحــد پروانه دریافت 

شده و در حال ساخت هستند.
جمالی نژاد افزود: بیش از سیصد هزار واحد 
روســتایی با تســهیلات ویژه دولت در حال 
ســاخت هســتند و علاوه بر آن برنامه تامین 
یــک میلیون قطعه زمین روســتایی از دیگر 
برنامه هاســت که حدود پانصد هزار قطعه آن 
شناســایی شده و بخشی از آن واگذار و یا در 

شرف واگذاری می باشد.
معاون عمــران و توســعه امور شــهری و 
روستایی وزیر کشــور درباره آخرین وضعیت 
ســاخت ورزشــگاه بزرگ تهــران نیز گفت: 
یک تفاهــم چند جانبه بــرای تامین زمین، 
تامین مالــی و برنامه ریزی برای اجرا و بهره 
بــرداری بین چنــد بخش اجرایی کشــور از 
جمله شهرداری تهران، وزارت ورزش و سایر 
دستگاه های مسئول در حال شکل گیری است 
از بزرگترین ورزشــگاه های  ایجاد یکــی  که 
موجود در ســطح منطقــه را هدف قرار داده 

است.
وی گفــت: وزارت کشــور نیز بــا محوریت 
اســتانداری تهران ضمن پیگیری جهت انجام 
هماهنگی های لازم، شکل گیری این برنامه را 
در افزایش مولفه های توسعه و پیشرفت ملی 
موثر تلقی کــرده و آمادگی هرگونه همکاری 

را در آینده خواهد داشت.

سفیر پاکستان در تهران:

برخی نیرو های خارجی تلاش 
می کنند رابطه ایران و پاکستان را 

تخریب کنند
محمد مدثــر تیپو گفت: گروه های تروریســتی 
خواهــان ایجاد بحــران در منطقه و مشــکل در 
روابط تهران-اســلام آباد هستند.محمد مدثر تیپو، 
سفیر پاکســتان در تهران گفت: امروز پاکستان و 
ایران کاملا توافق و اطمینان دارند که مناســبات 

سیاســی سطح بالایی بین دو کشور برقرار است.
سفیر پاکســتان در تهران افزود: من توجه شما 
را به نیرو های خارجی جلــب می کنم که بهترین 
تلاششــان را برای تخریب روابط ایران و پاکستان 
به کار بســته اند. ما باید در برابــر این نیروها، از 

کنیم. محافظت  دوجانبه  روابط 
وی ادامه داد: مســأله تروریسم در منطقه بسیار 
پیچیده اســت. این گروه های تروریستی خواهان 
ایجاد بحران در منطقه و مشــکل در روابط ایران 

پاکستان هستند. و 

خبر

فرمانده نیروی دریایی ارتش:

رزمایش دریایی مشترک 
ایران، روسیه و چین 

برگزار می شود
فرمانده نیــروی دریایی ارتش از برگزاری 
رزمایــش دریایی مشــترک با کشــورهای 
روسیه و چین با هدف تامین امنیت منطقه 
خبر داد.به گزارش ایرنا، امیر دریادار شهرام 
ایرانی در مرکز آموزش تفنگداران و تکاوران 
دریایی و آمادگاه شــمال کشور در منجیل 
اظهار داشت: رزمایش دریایی مشترک ایران 
با روسیه و چین تا پایان سال برگزار می شود 
البته از دیگر کشورها هم دعوت شده است 
تا در ایــن رزمایش شــرکت کنند.دریادار 
ایرانی مهم ترین راهبرد نیروی دریایی ارتش 
جمهوری اسلامی ایران را در شرایط حاضر 
حفظ و حراســت از منافع و منابع اقتصادی 
نظام اسلامی و مردم دانســت و افزود: این 
رزمایــش با هدف تأمیــن امنیت منطقه و 
منافع مشترک اجرا می شود.فرمانده نیروی 
دریایــی ارتش ادامــه داد: ما بــا همراهی 
کشــتی های ایران در دریا، از کشــتیرانی 
جمهوری اســلامی ایران حراســت و برای 
تأمین امنیت و ایمنی به کشورهایی که نیاز 
به حمایــت دارند کمک می کنیم.وی گفت: 
با پشــتیبانی های وزارت دفــاع و نیروهای 
مسلح، تا پایان امسال الحاق چند کشتی به 
ناوگان نیروی دریایی پیش بینی شده است.

در این مراســم، دریــادار دوم تکاور دریایی 
ســتاد گودرز بهرامی فرمانده سابق آموزش 
تفنگداران و تــکاوران دریایی منجیل هم با 
اشــاره به تلاش ۱۰ ســاله برای پیشرفت و 
توسعه برنامه های نرم افزاری و سخت افزاری 
در ایــن مرکز، از آمادگی همه نیروهای این 

پایگاه خبر داد.

نوروزی:

 خواص »تبیین گر« و 
»میدان دار« انتخابات 

باشند
یکی از نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
اظهار کرد: امــروز خواص باید مانند ابتدای 
پیروزی انقلاب اســلامی نقشی محوری ایفا 
کنند و در زمینه برگــزاری انتخابات علاوه 
بر تبیین گری، میدان دار نیز باشند.حســن 
نوروزی در گفت وگو با ایسنا با اشاره به بیانات 
مقام معظــم رهبری دربــاره اهمیت نقش 
آفرینی خــواص در انتخابات پیش رو تاکید 
کرد: یکی از وظایف خــواص تبیین درباره 
نقش انتخابات و مشــارکت در انتخابات در 
تثبیت جایگاه نظام است؛ خواص باید درباره 
نقش مشــارکت حداکثــری در زمینه هایی 
نظیر چگونگی سهیم شــدن آحاد ملت در 
تقویت  اســلامی،  انقلاب  اهــداف  پیروزی 
رهبری به عنــوان محور اصلی ولایت فقیه، 
ناامید کردن دشمن، تقویت روحیه مقاومت 
در جهان و منطقه و همچنین وحدت عمومی 
به عنوان یکی از استوانه های بزرگ پیروزی 
انقلاب اسلامی و ادامه حیات آن تا به امروز 
تبیین گری کنند.وی با بیان اینکه »خواص 
بایــد در کنار تبیین گــری، میدان داری نیز 
کنند«، اظهار کرد: بــه فرمایش امام راحل 
یکــی از وظایف خواص این اســت که هم 
در انتخاب اصلح مــردم را آگاه کنند و هم 
خودشــان انتخاب اصلح را به مردم معرفی 
کنند چراکه مشارکت حداکثری در انتخابات 
یک مقوله است و انتخاب اصلح مقوله ای در 
کنار مشــارکت حداکثری است.این نماینده 
مجلس با اشــاره به بیانات رهبری مبنی بر 
بــرای برگزاری  اینکه »خــواص می توانند 
انتخابات پرشور نقش آفرین باشند و نتیجه 
انتخابات پرشــور نیز افزایــش اقتدار ملی 
اســت«، گفت: خواص امروز باید مانند اول 
انقلاب نقش محــوری ایفا کنند؛ در ابتدای 
انقلاب اسلامی شــهید بهشتی ها،  پیروزی 
باهنرهــا و مفتــح ها هم تبییــن گر و هم 
نقش آفرین بودند و هم با سینه ای سپر شده 
در کنار ملت و برای ملت و نظام جان فشانی 
کردند تا این نظام با انتخاب های اســوه ای 
و الگویی توانســت خط الرأس های دقیقی را 

برای خود ترسیم کند.

واکنش امیرعبداللهیان به 
تجاوزات اخیر آمریکا و 

انگلیس در منطقه
وزیر امور خارجه کشورمان طی پیامی در 
صفحه مجازی اش، به تجاوزات اخیر آمریکا 

و انگلیس در منطقه واکنش نشان داد.
بــه گزارش خبرگــزاری مهر، »حســین 
امیرعبداللهیان« وزیر امور خارجه کشورمان 
طی پیامی در صفحه مجازی اش، به تجاوزات 
اخیر آمریکا و انگلیــس در منطقه واکنش 
نشان داد و نوشــت: حملات نظامی آمریکا 
و انگلیس به یمــن و تجاوز آمریکا به عراق 
و سوریه را قویاً محکوم می کنیم. در دیدارم 
با دیویــد کامرون وزیرخارجــه انگلیس به 
روشنی گفتم، "تداوم جنگ راه حل نیست".

وزیر امور خارجه کشــورمان تصریح کرد: 
خشــم منطقه را نیازمایید. ما امنیت عراق، 
ســوریه، یمن و فلســطین )غزه و کرانه( را 

امنیت منطقه می دانم.

2
علیزاده گفت: یک درصد افزایش مالیات بر ارزش افزوده منجر به بروز تورم بالا در جامعه خواهد شد.

محسن علیزاده، عضو کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با خبرنگار باشگاه خبرنگاران جوان درباره افزایش مالیات بر ارزش افزوده 
در لایحه بودجه ۱۴۰۳ گفت: دولت در لایحه بودجه پیشــنهاد افزایش یک درصد مالیات بر ارزش افزوده را داد که این موضوع مورد موافقت کمیســیون 

تلفیق و در نهایت صحن علنی مجلس قرار گرفت.

وی ادامه داد: بعد از ابلاغ قانون و ایجاد زیرساخت های لازم برای دریافت مالیات ۱۰ درصدی ارزش افزوده از تمام کالا هایی که تاکنون ۹ درصد مالیات 
اخذ می شده یک درصد دیگر هم مالیات اخذ خواهد شد.نماینده مردم سپیدان در مجلس با بیان اینکه یک درصد افزایش مالیات بر ارزش افزوده منجر به 
بروز تورم بالا در جامعه خواهد شد، تصریح کرد: می توان با برخی از سیاست های پولی و بانکی تا حدودی جلوی این تورم را گرفت. در شرایط فعلی حاکم 

بر کشور و تورم موجود افزایش مالیات بر ارزش افزوده باری بر دوش مردم خواهد بود و شرایط را برای آن ها سخت می کند.

افزایش مالیات بر ارزش افزوده منجر به تورم در کشور می شود

سیاسی
روزنامه سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

سه شنبه
17 بهمن 1402

 شماره  1624

رهبر معظم انقلاب اسلامی بیعت شماری 
از همافــران با امام خمینی را در ۱۹ بهمن 
۱۳۵۷، »شــتاب دهنده« انقلاب خواندند و 
با تبیین نقش شتاب دهندگی خواص - به 
معنای مجموعه ها و عناصری که با شناخت 
و تشخیص صحیح و شــجاعانه و به موقع 
اقدام می کننــد- افزودند: خواص در ایجاد 
شــتاب لازم برای تحقق اهــداف انقلاب، 

وظایف سنگینی بر عهده دارند.
به گزارش ایسنا، حضرت آیت الله خامنه ای  
در دیدار جمعــی از فرماندهان و کارکنان 
نیــروی هوایــی و پدافند هوایــی ارتش، 
همچنین حضور هرچه پرشــورتر مردم در 
انتخابات ۱۱ اسفند را تضمین کننده اقتدار 
و امنیت ملی برشمردند و تأکید کردند: به 
فضل الهی مردم در راهپیمایی سراسری ۲۲ 
بهمن، شرکت گسترده و پرشوری خواهند 
داشت و با دفاع از انقلاب، وفاداری خود به 

امام خمینی )ره( را برجسته خواهند کرد.
فرمانده کل قوا، حادثه شگفت انگیز بیعت 
جمعی از همافران و کارکنان نیروی هوایی 
بــا امام خمینی را در ۱۹ بهمن ۴۶ ســال 
قبــل، دارای عبرت هــا و درس های پایان  
ناپذیری دانســتند و افزودند: نیروی هوایی 
با از خودگذشــتگی و با آن کار مخلصانه و 
شجاعانه، در پیوستن به انقلاب پیشگام شد 
و در روزهای بعد با مقاومت در مقابل حمله 
گارد شــاه به مرکز نیروی هوایی در تهران، 
مردم و جوانان را به شوق و امید آورد و به 
خیابان کشاند و در پیروزی انقلاب در ۲۲ 
بهمن، نقش بسیار مهم »شتاب دهنده« را 

ایفا کرد.
رهبر انقلاب با اشــاره به تشــکیل جهاد 
خودکفایی در نیــروی هوایی چند ماه بعد 
از پیروزی انقــلاب، افزودند: همان روحیه 
اقتدار و شجاعت و قدرت روحی باعث شد 
نیروی هوایی در تشکیل جهاد خودکفایی 

هم پیشگام و شتاب دهنده شود.
حضرت آیــت الله خامنه ای نیروی هوایی 
فرماندهــی،  لحــاظ  از  را  طاغــوت  دوره 
سیاست گذاری و تجهیزات، کاملًا در اختیار 
و تحت امر آمریکایی ها برشمردند و افزودند: 
عناصر مؤمن و انقلابی با جهاد خودکفایی، 
نیــروی هوایی را از مالکیــت آمریکا خارج 
و کاملًا به نیرویی ایرانــی تبدیل کردند و 
پیش برندگی و قدرت تحول آفرینی خود را 

نشان دادند.
و  عناصــر  از  برخــورداری  ایشــان 
مجموعه های شــتاب دهنده را نیاز مستمر 
انقلاب هــا و حــرکات عظیــم و هدف دار 
اجتماعــی خواندنــد و گفتند: براســاس 
تجربیات تاریخی، حرکات بزرگ به تدریج 

دچــار رکــود و کندی و سســتی و حتی 
بازگشت به عقب می شوند که جلوگیری از 
ابتلای بــه این آفت مخرب، نیاز به فعالیت 

شتاب دهنده ها دارد.
رهبــر انقلاب برخــی جاذبه های درونی 
انقلاب اســلامی از جمله مبــارزه با ظلم و 
ظالم، ایستادگی در مقابل قلدرهای جهانی، 
توجه به دنیای مردم و آینده کشــور و در 
عین حال توجه کامل به معنویت و مراسم 
و مناسک عبادی را باعث رویش های جدید 
و جایگزینــی ریزش ها خواندند و گفتند: با 
وجود این جاذبه های ذاتی، انقلاب و کشور 
تا  نیازمند وجود شــتاب دهنده هایی است 
در کارهای بزرگ دچار کندی و سســتی و 

نشویم.
حضــرت آیــت الله خامنه ای خــواص را 
شــتاب دهندگان حقیقی برشــمردند و در 
نکته ای مهــم گفتند: منظــور از خواص، 
صرف نام و نشــان دار بودن نیســت؛ بلکه 
خواص کســانی هستند که در همه قشرها 
و صنوف ملت، با فکر و شــناخت و قدرت 
تشــخیص عمل می کنند و بدون تبعیت از 
جو و فضاســازی ها، با قدرت و شجاعانه و 

به هنگام، به وظایف خود عمل می نمایند.
میــان  در  افزودنــد: هرکــس  ایشــان 
سیاســیون،  دانشــجویان،  دانشــگاهیان، 
نظامیان  مطبوعاتی ها،  بازاریان،  روحانیون، 
و هر قشــر دیگر با فهم مسائل و شناخت 
جبهه بندی دوست و دشمن عمل می کند، 

جزو خواص محسوب می شود.
رهبر انقلاب وظیفه و نقش آفرینی خواص 
در موارد حســاس را ســنگین خواندند و 
گفتند: خــواص باید جهت عمومی حرکت 
جامعه را حفظ کنند و نگذارند این حرکت 
دچار انحراف شــود که اگــر از این وظیفه 

غفلت شــود، حوادثی پیش خواهد آمد که 
ضربه های تاریخی به همراه می آورد.

ایشــان تردید و تعلل یــا خیانت و تبانی 
برخی خواص در جنگ صفین را نمونه ای از 
غفلت های خسارت بار تاریخ اسلام دانستند 
و خاطرنشــان کردنــد: در تاریخ اســلام 
موارد زیــادی وجود دارد که خواص و اهل 
تشخیص در لحظه لازم بخاطر تردید، تأمل، 
تنبلی و در مواردی خیانت، حضور بهنگام 
نداشــتند و این غفلت آنها، روی دیگران و 
جمعیت تابع جوّ نیز آثار منفی داشته است.

حضرت آیت الله خامنه ای با تأکید بر اینکه 
جبهه دشــمن برای خــواص برنامه خاص 
دارد، افزودند: هدف دشــمن این است که 
خواص با گرفتار شــدن بــه تردید و تعلل 
و جذب شــدن به چرب و شیرین دنیا، در 
بزنگاهها و مواقع حساس، کار لازم و نقش 

شتابدهندگی خود را انجام ندهند.
ایشان وظیفه خواص در مقابل این نقشه 
را جهاد تبیین و خنثی کردن تردیدافکنی 
و شک آفرینی بدخواهان دانستند و گفتند: 
در قــرآن کریم، نمونــه ای از نقش آفرینی 
یــک مرد مؤمن بیان شــده اســت که در 
مقابل توطئه برای قتل ســه پیغمبر الهی، 
با شــجاعت و صراحت مردم را به پیروی از 
پیامبران دعوت، و با صدای بلند ایمان خود 

را بیان می کند.
رهبر انقلاب، وظیفه خواص را بیان صریح 
حقایــق و پرهیــز از دوپهلوگویــی و بیان 
سخنان تردیدآمیز دانستند و افزودند: امروز 
یک میدان جدی برای نقش آفرینی خواص 
دنیای اســلام اعــم از علما، دانشــمندان، 
سیاسیون و مطبوعاتی ها، موضوع غزه است.

ایشــان با اشــاره به رقم خوردن فجایع 
انســانی در غزه با پشتیبانی آمریکا از رژیم 

صهیونیســتی، تبیین ایــن حقیقت برای 
مســلمان  ملت های  عمومی  مطالبه  ایجاد 
از دولت هایشــان برای ضربه قاطع به رژیم 
صهیونیستی را وظیفه مهم خواص خواندند 
و گفتند: ضربــه قاطع به معنی وارد جنگ 
شــدن با رژیم صهیونیســتی نیست بلکه 
بــه معنی قطــع رابطه اقتصــادی با رژیم 

صهیونیستی است.
حضرت آیــت الله خامنه ای بــا تأکید بر 
اینکه ملت ها توان به خط کردن دولت ها و 
وادار کردن آنها به قطع حمایت و پشتیبانی 
از رژیم صهیونیســتی را دارنــد، گفتند: با 
وجود اینکه این رژیــم ظالم و گرگ صفت 
اینگونه به جان زن و کودک و بیمار افتاده 
و بیســت و چند هزار نفر را به قتل رسانده 
است اما برخی کشورهای اسلامی باز هم به 
آن کمک اقتصادی می کنند و حتی شنیده 
می شــود بعضی از آنها ســلاح هم به رژیم 

صهیونیستی می دهند.
ایشــان درباره مســائل مهم داخلی نیز، 
انتخابات اسفند ماه را میدانی دانستند که 

خواص می توانند در آن نقش ایفا کنند.
رهبر انقلاب اســلامی بــا تأکید بر اینکه 
انتخابات هرچه پر شــورتر برگزار شــود، 
قدرت ملــی و امنیت ملی بیشــتر نمایان 
و تأمین می شــود، افزودند: با حضور مردم 
در صحنه و مشــاهده قدرت نظام و کشور، 
تهدید دشمن خنثی می شود چرا که قدرت 
و اقتدار ملی، امنیت ملی به وجود می آورد.

حضرت آیــت الله خامنه ای با اشــاره به 
نزدیک بودند ۲۲ بهمن و ســالروز پیروزی 
انقلاب، گفتنــد: همچنان که مردم در ۴۵ 
سال گذشته حتی بدون یک نوبت تعطیلی 
در همه شهرها و روستاها به خیابان ها آمده 
و با ســر دادن شعار، از انقلاب خود دفاع، و 
تبعیت و بیعتشــان را با امام بزرگوار اعلام 
کرده اند، امسال نیز ان شاءالله مردم عزیز در 
راهپیمایی ۲۲ بهمن که نشــانه اقتدار ملی 
است به صورت پر شور شرکت خواهند کرد.

در ابتدای این دیدار، امیر ســرتیپ حمید 
واحدی فرمانــده نیروی هوایــی ارتش با 
اشاره به تعهد نیروی هوایی به راه و مکتب 
شهیدانی چون بابایی و ستاری، گزارشی از 
برنامه ها و دستاوردهای یکسال گذشته این 

نیرو بیان کرد.
هم زمــان بــا دهه فجــر و در آســتانه 
فرارسیدن سالروز بیعت تاریخی جمعی از 
همافران با حضرت امام خمینی)ره( در ۱۹ 
بهمن ســال ۱۳۵۷، جمعی از فرماندهان 
و کارکنان نیروی هوایــی و پدافند هوایی 
ارتش صبح امروز )دوشنبه( با رهبر انقلاب 

اسلامی دیدار کردند.

رهبر انقلاب در دیدار جمعی از فرماندهان و کارکنان نیروی هوایی و پدافند هوایی ارتش:

حضور پرشور در راهپیمایی ۲۲ بهمن نشانه اقتدار ملی است

رئیس جمهور گفت: پیشرفت های کشور علی رغم تهدیدات 
به گونه ای پیش رفت که دشمن اقرار کرد تحریم ها جمهوری 

اسلامی را متوقف نخواهد کرد.
به گزارش ایســنا، ســیدابراهیم رئیســی در اجلاس ملی 
روایت پیشــرفت با بیان این که » روسای کشورهای مختلف 
از پیشرفت کشور علی رغم محدودیت ها شگفت زده هستند« 
ادامه داد: پیشرفت های کشور علی رغم تهدیدات به گونه ای 
پیش رفته اســت که دشــمن اقرار کرد تحریم ها جمهوری 

اسلامی را متوقف نخواهد کرد.
وی در خشــی از سخنانش اظهار کرد: آن چه امام خمینی 
)ره( با اعتقاد، باور، توکل به خدا و اعتماد به نفس پرچمداری 
آن را انجام دادند، ایجاد یک تحول بود. امام خمینی )ره( به 
دنبــال تحول بودند تا وضع موجود را به وضع مطلوب تبدیل 
کننــد. امام )ره( به دنبال ایجاد کشــوری مســتقل، آزاد و 

جامعه ای برخوردار از علم بودند.
وی خاطرنشــان کــرد: ملت هــا در همه  نقــاط جهان از 
انقلاب اســلامی آموختند کــه ما می توانیــم، آموختند که 
می تــوان آزادی خواهــی، اســتقلال خواهی، حق خواهی و 
عدالت طلبی را خواستار شد و مطالبه کرد. آن چه در منطقه 
به نام بیداری اسلامی اتفاق افتاد، یک تحول عظیم بود برای 
مردم مسلمان در منطقه که بخواهند مسلمان زندگی کنند.
یک بیداری در منطقه به برکت انقلاب اسلامی اتفاق افتاد.

رئیس جمهور گفــت: امروز خیلی از روســای جمهور که 
وضعیــت کشــور و پارک های علم وفناوری مــا را می بینند، 
تعجب می کنند که با این همــه محدودیت چگونه ایران به 
این جایگاه رسیده است. پیشرفت های کشور به برکت حضور 
مــردم، هدایت های رهبر انقلاب و به برکــت اراده پولادین 
جوانــان عزیز ایرانی اســت. بیان پیشــرفت ها بــرای مردم 
امیدآفرین است، دشمن با امپراطوری رسانه ای و خبری خود 
به دنبال معکوس جلوه دادن نقاط ضعف و پیشرفت ماست.

وی با تاکید بر این که »اگر روایت درست از جنگ تحمیلی 
ما وجود نداشــته باشد و این موضوع درست تحلیل و تبیین 
نشــود، مســائل مختلفی به وجود می آورد« افزود: وقتی در 
زمان جنگ تحمیلی آتش بس شــد، برخی ها شروع به ارائه 
تحلیل ها و گزارش های نادرســت و روایت های غیرصادقانه 

کردند.
وی ادامه داد: دفاع مقدس یک حرکت عظیم بود که هرچه 
برای آن فیلم، مستند و سریال بسازیم و کتاب بنویسیم، باز 
هم ظرفیت دارد. در  دفاع مقدس، ملتی در مقابل کفر جهانی 
ایستاد؛ صدام نماد جریان استکباری بود که با انقلاب اسلامی 
به مقابله برخاست؛ همه دنیا با پول، سلاح و اطلاعاتی که به 

صدام می دادند در برابر ما ایستاده بودند.
رئیســی گفت:  آن چه مردم ما در انقلاب اســلامی در ۲۲ 
بهمن ۵۷ بــرای آزادی قدس و حمایت از فلســطین فریاد 
زدند، امروز به گفتمان همه دنیا شــده اســت.  حقانیت این 
نگاه و موضع بر همه جهانیان روشن شده است. نسل جدید 
ما بدانند کجا بودیم، کجا هســتیم و با هدف مهمی که امام 

خمینی)ره( و رهبر انقلاب اســلامی ترســیم کردند به کجا 
خواهیم رفت.

وی اظهــار کــرد: امــروز  بایــد روایت گری درســتی از 
پیشــرفت های بسیاری که در کشــور داشته و داریم صورت 
بگیرد. این روایت ها سبب می شــود دشمنان ناامید شوند و 
دوســتان امیدوار؛ اگر روایت نکنیم، روایت مان خواهند کرد؛ 
اگر روایت صادقانه از پیشــرفت های کشور نشود، دیگران به 
نحوی روایت می کنند که با واقعیت فاصله بسیاری دارد. بیانیه  
حکیمانــه گام دوم را دقیق بخوانید، بیانیه گام دوم گزارش 
کاملی اســت از پیشرفت های کشــور و ارائه واقعیت هایی از 
انقلاب شــکوهمند اسلامی، همچنین ارائه راهکارهایی برای 

رفع مشکلات کشور
وی با بیان این که »ملت ایران متوقف نمی شود که دشمنان 
با ندادن ابزار و اعِمال تحریم ها در پی توقف ما هستند« ادامه 
داد: دشــمن می خواســت که ما نفت صادر نکنیم و رونق از 
تجارت این کشور برود، اما امروز ما کار خودمان را می کنیم، 

به طوری که تجارت ما در منطقه رکورد زده است.
رئیس جمهــور گفت: همزمان در جنــگ اراده ها و جنگ 
روایت ها هســتیم. در جنــگ اراده ها، اراده ملــت ایران بر 
مستکبران پیروز شده و این پیروزی را باید روایت کرد تا آنها 

روایت نکنند؛ اگر روایت نکنیم، روایت می شویم.
وی در بخش دیگری از سخنان خود یادآور شد: در جلسه 
نشست مجمع عمومی ســازمان ملل، دبیر کل سازمان ملل 
از تلاش هایش برای کوتاه کردن ســایه تحریم ها از سر ملت 
ایران به ویژه در دوران کرونا که واکســن به ایران وارد شود 

گفت اما من از مامی توانیم های مان برایش گفتم.
وی اظهار کــرد: در مورد کرونا ملت ایران تلاش کرد و ما 
۶ نوع واکســن تولید کردیم؛ یکی با کمک کوبایی ها و پنج 
واکســن دیگر با تلاش و همت ملت ایران محقق شــد. ما از 
واردکننده واکسن به صادرکننده بزرگ واکسن تبدیل شدیم.

رئیس جمهور در اجلاس ملی روایت پیشرفت:
ملت ایران توقف ناپذیر است



خبر

برگزاری کارگاه های آموزشی ویژه 
نانوایان  جزیره کیش

کارگاه های آموزشــی در راستای طرح ساماندهی، حمایت و 
نظارت بر نانوایی های کیش ویژه نانوایان با حضور دکتر خواجه 

از اساتید برتر حوزه نان کشور برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل سازمان منطقه آزاد 
کیش، این دوره های آموزشی به همت اداره غله و تعزیرات آرد 
و نان با هدف تحقق شــعار "نان سالم، نان کامل" به مدت سه 

روز در دو بخش تئوری و عملی برگزار شد.
بر اساس این گزارش، اخلاق مداری، روابط عمومی، برخورد 
مناســب با ارباب رجوع، تهیه خمیر ســالم، پخت نان سالم و 
کامل و سرد کردن و بسته بندی استاندارد از جمله مواردی بود 
که در این دوره های آموزشی مورد بحث و بررسی قرار گرفت.

اجرای طرح نهضت قرآن آموزی 
در کیش

طرح نهضت قرآن آموزی همزمان با دیگر مناطق آزاد کشور 
در جزیره کیش آغاز می شود.

به گــزارش خبرگزاری صداوســیما کیــش، روابط عمومی 
سازمان منطقه آزاد کیش، اعلام کرد: طرح نهضت قرآن آموزی 
در جزیره کیش همزمان با دیگر مناطق آزاد کشــور سه شنبه 

۱۷ بهمن از طریق پخش اینترنتی آغاز می شود.
رو خوانی و روانخوانی قرآن کریم با حضور اساتید هر منطقه 

به علاقمندان در رده های مختلف سنی آموزش داده می شود.

مسابقه دوومیدانی دانش آموزی 
گرامیداشت دهه فجر

هیئت ورزش های همگانی مســابقه دوومیدانی دانش آموزی 
گرامیداشت دهه فجر را با همکاری مدرسه خاتم الانبیا جزیره 

کیش برگزار کرد.
به گزارش خبرگزاری صداوسیما کیش، روابط عمومی هیئت 
ورزش های همگانی کیش اعلام کرد: با هدف تشویق و ترغیب 
دانش آموزان به ورزش و تندرســتی، سلامت روح و ذهن و به 
مناسبت دهه فجر مســابقه دوومیدانی دانش آموزی در کیش 

برگزار شد.
این مسابقه با همکاری مدرسه پسرانه خاتم الانبیاء با حضور 

دانش آموزان برگزار شد.
در پایان مسابقه دوومیدانی به شش دونده برتر هدایایی اهدا 

شد.

رزمایش پدافند عامل و غیر عامل 
دانش آموزی

دوره های آموزش آمادگــی دفاعی و رزمایش پدافند عامل و 
غیر عامل برای دانش آموزان جزیره کیش برگزار شد.

به گزارش خبرگزاری صداوســیما کیش، کارشناس مسئول 
روابط عمومی آموزش و پرورش کیش گفت: این دوره آموزشی 
و رزمایش آمادگی دانش آموزان گرامیداشت چهل و پنجمین 
سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی با همکاری ناحیه مقاومت بسیج 
کیش در مدارس دوره اول و دوم متوســطه پســرانه در حال 

برگزاری است.
عارفه خادم لو افزود: ســردار بی دختی از راویان و رزمندگان 
دوران هشت سال دفاع مقدس برای دانش آموزان خاطراتی از 
مجاهدت و جان گذشتگی رزمندگان دانش آموز در دوران دفاع 

مقدس بازگو کرد.
دوره های آموزش آمادگــی دفاعی و رزمایش پدافند عامل و 
غیر عامل در دبیرستان دوره دوم متوسطه پسرانه امام خمینی 

)ره( کیش برگزار شد.

جراح متخصص دامپزشکی خبرداد: 

خروج قلاب ماهیگیری از مری یک 
لاکپشت سبز

جراح متخصص دامپزشکی از خروج قلاب ماهیگیری از مری 
سینه ای یک لاکپشت ســبز خبرداد و افزود: لاکپشت پس از 
درمان برای سپری کردن دوران نقاهت در اختیار پارک دلفین 

ها قرار گرفته است.
به گــزارش پایگاه خبری تحلیلی فیدار آریــا، البرز میرزاده 
دکترای تخصصی دامپزشــکی در رابطه بــا عمل جراحی یک 
لاکپشت ســبز که طی روزهای گذشته با یک قلاب گیر کرده 
در مری ســینه ای به کلینیک دامپزشکی ارجاع داده شده بود 
اظهار کرد: چند روز پیش ساعت ۷ شب یک قطعه لاکپشت با 
قلاب گیر کرده در مری ســینه ای به این مرکز ارجاع شد که 
پس از معاینه و انجام رادیوگرافی و مشخص شدن محل قلاب 

عمل انجام و قلاب از مری لاکپشت خارج شد.
وی با اشــاره به اینکه عمل مری سینه ای به مراتب از عمل 
مری گردنی ســخت تر است افزود: پس از بیهوش کردن لاک 
پشــت عمل انجام شــد و با وجود اینکه بیهوشی در حیوانات 
اگزوتیک پرمخاطره اســت به لطف خدا بیمار بیهوشی خوبی 
داشــت که پــس از خروج قلاب و بخیه هــای لازم در مری و 
پوست لاک پشــت با رادیوگرافی از خروج موفقیت آمیز قلاب 
اطمینان حاصل و بیمار برای گذراندن دوران نقاهت در اختیار 
پارک دلفین ها قرار گرفت.این جراح دامپزشک با اظهار نگرانی 
از افزایش تعداد آبزیانی که با موارد مشابه به این کلینک برای 
درمان ارجاع می شوند تاکید کرد: باید چاره و راهکار مناسبی 
اندیشید تا آبزیانی مانند لاکپشت کمتر در آسیب مواجه با پره 
شناورهای دریایی و یا گیرکردن قلاب در مری گردنی و سینه 
ای مواجه شــوند.وی خاطر نشان کرد: لاک پشت های سبز از 
جمله آبزیان در معرض خطر انقراض هستند که نیاز است بیش 
از گذشــته به حفظ و حراست از آن ها و محیط زیست دریایی 
توجه شــود. در غیر این صورت شاهد از بین رفتن بسیاری از 

این گونه های در خطر انقراض خواهیم بود.

اخبار

برگزاری مسابقه 
کتابخوانی کتاب "صعود 

چهل ساله "
مســابقه کتابخوانی کیش با کتاب "صعود 

چهل ساله " برگزار می شود.
به گزارش روابط عمومــی واموربین الملل 
سازمان منطقه ازاد کیش، صعود چهل ساله 
عنوان کتاب مســابقه کتــاب خوانی جزیره 
کیش است که علاقمندان به شرکت در این 
مسابقه از ۱6 تا 2۱ بهمن فرصت دارند جهت 
شرکت در مســابقه و دانلود کتاب به نشانی 

BOOK.KISH.IR مراجعه کنند .
 گفتنی اســت این مســابقه کتابخوانی به 
همت معاونت فرهنگی واجتماعی ســازمان 
منطقــه ازاد کیش برگزار می شــود و زمان 

برگزاری مسابقه 22 بهمن اعلام شده است.

برگزاری نمایشگاه 
تخصصی مبلمان ، لوسترو 

دکوراسیون داخلی در 
جزیره کیش

نمایشــگاه تخصصــی مبلمان ، لوســتر و 
دکوراســیون داخلی از فردا در جزیره کیش 

آغاز به کار می کند.
به گزارش روابــط عمومی و اموربین الملل 
سازمان منطقه آزاد کیش، نمایشگاه تخصصی 
مبلمان ، لوسترو دکوراسیون داخلی با حضور 
20 شــرکت کننده از اســتان های مختلف 
کشــورمان در فضایــی به وســعت 2 هزار 
مترمربع در مرکز نمایشــگاههای بین المللی 

کیش برگزار می شود.
حمایت از تولید کنندگان، حذف واســطه 
هــا و امــکان خرید و عرضه مســتقیم کالا، 
محورهای اصلی برگزاری این رویداد است که 
با هــدف حمایت از تولید کنندگان و مصرف 
کنندگان با ارائه و فروش انواع محصولات در 
زمینه مبلمان و روشنایی میزبان علاقمندان 

است.
  دراین نمایشــگاه کــه از ۱۷ بهمن آغاز 
شــده و تا 2۱ بهمن ادامه دارد انواع مبلمان 
، لوســتر، چراغ های تزئینی و کالای خواب 

عرضه می شود.

در نشست مشترک طرفین 
تصویب شد؛

آغاز تعامل و همکاری 
ورزش فولاد هرمزگان و 
فدراسیون فوتبال عمان

نشست هماهنگی و تعامل جهت همکاری 
مشترک فی مابین فدراسیون فوتبال عمان و 

باشگاه فولاد هرمزگان برگزارشد.
به گزارش ایسنا محمد کارگران مدیر امور 
ورزش فولاد هرمزگان در حاشیه سفر به قطر 
در نشست مشترک با شیخ محسن المسروری 
)نائب رئیس فدراسیون فوتبال عمان( و قتیه 
الغیلانی )مسئول کمیته مسابقات فدراسیوت 
فوتبال عمــان(، افزود: اســتان هرمزگان به 
دلیل شــرایط و موقعیت استراتژیک مناسب 
و همسایگی با کشور عمان و نزدیکی آداب و 
سنن می تواند در زمینه فوتبال با این کشور 

ارتباط تنگاتنگی داشته باشد.
وی بــا بیان اینکه بــا صحبت های صورت 
گرفته به طور حتم مــی توانیم در رده های 
پایه، اردوهای مشــترک و فوتبال ساحلی با 
تعامل یکدیگر اقدامات بزرگی را انجام دهیم.

کارگــران با اشــاره به اینکــه طبق توافق 
صورت گرفتــه در مرحله نخســت رئیس و 
اعضای فدراســیون فوتبال عمــان به همراه 
مدیرعامل دو باشگاه ممتاز این کشور جهت 
بازدید و انعقاد تفاهم نامه به بندرعباس سفر 
کنند، خاطرنشان کرد: طبق قولی که گرفته 
شد در شش ماه نخست سال آینده تیم ملی 
نوجوانان کشــور عمان در سفر به بندرعباس 
علاوه بر برگزاری اردوی تدارکاتی چند دیدار 
دوســتانه با تیم های پایه فــولاد هرمزگان 

برگزار خواهد کرد.
مدیــر امور ورزش فــولاد هرمزگان با بیان 
اینکه به طور حتم این همکاری مشترک آغاز 
راهی برای پیشرفت و توسعه به ویژه در رده 
های پایه فوتبال هرمــزگان و افزایش تجربه 

بین المللی در فوتبال خواهد شد.
در ادامه شــیخ محسن المســروری )نایب 
رئیس فدراســیون فوتبال عمان( با اشاره به 
نگاه مثبــت و تعالی گرای فــولاد هرمزگان 
در امر ورزش، عنــوان کرد: از اینچنین ورود 
حرفه ای و با برنامه فولاد هرمزگان به ورزش 
حرفه ای به ویژه در بخش فوتبال شگفت زده 
شده و به طور حتم فولاد هرمزگان در آینده 
ای نزدیک به عنوان یکی از قطب های فوتبال 

کشور و ورزش ایران تبدیل می شود.
وی با بیان اینکه ارتبــاط عمان و ایران به 
ویژه استان هرمزگان از دیرباز به خوبی برقرار 
بوده و به طــور حتم از تعامل با ورزش فولاد 
هرمزگان اســتقبال می کنیــم، اضافه کرد: 
بــه زودی به دعوت شــرکت فولاد هرمزگان 
به هرمزگان ســفر کــرده و در خصوص نوع 
همــکاری و تعامــل دو طرف توافــق نهایی 

صورت می گیرد.
نایب رئیس فدراســیون فوتبــال عمان در 
پایان گفت: در گام نخســت اردوی مشترک 
در بندرعبــاس و برگزاری دیدار دوســتانه با 
تیم های پایه فولاد هرمزگان را در دســتور 
کار خود قرار داده و در ســال آینده شمسی 

اجرایی خواهیم کرد.

3
رئیس کمیته امداد شهرستان پارسیان از ساخت مسکن برای ۱0 خانواده مددجوی روستایی در این شهرستان 

خبر داد.
محمود مصلح  در جمع خبرنگاران، با اشاره به آغاز ساخت مسکن روستایی برای مددجویان پارسیانی، اظهار کرد: 

طی انعقاد تفاهم نامه با شرکت عمران ساحل ساخت مسکن برای ۱0 خانوار مددجوی تحت پوشش آغاز شده است.
وی عنوان کرد: در قالب این تفاهم نامه 2۱0 متر مکعب بتن ریزی سقف مسکن مددجویان به ارزش ۳۱۵ میلیون 

تومان تامین می شود.

آغاز ساخت مسکن روستایی برای مددجویان پارسیانی

کیش
روزنامه سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

سه شنبه
17 بهمن 1402
 شماره  1624

رییس کمســیون محیط زیست مجلس شورای اسلامی گفت: 
آژانس پارلمانی منطقــه ای پایش تغییرات آب و هوایی با هدف 
نظــارت بر طوفان های گــرد و غبار منطقه در کیش تاســیس 

می شود.
به گزارش ایرنا، »ســمیه رفیعی« در گفت و گو با خبرنگاران 
ایجــاد یک آژانس پارلمانی منطقــه ای در زمینه تغییرات آب و 
هوایی بــرای نظارت بر طوفان های گــرد و غبار را یگ گام در 
جهت توسعه همکاری های مشترک مرزی برشمرد و اظهار کرد: 
شــرایط جغرافیایی کیش یکی از بهترین مناطــق برای ایجاد 

چنین مرکزی است.
وی ادامه داد: پدیده گرد و غبار نه تنها ایران بلکه کل منطقه 
را تحت تاثیر قــرار می دهد که همین امر نیازمند یک همکاری 
بین المللی اســت؛ در همین راســتا نیز جهــت هماهنگی بین 
پارلمان های مختلف خواســتار ایجاد یک سازمان تغییرات آب و 

هوایی برای منطقه شدیم.
این نماینده مجلس شــورای اســلامی با تاکید بر حساسیت 
مجلــس در رابطه با طوفان هــای گرد و غبار، بیــان کرد: این 
طوفان هــای گرد و غبــار می توانند خطرات قابــل توجی برای 
ســلامتی اشــخاص به ویژه افراد دارای بیماری تنفسی داشته 
باشد، بنابراین مجلس برای معرفی سیستم های نظارت و هشدار 

زودهنگام اقدام می کند.
وی با بیان اینکه در رابطه با مباحث محیط زیستی به برگزاری 

کنفرانس های مشــترک بین المللی اکتفا نمی شــود، افزود: در 
تلاش برای آغاز اقدامات عملی در این راستا هستیم.

رفیعی بر ضرورت رویکرد بین المللی در منطقه خلیج فارس و 
گسترده تر از آن در سراسر خاورمیانه و شمال آفریقا تاکید کرد.

آژانس پارلمانی بین المللی پایش تغییرات آب و هوایی در 
کیش تاسیس می شود

با حضور مدیرعامل ســازمان منطقه ازاد کیش از 4۵ دانش 
آموز برگزیده پویش قهرمان کیش در دهه مبارک فجر تقدیر 

شد.
بــه گزارش روابط عمومی واموربین الملل ســازمان منطقه 
آزاد کیش، همایش تقدیر وتجلیــل ازدانش آموزان برگزیده 
پویــش قهرمان کیش با حضور مدیرعامــل ومعاون فرهنگی 
واجتماعی سازمان منطقه آزاد کیش ،رییس آموزش وپرورش 
، دانش آموزان برگزیده و معلمان مدارس جزیره ، دوشنبه ۱6 

بهمن در مدرسه دخترانه کوثر برگزار شد.
دراین مراســم رحیم سرهنگی هدف از طرح این پرسش را 
جهــت دهی صحیح به دانش آموزان در مســیر برنامه ریزی 
بــرای آینده متعالی عنوان کرد و گفــت: ایجاد چالش ذهنی 
برای دانش آموزان به ویژه در ســنین پایــه یکی از راههای 

جلب توجــه فرزندانمان به برنامه ریزی وانتخاب های صحیح 
آینده است لذا این پویش را برگزار کردیم تا دانش آموزان ما 
با توجه بیشتری به تحلیل افراد، انتخاب ها و رفتارها بپردازند

مدیرعامل ســازمان منطقه آزاد کیــش درادامه خطاب به 
دانش آموزان افزود: هر کســی می تواند در هر شغلی قهرمان 
باشــد و قهرمانان بنام وگمنام کشــورمان برای توســعه این 
ســرزمین از خواسته های خود در جهت منافع کشور گذشته 
اند پس شرط اصلی قهرمان شدن گذشت برای کشور و مردم 

است. 
  وی در پایان با اشــاره به خدمات و تلاشهای شهید حجت 
الاســلام والمســلمین ســیدین که در راه کمک به مردم و 
همکاری با کادر درمان در دوره کرونا به مقام رفیع شــهادت 
نائــل آمد به عنــوان یکــی از قهرمانان جزیره کیــش، ابراز 

امیدواری کرد: فرزندان ایران اســلامی در راه توسعه کشور و 
خدمت به ایران اســلامی هریک در هرجایگاهی که فعالیت و 

تلاش می کنند سربلند و قهرمان باشند. 
پویش قهرمان کیش از ۱۳ آبان با طرح مدیرعامل سازمان 
منطقــه آزاد کیش در تمامــی مدارس آغاز شــد و بیش از 
هزار دانش آموز دراین پویش شــرکت کردند که درپایان در 
گرامیداشــت 4۵ امین ســالگرد پیروزی انقلاب اسلامی 4۵ 
دانش آموز در این پویش برگزیده شــدند و دراین مراســم با 

حضور مسئولین معرفی وتقدیر شدند.
گفتنی است دراین مراسم رییس آموزش و پرورش جزیره و 
کادر آموزشی مدارس از تلاش های مدیرعامل سازمان منطقه 
ازاد کیش در برگزاری این پویش و حمایت از توسعه آموزش 

در جزیره کیش تقدیر کردند.

تقدیر از 45 دانش آموزبرگزیده پویش قهرمان کیش در دهه 
مبارک فجر

آگهی مجمع عمومی عادی سالانه مالکین کوی مهندسان یک جزیره کیش به اطلاع می رساند که مجمع 
عمومی عادی سالانه مالکین کوی مهندسان یک در تاریخ 1402/12/01 ساعت 18:00 در محوطه این 
مجموعه برگزار خواهد شد. لذا از مالکین محترم دعوت بعمل می آید تا با حضور خود در این مجمع 

ضمن آگاهی از فعالیتهای مجتمع، در تصمیمات لازم مشارکت فرمایید.

در نشســت شــورای معاونین و مدیران عامل 
ســازمان های مناطق آزاد که با حضور »مهدی 
صفری«، معاون دیپلماسی اقتصادی وزارتخارجه 
برگزار شد، راهکارهای تعامل موثر با سازمان های 
همکاری های اقتصادی بین المللی مورد بحث و 

بررسی قرار گرفت.
به گــزارش روابط عمومی و امــور بین الملل 
دبیرخانه شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، 
مشــاور رئیس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادی در این نشســت گفت: دو 
ســوم ماموریت ما در مناطــق آزاد، بین المللی 
هســتند، در دولت جدید به دنبال جهانی کردن 
مناطــق آزاد و ویژه اقتصادی ایران هســتیم به 
همیــن دلیل ایــن مناطق را تیــم ملی اقتصاد 

بین الملل جمهوری اسلامی می دانیم.
حجت الله عبدالملکی با تاکید بر اینکه مناطق 
آزاد و ویژه اقتصادی ایران، بســترهای اساســی 
کشــورها برای تعامل با اقتصــاد جهانی با دیگر 
کشورها هستند، افزود: براساس اسناد بالادستی و 
سیاست های کلی نظام و قوانین و مقرارت مربوط 
به مناطق آزاد و ویژه اقتصــادی در ایران، برای 
این مناطق 6 ماموریت در نظر گرفته شده است 
که 4 ماموریت آن خارجی هستند که عبارتند از 
جهش در صادرات، انتقال فناوری، جذب سرمایه 

خارجی و تامین نیازهای اساسی کشور از خارج.
عبدالملکــی ادامه داد: دو ســوم ماموریت ما 
در مناطق آزاد، بین المللی هســتند، در دولت 
جدید به دنبــال جهانی کــردن مناطق آزاد و 
ویژه اقتصادی ایران هستیم به همین دلیل این 
مناطــق را تیم ملی اقتصاد بین الملل جمهوری 

اسلامی می دانیم.
مشــاور رئیس جمهور با بیــان اینکه در حال 
حاضر بخش قابل توجهــی از اقتصاد بین الملل 
جمهوری اســلامی ایران در حوزه مناطق آزاد و 
ویژه اقتصادی شــکل می گیرد، افزود: با توجه 
به موفقیت های دولت ســیزدهم در همکاری و 
عضویت در ســازمان های بین المللی و جهانی 
مثل بریکس و شــانگهای، ما در مناطق آزاد به 
عنوان یکی از بسترهای مهم کشور برای توسعه 
و همکاری های اقتصادی ویژه با این سازمان ها 
هستیم. به همین منظور تقسیم کاری انجام شد 
که مناطق به نمایندگــی از مناطق آزاد و ویژه 

اقتصادی با این سازمان ها ارتباط برقرار کنند.
دبیر شــورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
گفت: منطقه آزاد کیش تعامل با بریکس، قشــم 
تعامل با شــانگهای، انزلی تعامل با کشــورهای 
حــوزه دریای خزر، چابهار تعامل با کشــورهای 
حاشــیه اقیانوس هند )آیورا(، ارونــد تعامل با 

کشــورهای شــورای همکاری های حوزه خلیج 
فارس، ارس تعامل با کشورهای اوراسیا و منطقه 
آزاد ماکو تعامل با کشورهای عضو اکو را برعهده 

دارند.
وی همچنین افزود: به این ترتیب تقسیم کاری 
انجام شد و مناطق موظف شدند فعالیت هایی که 
در این سازمان ها اتفاق می افتد را بررسی و رصد 
کنند و نقطه اتصال مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
ایران در فاز اول و در گام دوم، کل اقتصاد ایران 

با سازمان های همکاری ها شکل گیرد. 
 معاون دیپلماسی اقتصادی وزارت امور خارجه 
نیــز در این نشســت به نقش مناطــق آزاد در 
دیپلماســی اقتصادی ایران اشــاره کرد و گفت: 
توســعه صادرات، انتقال فنــاوری، متنوع کردن 
کالاهای وارداتی کشــور از جملــه مباحثی که 

وزارت امور خارجه به آن توجه ویژه دارد.
مهدی صفــری، همچنین با اشــار به اتفاقات 
مثبــت در حوزه بین الملــل در مناطق آزاد، در 
ارتباط با ســازمان های بیــن المللی مخصوصا 

شانگهای و بریکس نیز توضیحاتی ارائه داد.
صفری در پایان تاکید کرد: مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی کشــور می توانند نقــاط اتصال خوبی 
با ســازمان های بین المللی باشــند و باید از این 

ظرفیت بهره گرفت.

با حضور معاون اقتصادی وزارتخارجه بررسی شد؛
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی شاهراه اتصال به سازمان های بین المللی
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بازیگر پیشکســوت ســینما و تلویزیون گفت: تفاوت چهل ودومین جشنواره بین المللی فیلم فجر با سال های گذشته در این است که 

من امسال اثری در آن ندارم.
رضا رویگری بازیگر پیشکسوت سینما و تلویزیون  کشورمان با حضور در چهل و دومین جشنواره بین المللی فیلم فجر بیان کرد: تفاوت 
جشــنواره امسال با سال های گذشته این اســت که من فیلمی در جشنواره ندارم. همچنین یکی دیگر از تفاوت های جشنواره امسال با 

سال های گذشته را می توان به حماس و وقایع اتفاق افتاده در فلسطین دانست.این بازیگر پیشکسوت درباره درخواست خود از اصحاب 
هنر و رســانه این چنین گفت: من درخواســت ندارم، بلکه صحبت دارم. مریضی برای همه هست و ان شاءالله برای شما نباشد. پیری و 
بیکاری هم هست اما هوای یکدیگر را داشته باشیم و نگذاریم هنگامی که ما را در قبر می  گذارند بگوییم او چه بازیگر خوبی بود. به هم 

سر بزنیم، به یکدیگر عشق بدهیم و بگیریم، محبت کنیم، به دیدن یکدیگر برویم.

رضا رویگری: نبود من در آثار فجر تفاوت جشنواره امسال با سال های قبل است

گردشگری، فرهنگ وهنر
روزنامه سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

سه شنبه
17 بهمن 1402
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خبر

برنامه چند ساعته تعطیلی سینماها 
در روز سه شنبه

ســینماهای سراسر کشور به مناســبت سال روز شهادت 
امام موسی کاظم )ع( تعطیل می شوند.

به گزارش مهر، ســینماهای سراسر کشــور به مناسبت 
سالروز شهادت امام موسی کاظم )ع( از صبح سه شنبه ۱۷ 

بهمن ماه تا ساعت ۱۷ همان روز تعطیل می شوند.
لازم به توضیح اســت ایــن تعطیلی تنها شــامل اکران 
معمول ســینماها شــده و برنامه اکران فیلم های جشنواره 

فجر، به قوت خود باقی و از ســاعت ۱۶ آغاز می شود.

به مناسبت شهادت امام موسی کاظم )ع(؛

برنامه تعطیلی سالن های نمایشی 
کشور اعلام شد

شــورای ارزشــیابی و نظارت اداره کل هنرهای نمایشی 
اعــام کرد همه تالارهای نمایشــی در سراســر ایران در 
ســال روز شهادت حضرت امام موســی کاظم )ع(، به مدت 

۲۴ ساعت تعطیل خواهند بود.
به گــزارش خبرگزاری مهــر به نقــل از روابط عمومی 
اداره کل هنرهای نمایشــی، همزمان با ســالروز شــهادت 
حضرت امام موســی کاظم )ع( با اعام شــورای ارزشیابی 
و نظارت اداره کل هنرهای نمایشــی همه نمایش های روی 
صحنه کشــور، از اذان مغرب روز دوشنبه ۱۶ بهمن تا اذان 

مغرب روز سه شنبه ۱۷ بهمن تعطیل خواهند بود.
بدیهی اســت هرگونــه تغییر در برنامــه و زمان اجرای 
نمایش های روی صحنــه از طریق روابط عمومی تالارهای 

نمایشی و سایت فروش بلیت اطاع رسانی می شود.

در بخش مسابقه پرده بزرگ؛

»پیر پسر« در روتردام ۲۰۲۴ 
برنده شد

در حالی که »ری« ساخته تاناکا توشیهیکو برنده جایزه 
ببر روتردام شــد و »ســر تخت« و »واگن بوسه« جوایز 
هیات داوران را دریافت کردند، »پیر پسر« اکتای براهنی 

جایزه پرده بزرگ جشنواره را برد.
به گزارش خبرگــزاری مهر به نقــل از ورایتی، »ری« 
ســاخته تاناکا توشیهیکو دیشب )جمعه( برنده جایزه ببر، 
برترین جایزه جشــنواره بین المللی فیلم روتردام ۲۰۲۴ 
شــد. اولین فیلم توشــیهیکو درباره زنــی در اوایل ۳۰ 
سالگی اســت که در شــرکتی در توکیو کار می کند و با 
یک عکاس ناشــنوا که در اعماق کوه های هوکایدو زندگی 

آشنا می شود. می کند 
توشــیهیکو با گروهی از بازیگران و گروهی متشــکل از 
افــراد حرفه ای و دانشــجویی کار کرد و نــه تنها »ری« 
را کارگردانــی کــرد، بلکه تهیه کنندگــی، تدوین و بازی 
در فیلــم را نیز برعهده داشــت. او جایزه نقدی ۴۰ هزار 

یورویی را برای این فیلم دریافت کرد.
هیــات داوران این بخش متشــکل از انا ســندیجارویچ 
کارگردان »رویاهای شــیرین«، مارکو مولــر تهیه کننده 
و مــورخ، کارگــردان و فیلمنامه نویس »ســندرم ابولا«، 
هرمان یاو، فیلمســاز پیشــگام بیلی وودبری سازنده »به 
قلب های کوچکشــان برکت بــده« و تهیه کننــده نادیا 

بودند. تورینچف 
۲ جایزه ویژه هیات داوران به »واگن بوســه« میدهون 
مورالی و »ســر تخت« جیدون مارتین اهدا شــد. هیات 
داوران فیلــم تجربی مورالی را ترکیبی از تصاویر دســت 
ساز و عصاره ویدیویی برای بیان داستان یک کارگر پست 
در ماموریتی برای تحویل بســته به یک ســفارش دهنده 

کرد. تحسین  عجیب 
همچنین جایزه فیپرشــی که از ســوی روزنامه نگاران 
بین المللی به »واگن بوســه« اهدا شــد این فیلم را برای 
ســرپیچی جسورانه فیلم از قراردادهای سینمایی تحسین 
کرد. هیــات داوران این بخش گفتند: ایــن فیلم با کاژ 
پیچیده ای از ســبک ها، ژانرها و مضامین و کار استادانه و 
بســیار شــخصی، به ما یادآوری کرد که سینما فضای بی 
حد و حصری برای بازی و اختراع اســت که مدام خود را 

تجدید می کند.
اولین فیلم بلند جیدون مارتین یعنی »ســرتخت« هم 
که ترکیبی از داستان و مستند است، به عنوان فیلمی که 
پرتره ای دلســوزانه از زندگی یقه آبی ها در استرالیا ارایه 
می دهد و فیلمــی طبیعی و واقع گرایانه در بهترین حالت 

است، از سوی هیات داوران تحسین شد.
در بخش مســابقه نمایش پرده بزرگ جشــنواره که با 
هدف پر کردن شکاف بین سینمای عامه پسند، کاسیک 
و هنری برگزار می شــود، جایزه بزرگ به فیلم »پیر پسر« 
ســاخته اوکتای براهنی اعطا شــد. فیلم براهنی ۲ برادر 
میانســال را دنبال می کند که بــا پدر قلدر خود در ایران 
زندگی می کنند و تحت فشــار اقتصادی ســختی هستند. 
لیــا حاتمی، حامد بهــداد، محمد ولی زادگان و حســن 

پورشــیرازی بازیگران اصلی این فیلم سینمایی هستند.
هیات داوران این بخش متشکل از سمینا خان، سیلوی 
دو لیو، لیزا ون در لوس، مارکوس سیلوا و الا دی بروژن، 
این فیلم را یک »مســترکاس در داستان سرایی« و یک 
تجربه سینمایی عمیقاً درونی که شما را با شخصیت هایش 
اســیر می کند، خواندند. این فیلم عــاوه بر جایزه نقدی 
۳۰ هــزار یورویی، تضمین اکران در ســینماهای هلند را 
به دســت آورد و پس از آن در تلویزیون هلند هم پخش 

خواهد شد.
جایزه نتِ پــک برای بهترین فیلم بلند آســیایی هم به 
فیلم »شــیرکوآ: در دروغ هایی که به آنها اعتماد داریم« 
ساخته ایشان شــوکا تعلق گرفت و جایزه هیات داوران 

جوانان به »لوانته« لیا هالا رسید.

خبر

مدیرکل میراث فرهنگی هرمزگان:

مجموعه دریایی جزیره 
تنب بزرگ ثبت میراث 

فرهنگی می شود
و  گردشــگری  میراث فرهنگــی،  مدیــرکل 
صنایع دستی هرمزگان گفت: پرونده ثبت مجموعه 

دریایی جزیره تنب بزرگ تهیه می شود.
محمد محســنی  با اعام این خبر اظهار کرد: 
مجموعه دریایی جزیره تنب بزرگ شامل ساختمان 
دریایی و دکل فانوس دریایی اســت که در شمال 

جزیره قرار دارند.
و  گردشــگری  میراث فرهنگــی،  مدیــرکل 
صنایع دستی هرمزگان با اشاره به اینکه ساختمان 
دریایی در ســال ۱۲۹۲ )۱۹۱۴ میادی( ساخته 
شــده و متعلق به دوره قاجار اســت، افزود: دکل 
فانوس دریایی ۲۶ متر ارتفاع دارد و متعلق به سال 

۱۳۳۲ است.
وی اظهار کرد: با توجه به موقعیت اســتراتژیک 
جزیــره تنب بزرگ و محدودیــت رفت و آمد این 
اثر تاکنون ثبت نشــده که در بازدید از این جزیره 
ضرورت ثبت این اثر در دســتور کار این اداره کل 

قرار گرفت.
محســنی تاکیــد کرد: بعــد از مراحــل ثبت، 
پیگیری های لازم برای حفاظت، مرمت و احیاء این 

مجموعه تاریخی انجام می شود.

رئیس پژوهشگاه میراث فرهنگی 
کشور:

شهر قدیم جیرفت قابلیت 
گردشگری دارد

 رئیس پژوهشگاه میراث فرهنگی و گردشگری 
شــهر قدیم جیرفت را یک ظرفیت گردشــگری 

دانست که باید زمینه بازدید از آن فراهم شود. 
مصطفی ده پهلوان در حاشــیه بازدید از شــهر 
قدیم جیرفت، با اشاره به ظرفیت های گردشگری 
محوطه های باســتانی، اظهار کرد: از شهر تاریخی 
جیرفت با وســعت قابل توجه توسط مردم منطقه 
به عنوان »دقیانوس« هم شــناخته می شود و لازم 
است تعیین حریم آن جزو اولویت های کاری باشد.

او ادامــه داد: شــرایط اقلیــم جیرفت در فصل 
زمستان منحصربه فرد اســت که در کنار شهرت 
تاریخــی اش می تواند به یک مقصد گردشــگری 
هم تبدیل شود. برای رســیدن به این هدف باید 
زیرساخت های لازم با در نظر گرفتن همه جوانب 

محوطه فراهم شود. 
وی بر لزوم حمایت از ادامه کاوش ها تاکید کرد و 
افزود: برای معرفی بیشتر محوطه های تاریخی باید 
از اعتبارات دیگر بخش ها برای این مهم اســتفاده 
شــود تا کاوش ها ادامه داشــته باشــد. اگرچه در 
نتیجه کاوش های گذشته به یافته های خوبی دست 
یافتیم، اما به گفته کارشناسان نتایج باید بیش از 
این انعکاس یابد. سعید شاهرخی، مدیرکل میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان کرمان 
در این بازدید، بر ســنددار شدن محوطه تاریخی 
شــهر قدیم جیرفت )دقیانــوس( تاکید کرد که 
به صورت جدی در دســتور کار است و گفت: اگر 
اداره کل راه و شهرســازی جنوب کرمان همکاری 
کند، این  عرصه تاریخی جزو نخستین محوطه هایی 

است که ظرفیت سنددار شدن دارد.
او افزود: پیگیری این موضوع در دستور کار حوزه 
حقوقی اماک اداره کل میراث فرهنگی قرار دارد 
تا این عرصه با وســعت دو هکتار به زودی صاحب 

سند شود.

او هنوز جادو می کند؛

بیلی وایلدر به سینما 
برمی گردد

کریستف والتس، مایا هاوک، جان تورتورو و جان 
هام برای بــازی در فیلمی درباره بیلی وایلدر گرد 

هم می آیند.
بــه گزارش خبرگزاری مهر بــه نقل از ددلاین، 
»وایلدر و من« عنوان فیلمی است که به کارگردانی 
استیون فریرز ساخته می شود. کریستوف والتس، 
مایــا هاوک، جان تورتورو و جان هام بازیگران این 
فیلم هستند.کریستف والتس برنده ۲ جایزه اسکار 
بازیگر فیلم »لعنتی های بی آبرو«، مایا هاوک بازیگر 
»چیزهای عجیــب«، جان تورتــورو برنده جایزه 
بهترین بازیگر نقش اول مرد از جشنواره کن و جان 
هم برنده امی برای »مردان دیوانه« در فیلمی بازی 
می کنند که بیلی وایلدر یکی از شــخصیت هایش 
اســت.این فیلم با حضور اســتفن فریزر به عنوان 
کارگردانی که نامزدی اســکار را در کارنامه دارد، 
در بازار رقابت های این ماه برای فروش امتیازهایش 

حتماً ستاره اصلی خواهد بود.
در ایــن فیلم هــاوک نقش کالیســتا، نوازنده 
جوانــی را بازی خواهد کرد کــه در فیلم »فدورا« 
به کارگردانی بیلی وایلدر کار می کند و در جریان 
ایــن کار زندگــی اش، معنایی کامــاً جدید پیدا 
می کند. والتس در نقش وایلدر کارگردان افسانه ای 
بــازی می کند که برای آثار کاســیکش از جمله 
»بعضی ها داغشو دوست دارند«، »سانست بولوار« 
و »آپارتمان« شناخته می شود. در این فیلم تورتورو 
در نقش دوست همیشگی و شریک فیلمنامه نویس 
او بازی می کند و هام نیز نقش بازیگر مشهور ویلیام 
هولدن را ایفا می کند.فیلمنامــه این پروژه که به 
عنوان یک درام تلخ معرفی شده توسط کریستوفر 
همپتــون فیلمنامه نویس »پــدر«، برنده ۲ جایزه 
اسکار و جرمی توماس فیلمنامه نویس برنده اسکار 
برای »آخرین امپراتور« نوشــته و فیلمبرداری آن 

اوایل سال ۲۰۲۵ در یونان انجام می شود.
ایــن پروژه با اقتباس از رمــان محبوب جاناتان 
کو با عنوان »آقای وایلدر و من« ســاخته می شود 
و همپتــون و فریرز بعد از همکاری در »ارتباطات 
خطرنــاک« و »چــری« دوباره در کنــار هم کار 

می کنند.

بهروز شــعیبی که فیلم سینمایی »آغوشِ 
باز« را به عنوان تازه ترین تجربه کارگردانی 
خــود به جشــنواره چهــل ودوم فیلم فجر 
رســانده، پیــش از این هــم از هنرمندان 
پرسابقه در این رویداد سینمایی بوده است.

آثــار  فهرســت  ایرنــا،  گــزارش  بــه 
فیلم  بین المللی  جشــنواره  چهل ودومیــن 
فجر، نشــان از رقابت ترکیبی از فیلم سازان 
جوان و باتجربه در بخش ســودای سیمرغ 
باســابقه ای  کارگردانــان  از  یکــی  دارد. 
که در ایــن دوره فیلم دارد و بــا توجه به 
برای  بالایی  کارنامــه اش می تواند شــانس 
شــکار سیمرغ های جشــنواره داشته باشد.

بهروز شعیبی فیلم ساز ۴۵ ساله سینماست 
که با فیلم آغــوش باز به تهیه کنندگی علی 
ســرتیپی در این رویداد پذیرش شده است.

در این گزارش، به مرور همه حضورهای او 
در جشنواره فیلم فجر می پردازیم که بیش 

از ۱۰ دوره در حدود ۳۰ سال اخیر است:
فجرشانزدهم/آژانسشیشهای

به شــکلی جالــب، اولین حضــور بهروز 
شــعیبی در جشــنواره فیلم فجر، در سن 
پاییــن و در مقــام بازیگــر اتفــاق افتاد؛ 
در رونمایــی از فیلــم تاریخ ســاز »آژانس 
شیشــه ای« در جشنواره ســال ۱۳۷۶ که 
نوجوان حاج کاظم  پســر  نقش ســلمان  او 
شخصیت اصلی فیلم را ایفا می کرد. شعیبی 
البته با نقشــی بســیار کوتاه و فرعی، جای 
کار چندانی هم نداشــت. آژانس شیشه ای 
اثــر ابراهیم حاتمی کیا کــه بعدها ارزش و 
اعتبارش بیشــتر مشــخص شد و حالا یکی 
از مهمترین فیلم های تاریخ ســینمای ایران 
محســوب می شود، در آن دوره ۱۴ نامزدی 
و ۹ جایــزه از جمله ســیمرغ بهترین فیلم، 
کارگردانــی و فیلم از نگاه تماشــاگران را 

کسب کرد و به اثری ماندگار تبدیل شد.
فجرهجدهمتافجربیستوششــم/

درمسیرکارگردانی
بهروز شعیبی که به نظر می رسید از همان 
اعوان جوانی، بــه صندلی کارگردانی عاقه 
دارد، در ســال های بعــد در کنار بازیگری، 
را در پشــت صحنه  جایگاه هــای مختلفی 
ســینما تجربه کرد که از جمله آنها می توان 
و  برنامه ریز  به دســتیاری منشــی صحنه، 
در نهایت دســتیاری کارگردان اشاره کرد. 
او بــا حضور در پشــت صحنــه فیلم های 
متعددی به فجر آمد که برخی از مهم ترین 
آنهــا عبارتند از »صنــم« در فجر هجدهم، 
»شــب های روشــن« در فجر بیست ویکم، 
»ســالاد فصــل« در فجر بیست وســوم و 
»قاعــده بازی« در فجر بیســت وپنجم. این 
آثار البته برای او نامزدی ســیمرغ به همراه 

نیاوردند.
فجربیستوهشتم/طلاومس

یکــی از معــدود نقش های اصلــی بهروز 
شــعیبی، در فیلــم به یادماندنی طا و م« 
رقم خورد. این اثر بــه کارگردانی همایون 
محمدی،  منوچهر  تهیه کنندگی  و  اسعدیان 
یکــی از آثار بخش ســودای ســیمرغ در 

بود. شعیبی  جشــنواره فجر ســال ۱۳۸۸ 
البته برای این فیلم، نامزدی بهترین بازیگر 
نقش اول مرد را به دســت نیاورد، اما طا 
و مس اثری نســبتا موفق در جشنواره بود 
که جایــزه ویژه هیات داوران را به شــکل 
مشــترک برای همایون اســعدیان و جایزه 
بهتریــن بازیگر نقــش اول زن را برای نگار 

جواهریان به ارمغان آورد.
دهلیز فجرسیویکم/

اولین حضور شــعیبی در مقام کارگردان 
یکــی از آثار بخش رقابتی جشــنواره فیلم 
فجــر، دهلیز به تهیه کنندگی ســیدمحمود 
رضوی اســت که در ۳۴ ســالگی، شعیبی 
بلند ســینمایی  بــه کارگــردان فیلــم  را 
تبدیــل کرد و بــه شــکلی غافلگیرکننده، 
اثری باکیفیت و جــذاب هم از آب درآمد. 
»دهلیــز« با بازی غیرمنتظره و درخشــان 
رضا عطاران در نقشی جدی و حتی تلخ، از 
نقــاط جالب توجه کارنامه این بازیگر نیز به 
شــمار می رود، تا جایی که او را به نامزدی 
ســیمرغ بهترین بازیگر نقــش اول مرد در 
این رویداد رســاند. دهلیز در نهایت نامزد 
۱۰ ســیمرغ و برنــده ۲ ســیمرغ از جمله 

جایزه بهترین فیلم اول شد.
فجرسیودوم/میهمانداریم

یــک نقــش کوتاه، ایــن بــار در فیلمی 
از  کمتردیده شــده  و  کم ســروصدا 
جشــنواره  در  که  عســگرپور  محمدمهدی 
فیلم فجر ســال ۱۳۹۲ نمایش داده شد و 
اگرچه نامزدی ۵ جایــزه این رویداد را در 
بخش ســودای سیمرغ به دســت آورد، اما 
در اذهان عمومی، کمتــر باقی ماند. بهروز 
شــعیبی در میهمان داریم نقش مکمل یک 
جانباز عصبی و پرخاشگر را ایفا می کرد که 
البته گریمی متفاوت داشــت و کمابیش از 
نظر رفتار، با ســلیقه عمومی سینمادوستان 
ایرانی منطبق بود، اما نتوانســت به نامزدی 

یابد. سیمرغ دست 
فجرسیوچهارم/سیانور

سیانور دومین فیلم بلند سینمایی شعیبی 
فیلم هــای جریان  از نخســتین  یکــی  که 
محصــولات سیاسی-جاسوســی دهــه ۹۰ 

اثری خوش ســاخت و تماشاگرپسند  است، 
از آب درآمد. این فیلم نیز به تهیه کنندگی 
ســیدمحمود رضــوی که تا نیمــه کارنامه 
آثارش  اغلب  تهیه کننــده  شــعیبی،  بهروز 
بود، ســاخته شــد و دومین حضور او را در 
فیلم های بخش  از  یکــی  کارگــردان  مقام 
مسابقه اصلی جشــنواره فیلم فجر رقم زد. 
سیانور اثری پرستاره بود و توجهات زیادی 
را جلب کرد. خود شعیبی نیز نقش »مجید 
شریف واقفی« مشــهورترین کاراکتر فیلم را 
که نامش بر ســردر دانشگاه صنعتی شریف 
دیده می شود، ایفا کرد. »سیانور« به شکلی 
عجیــب، در هیچ رشــته ای حتی نامزد هم 
نشــد تا شــائبه نادیده گرفتن عامدانه اش 
توســط داوران به وجود بیاید. این فیلم در 
نهایت فجر سی وچهارم را دست خالی ترک 

کرد.
فجرسیوششم/دارکوب

دارکوب ســومین فیلم ســینمایی بهروز 
شعیبی اســت که در جشــنواره فیلم فجر 
ســال ۹۶ رونمایی و با ظهور ســارا بهرامی 
به عنوان ســتاره شــاخص ســینما همراه 
شــد که با یک نقش آفرینــی خیره کننده، 
سیمرغ بلورین بهترین بازیگر زن نقش اول 
جشــنواره را از آن خود کرد. سهم شعیبی 
را از درخشــش بهرامــی، البتــه نمی توان 
نادیده گرفت، نشــان به این نشــان که در 
یــک اتفاق کم ســابقه، مهناز افشــار هم از 
جایزه  همین  نامزدی  »دارکوب«  همینفیلم 
را کســب کرد. پرداخت فیلم سوم شعیبی 
به مساله اعتیاد، آن قدر تکان دهنده و البته 
دراماتیک بود که با وجــود چند فیلم قابل 
توجه دیگر در فجر سی وششــم، »دارکوب« 
را بــه یکی از آثــار به یادماندنــی آن دوره 

کرد. تبدیل 
فجرسیوهشــتم/روزبلــواومغز

استخوان
بهروز شــعیبی که در فیلم های قبلی اش 
مســائل اجتماعــی و سیاســی را ســوژه 
قصه پــردازی کــرده بــود، ایــن بــار یک 
مالی  )بحران موسســات  اقتصادی  مســاله 
و اعتبــاری( را کــه در ســال های قبل از 

ســاخت فیلم، به یک بحران تبدیل شــده 
بــود، دراماتیزه کرد و در روز بلوا به نمایش 
گذاشــت. این فیلم البته بــه دلایلی متعدد 
کــه یکی از آن ها وفور محصولات درجه یک 
و درخشان در آن دوره جشنواره بود، کمتر 
از بقیه آثار شعیبی مورد توجه قرار گرفت، 
تــا جایی که به خاف همــه فیلم های این 
کارگــردان، فرصت اکــران نیافت و در ایام 
کرونا، به شــکل مینی سریال خانگی عرضه 
عمومی شد. روز بلوا هم مانند سیانور نامزد 
هیچ کدام از جوایزه سی وهشتمین جشنواره 
ملی فیلم فجر نشد و بدون جلب نظر مثبت 
داوران، بــه کار خود در ایــن رویداد پایان 
داد. شــعیبی در آن دوره، نقش کوتاه یک 
وکیل را هم در مغز استخوان بازی کرد که 
البته نه حضوری پررنگ داشــت و نه نقشی 

می شد. محسوب  تأثیرگذار 
فجرچهلم/بدونقرارقبلیوهناس

آخرین فیلم بهروز شــعیبی، اثری اســت 
که بــه علت داســتانی کمابیــش متفاوت 
نســبت به بقیه فیلم های او و نوعی خوانش 
ملی از ســینما در آن، توجهــات زیادی را 
برانگیخــت و اگرچه پرفروش نشــد، اما در 
میان نخبگان، با واکنش های مثبتی روبه رو 
شــد. در میان آثار کارنامه بهروز شــعیبی 
با رخدادهای  که معمولا نسبت مشــخصی 
واقعی جامعه دارد، به نظر می رســد بدون 
قرار قبلــی در دنیایی دیگرگــون و خیلی 
شــخصی تر سیر می کند. این اثر با این حال 
محبوبیــت قابل توجهی نیــز میان داوران 
فجــر ۱۴۰۰ یافت و در نهایت با کســب ۵ 
نامزدی و ۲ جایزه از جمله ســیمرغ زرین 
بهتریــن فیلم از نگاه ملی، جشــنواره فیلم 
فجر را ترک کرد. هناس دیگر اثر شــعیبی 
در این دوره جشــنواره اســت که با حضور 
او در نقــش شــهید هســته ای »داریوش 
رضایی نژاد«، همراه بود. کاراکتر اصلی فیلم 
هناس همسر اوســت و دوربین، به کاراکتر 
این شــهید نزدیک نمی شود، بنابراین توقع 
چندانی نیــز از بازی شــعیبی نمی رفت و 

دستاوردی برای او نداشت.
فجر چهل و دوم/ آغوش باز

جشــنواره بین المللی فیلم فجر، امســال 
میزبــان ششــمین فیلــم بلند ســینمایی 
اســت؛  بهروز شــعیبی در مقام کارگردان 
آغوشِ بــاز به تهیه کنندگی علی ســرتیپی 
کــه موضوعی مرتبط با موســیقی دارد و با 
توجه به مضمون و حال وهوای آن، می تواند 
در جایگاه یک فیلم غیرکمدی لقب بگیرد. 
احتــرام برومنــد، مهدی هاشــمی، گاره 
و  کیایی  عباســی، حامد کمیلی، محســن 
شبنم قربانی از جمله بازیگران این فیلم اند.

فضای آغــوشِ باز متفــاوت از آثار قبلی 
بهروز شــعیبی است و  کارنامه ســینمایی 
آن را می تــوان نزدیک تریــن تجربه بهروز 
شــعیبی به سریال گلشــیفته دانست. باید 
دیــد آیا ایــن فیلم مــورد توجــه داوران، 
منتقدان و تماشــاگران جشنواره فیلم فجر 

قرار خواهد گرفت یا نه؟

بهروز شعیبی؛ ۱۰ دوره حضور در »فجر« ؛ 

از »آژانس شیشه ای« تا »آغوشِ باز«

سروش صحت معتقد است: فیلم »صبحانه با زرافه« درون 
مایه اش بخشش ، روشنی و امید است.

به گزارش ایســنا، این کارگردان ادامه داد: به نظرم خوب 
است که در زندگی به عنوان تنها چیزی که در مشت ماست، 
لوکیشــن هایی را انتخاب کنیم که هم روح داشته باشد و هم 

لانگ شات.
بامــداد یکشــنبه ۱۵ بهمن ماه پــس از رونمایی از فیلم » 
صبحانه با زرافه ها« که با استقبال خوب تماشاگران سینمای 
رسانه جشــنواره فیلم فجر در برج میاد همراه بود، سروش 
صحت کارگــردان این فیلــم گفت: مــن آدم خیلی خوش 
شانسی هستم که این سوپراستارها در فیلم من بازی کردند و 
چقدر باعث افتخار بود برای من که توانستم همه عوامل این 

فیلم را در کنارم داشته باشم.
او در پاســخ به اینکه آیا فیلمش هجویه ای از دنیای مدرن 
اســت گفت: جوابش را دقیق نمیدانم و شــاید هر چه بگویم 

دروغ باشد اما می تواند یک هجویه باشد.
وی در پاســخ بــه اینکه آیا بــه عنوان فــردی کتابخوان 
قصد ســاخت اثری اقتباســی از ادبیات را ندارد،گفت: من و 
ایمان)صفایــی( آرزو داریم که از یکی از آثار گنجینه ادبیات 

ایران یا دنیا به عنوان یک اثر اقتباســی، فیلم بسازیم.
صحت درباره اینکه چطور ایده فیلم را پیدا کرده  اســت، با 
اشــاره به همکاری مشترک خود با ایمان صفایی توضیح داد: 
رفاقت و بخشش دو موضوعی هســتند که برای من همیشه 
مورد توجه بودند. ما ســه ایده اولیه داشتیم که شامل رفاقت 
چند آقا، چند زن و یکی هم داســتانی در دو بخش با رقابت 

چند آقا و  چند خانم می شد که فعا شرایط ساخت این یکی 
مهیا شــد و امیدوارم دو داستان دیگر را هم بتوانم بسازم.

وی با اشــاره به زحمتی که هر کدام از عوامل در این فیلم 
کشیده اند، گفت: من این فیلم را به شدت مدیون کمک های 

فیلمبردار، آرمان فیاض هستم.
او در بخشــی از این نشســت که صحبت از لوکیشن های 
فیلم شــد گفت: پیدا کردن لوکیشــینی که هم روح داشته 
باشد و هم لانگ شات، ســخت است و فکر میکنم در زندگی 
هم باید دنبال لوکیشــنی باشــیم که روح و لانگ شات را با 

هم داشته باشد.
صحت پایان فیلم خود را روشــن و همراه با بخشش، امید 
و زندگی دانســت و گفت: برای همه ما ۱۰ دقیقه آخر فیلم 
جایــی جــدا از ۹۰ دقیقه دیگر دارد و بســیار مهم بود. من 
می دانم همه چیز را نمی توانیم ببخشــیم، ولی اگر یکســری 
چیزها را در زندگی شخصی، روابط و.... ببخشیم، زندگی هم 
بهتر خواهد شــد. امیدوارم شعار نداده باشم ولی دوست دارم 

زندگی به این شکل باشد.
او گفت: پایان اجتناب ناپذیر است و همیشه تلخ. پایان این 
فیلم تلخ نیست؛ کا پایان تلخ است. کدام پایانی را در زندگی 
ســراغ دارید که شیرین باشــد؟ با این وجود پایان »صبحانه 
بــا زرافه ها« تلخ نیســت. این فیلم برآمــده از اعتقادات من 
اســت. »صبحانه با زرافه ها« درترویج دوستی است. می دانم 
که همیشــه نمی توانیم بخشش داشــته باشیم؛ اما اگر به آن 
دقــت کنیم می بینیم که با بخشــش زندگی بهتر می شــود. 
شــاید چون آدم پر اشتباهی هســتم، می خواهم که بخشش 

هم ترویج پیدا کند.
در این نشســت، پژمان جمشــیدی که برای فیلمبرداری 
ســریال »زیرخاکی« عازم ســفر بود، در تماســی تلفنی با 
تشــکر از اهالی رســانه بابت انتقادها و حمایت هایشان از او، 
در ســخنانی خاطرنشان کرد: آقای صحت کارگردان سریالی 
بودند که پیمان قاســمخانی مــرا معرفی کرده بود و او باعث 

ورود من به این عرصه شد.
در ایــن نشســت، بجز ســروش صحــت )کارگــردان(، 
ســیدمصطفی احمــدی )تهیه کننــده(، خشــایار موحدیان 
)تدوین گر(، آرمان فیاض )مدیر فیلمبردادی(، مهیار علیزاده 
)آهنگساز(، امیرحســین حداد )طراح صحنه( و امین صفایی 

)نویسنده( هم حضور داشتند.

سروش صحت: آدم پر اشتباهی هستم
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فرمانده انتظامی هرمزگان اعلام کرد؛

کشف قریب به ۸۰ کیلو مواد 
صنعتی شیشه مایع در هرمزگان

فرمانده انتظامی اســتان هرمزگان از شناسایی و کشف 
قریب به ۸۰ کیلو مواد صنعتی شیشــه مایع از یکدستگاه 

کامیون در شهرستان میناب خبرداد.
به گزارش خبرگزاری مهر، ســردار علــی اکبر جاویدان 
بیان داشــت: مأموران انتظامی مستقر در ایستگاه بازرسی 
چغازدی شهرستان میناب، حین کنترل خودروهای عبوری 
محور میناب به بندرعباس به یک دســتگاه کامیون تریلی 

کشنده مشکوک شده و دستور توقف دادند.
وی افزود: ماموران در بازرسی دقیق از کامیون مورد نظر 
۷۹ کیلو و ۳۰۰ گرم مواد مخدر صنعتی مایع شیشــه که 

به طرز ماهرانه در خودرو جاساز شده بود، کشف کردند.
این مقام انتظامی هرمزگان اظهار داشــت: در این رایطه 
یک متهم راننده خودرو که قصد فرار داشــت، دستگیر و با 
تشکیل پرونده جهت سیر مراحل قانونی به دستگاه قضائی 

معرفی شد.
فرمانــده انتظامی هرمزگان خاطرنشــان کرد: مجموعه 
انتظامی استان برای پیشگیری از ورود هرگونه مواد افیونی 
و تولیدات صنعتی خانمان ســوز به میهن عزیزمان بصورت 
شــبانه روز و تا پای جان تلاش می کند تا انشاء الله نتیجه 
اصلی آن را خود مردم با داشــتن جامعه و فرزندانی سالم و 

به دور از هرگونه مصرف مواد افیونی لمس کنند

افتتاح ۱۰ طرح عمرانی و 
خدماتی در بندرخمیر

فرماندار شهرستان بندرخمیر از افتتاح ۱۰ طرح عمرانی 
و خدماتی در بخش رویدر خبر داد.

میرهاشم خواســتار فرماندار شهرستان بندرخمیر گفت: 
بمناســبت دهه فجر انقلاب اســلامی ۱۰ طرح عمرانی و 
خدماتی بــا ۴۴ میلیارد تومان اعتبــار در بخش رویدر به 
بهره برداری رســید. او افزود: ساختمان اداری و اداره برق 
شهر رویدر به نمایندگی از ۵ طرح برقرسانی، هزار مترمربع 
ســنگ فرش معابر روســتای کروئیه بخش رویدر، زمین 
چمن مصنوعی روســتای کیشی بالا، ۲۰ کیلو متر آسفالت 
محافظتی، ۸۰۰ متر آســفالت راه روستایی بخش رویدر و 

آسفالت معابر روستای گوین از مهم ترین طرح ها است.
میرهاشم خواستار افزود: با بهره برداری این طرح ها حدود 

هفت هزار نفر از مزایای آن بهره مند شدند.

درآمد زایی برای ۶۰۰ مددجوی 
بستکی با نصب نیروگاه خورشیدی

از یکسال گذشــته تاکنون برای ۶۰۰ خانوار زیر پوشش 
کمیته امداد بســتک نیروگاه خورشیدی )پنل( نصب شده 
است.سید ابوالفضل مصطفوی مدیر عامل شرکت خورشید 
تابان ســاحل با اشــاره به نصب ۶۰۰ نیروگاه خورشیدی 
برای مددجویان در بســتک گفت: با راه اندازی این نیروگاه 
خورشیدی، هر خانواده زیر پوشش کمیته امداد بین هشت 
تا ۹ میلیون تومان درآمد کسب می کند.وی افزود: تا پایان 
سال ۱۵۰ نیروگاه خورشیدی دیگر نیز راه اندازی می شود.

مدیر عامل شرکت خورشید تابان ساحل گفت: تاکنون در 
شهرســتان بســتک بیش از هزار متقاضی ساخت نیروگاه 

خورشیدی شناسایی شده است.

برقراری پرواز جدید در مسیر 
تهران به قشم و بالعکس

مدیرکل فرودگاه قشم از افزایش پرواز ها در مسیر تهران 
به قشم و بالعکس خبر داد.

ناصر رجبی مدیرکل فرودگاه قشم گفت: پرواز های شرکت 
آسمان با هواپیمای ۷۳۷ و در روز های شنبه، دوشنبه، سه 
شــنبه و جمعه هر هفته در مسیر تهران به قشم و بالعکس 
انجام می شــود.وی افزود: اکنون پرواز های فرودگاه قشم از 
شهر های تهران، اصفهان، مشهد، شیراز، ساری، اهواز و دبی 
انجام می شــود.مدیرکل فرودگاه قشم گفت: امار پرواز ها و 
مســافرین فرودگاه قشــم در ۵ ماه اخیر به ترتیب بیش از 
۴۶ درصد و بیش از ۶۰ درصد نســبت به مدت مشابه سال 
گذشته افزایش داشته است.رجبی گفت: پیگیری برای راه 
اندازی پرواز ها در مســیر های داخلــی و خارجی جدید در 

دست انجام است.

استاندار:

۴۲۰ هزار میلیارد ریال اعتبار 
و تسهیلات؛ رهاورد سفر 
رییس جمهور به هرمزگان

استاندار هرمزگان با اشاره به سفر دور دوم رییس جمهور 
و هیات دولت به این استان و اینکه افتتاح طرح های متعدد 
ســفر، موجی از امید را در این منطقه ساحلی ایجاد کرده 
اســت، گفت: رهاورد این ســفر برای مردم عزیز هرمزگان 
حــدود ۱۶۰ مصوبه بــا ۴۲۰ هزار میلیارد ریــال اعتبار و 

تسهیلات در بخش های مختلف بود.
مهدی دوســتی در گفــت و گو با خبرنــگار ایرنا ضمن 
قدردانــی مجدد از حضور پرشــور مردم هرمــزگان برای 
اســتقبال از رییس جمهور، افزود: بیش از ۱۵ و نیم همت 
)بیــش از ۱۵۵ هزار میلیارد ریال( اعتبارات مصوب و ۲۶ و 
نیم همت )۲۶۵ هزار میلیارد ریال( تســهیلات اختصاص 

یافته است که امکان افزایش نیز وجود دارد.
وی با اشــاره به اینکه تاکیــد رهبر معظم انقلاب بر حل 
مساله ریلی کشــور است، بیان کرد: بیشــترین اعتبارات 
مصوب سفر به بخش ریلی استان با حدود ۱۰ هزار میلیارد 
ریال درنظر گرفته شــده اســت که امیدواریم مساله ریلی 

استان نیز با جذب این اعتبارات برطرف شود.
استاندار هرمزگان همچین با اشاره به اینکه مساله بعدی 
این اســتان، بحران آب اســت، اظهار کــرد: ابتدای دولت 
سیزدهم ۴۰۰ روستا در این استان با تانکر آبرسانی می شد 

که اکنون به کمتر از ۱۰۰ روستا رسیده است.
وی ابراز کرد: ۲۳۱ روســتا و پنج شــهر هرمزگان نیز در 
دولت سیزدهم آبرسانی شد که ۱۵۶ روستا در همین بسته 

سفر دور دوم رییس جمهور و هیات دولت به استان بود.
به گزارش ایرنا، آیت الله رئیســی رییس جمهور و اعضای 
هیات دولت روز پنجشنبه و جمعه ۱۲ و ۱۳ بهمن ماه برای 
بهره برداری از یک هــزار و ۳۲ طرح عمرانی به ارزش ۱۰۵ 

همت به استان هرمزگان سفر کردند.

خبر

پس از ۴ سال وقفه، 
گشایش نمایشگاه بزرگ 

کتاب هرمزگان
کتاب  بــزرگ  نمایشــگاه  هجدهمیــن 
هرمزگان با ۲ هــزار و ۵۰۰ عنوان کتاب 

گشایش می یابد.
جهانگیــری مدیرکل فرهنگ و ارشــاد 
هجدهمین  گفــت:  هرمــزگان  اســلامی 
نمایشــگاه بزرگ کتاب استان پس از وقفه 

چهار ساله  ۲۱ بهمن ماه برپا می شود.
او افزود: در این نمایشگاه ۲ هزار و ۵۰۰ 
عنــوان در چهار بخــش عمومی، کودک 
و نوجوان، دانشــگاهی و کمک آموزشــی 

عرضه خواهد شد.
مدیــرکل فرهنــگ و ارشــاد اســلامی 
هرمزگان گفت: تاکنون حضور ۳۵۰ ناشــر 
ثبت شــده و ناشــران اســتانی هم به آن 

اضافه خواهند شد.
جهانگیــری با اشــاره بــه اختصاص۱۰ 
میلیارد ریــال یارانه کتاب در نمایشــگاه  
افزود: نیازی به خرید بن تخفیف نیســت 
و هر شــخص با خرید ۱ میلیون تومان  و 
با کد ملی می توانــد از ۳۰ درصد تخفیف 
وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی بهرمند 

شود.
وی گفــت: در بخش جنبی نمایشــگاه 
برنامه هــای فرهنگــی متنــوع همچــون 
شب های فرهنگی شهرستان، باشگاه کتاب 
و کتابخوانــی، رونمایــی از آثــار مولفان، 
جلســات نقد و بررســی از کتاب مولفان 

برگزار می شود.
هجدهمین نمایشــگاه کتــاب هرمزگان 
۲۱ تــا ۲۷ بهمن ماه صبح ها از ســاعت 
۹ تا۱۲ و بعداز ظهر از ســاعت ۱۶ تا ۲۱ 
در محل دائمی نمایشــگاه ها واقع در سه 
راه جهانبار میزبان علاقمندان خواهد بود.

آزادسازی تردد 
خودرو های منطقه آزاد 
قشم به سرزمین اصلی 

در انتظار موافقت هیات 
وزیران

وزیر امور اقتصاد و دارایی از موافقت این 
وزارتخانه با تردد خودرو های پلاک منطقه 
آزاد قشم به ســرزمین اصلی )بندرعباس( 

خبر داد.
سید احسان خاندوزی وزیر امور اقتصاد 
و دارایــی در جمــع نخبــگان و فعــالان 
اقتصادی قشــم در پاســخ به مطالبه گری 
یکی از مطالبه گران قشم در خصوص تردد 
اصلی،  به ســرزمین  منطقه  خودرو هــای 
گفت: این وزارتخانه موافقت خود را جهت 
تردد خودرو های پلاک منطقه آزاد قشم به 
بندرعباس در کمیســیون اقتصادی دولت 

اعلام کرده است.
وی افزود: امیدواریــم هیات وزیران نیز 
با این موضــوع موافقت و به عنوان خبری 
خوش از ســفر رییس جمهور به هرمزگان 

به مردم اعلام کنیم.

۱۰ کیلوگرم هروئین در 
میناب کشف شد

فرمانــده انتظامی میناب، از کشــف ۱۰ 
کیلوگرم موادمخدر هروئین از یک دستگاه 

خودرو در این شهرستان خبر داد.
به گــزارش پایگاه اطلاع رســانی پلیس 
هرمزگان، ســرهنگ عباس قاســمی روز 
یکشنبه در تشریح این خبر افزود: ماموران 
انتظامی پاســگاه درپهن شهرستان میناب 
روز گذشــته حین گشــت زنی در محور 
فرعی میناب به ســندرک، به یک دستگاه 
خودرو پژو ۴۰۵ به رانندگی و سرنشــینی 
۲ نفر مشکوک شده و دستور توقف دادند.

وی بیان کرد: راننده خودرو بدون توجه 
به دســتور ماموران و با افزایش ســرعت 
اقدام به فرار کرد که پس از تعقیب و گریز 
طولانی و با همکاری پاســگاه ســندرک و 
ایست بازرسی چارک، متهمان عرصه را بر 
خود تنگ دیده و باتوجه به کوهســتانی و 

جنگلی بودن منطقه متواری شدند.
ایــن مســئول انتظامی اظهــار کرد: در 
بازرســی دقیق از خودرو تعداد ۱۵بســته 
به وزن ۱۰ کیلوگــرم موادمخدر هروئین 
که به طرز بســیار ماهرانه در داخل و بدنه 
خودرو جاســاز شــده بود، کشف و تلاش 
مامــوران برای شناســایی و دســتگیری 

متهمان متواری ادامه دارد.
همچنین روز گذشــته ماموران انتظامی 
بــه ۸۰ کیلوگــرم مواد  مینــاب نزدیک 
صنعتی شیشه مایع از یک دستگاه کامیون 

در این شهرستان کشف کردند.

فرمانده سپاه سیدالشــهداء هرمز گفت: 
به مناســبت فرا رسیدن ســالروز شهادت 
سردار خیبر شهید موسی درویشی بیست 
و چهارمین یادواره ســردار شــهید موسی 
درویشی و ۳۷شــهید جزیره هرمز برگزار 

می شود.
بــه گزارش مهــر، ســرهنگ حجت الله 
ســالاری اظهارداشــت: به مناســبت فرا 
رسیدن سالروز شهادت سردار خیبر شهید 
موسی درویشی بیست و چهارمین یادواره 
سردار شــهید موسی درویشی و ۳۷ شهید 

جزیره هرمز برگزار می شود.
سرهنگ سالاری بیان داشت: با توجه به 
فرارسیدن سالگرد شــهادت سردار رشید 
اسلام موســی درویشی بیست و چهارمین 
یادواره این شهید بزرگوار با حضور خانواده 
های معظم شهداء و جانبازان و ایثارگران و 
مردم جزیره الشــهداء هرمز در این جزیره 

برگزار می شود.
فرمانده سپاه سیدالشــهداء هرمز گفت: 
شهدا گنجینه ای گرانبها برای مردم ایران 
هســتند که با پیروی از مسیر انسان ساز و 
حقیقت جوی آنها می توانیم در راه سعادت 
و کمال گام برداریم. برگزاری یادواره شهدا 
بهترین راه برای انتقال ارزش ها به نســل 
جوان است چرا که نسل سوم و چهارم زمان 
انقلاب و هشت سال دفاع مقدس را ندیده 

اند.
وی افــزود: باید یاد و خاطره شــهیدان 
برای همیشــه زنده بماند و تحقق این امر 
این اســت که خانواده هــای آنها را احترام 

بگداریم.
فرمانــده ســپاه سیدالشــهداء هرمز یاد 
آورشــد: نبایــد فرهنگ ایثار و شــهادت 
در کشــور فراموش شــود و نســل امروز 
جنگ و انقلاب را ندیــده اند بنابراین باید 
دســتاوردهای انقلاب به جوانان به خوبی 
بیان و تبیین شــود. امروز که دشــمن با 
جنــگ نرم وارد عرصه شــده باید فرهنگ 
ایثار و شــهادت در جامعه به خوبی تبیین 

و ترویج شود.
فرمانده سپاه سیدالشــهداء هرمز عنوان 

کرد: شهید موســی درویشی یک از چهره 
های برجســته این جزیره بود که چه قبل 
از انقلاب و چه بعد از پیروزی انقلاب نقش 
بســیار ارزنده در جهت روشن گری مردم 

این منطقه داشته است.
وی شهید درویشی را یک الگوی به تمام 
معنای ایســتادگی خواند و گفت: شــهید 
درویشــی در زمان انقلاب در تبعید بودند 
ولی با ایستادگی و پایمردی توانست جوانان 
ایــن جزیره در خط رهبری بیشــتر کند و 
اکنون جزیره هرمز با دارابودن ۳۸ شــهید 
و ۴۰۰ ایثــار گر و ۱۲۰ جانباز و ۴آزاده به 
تناسب جمعیت خود در رتبه نخست ایران 
اســت که این امر می تواند بار سنگینی بر 
دوش ما باشــد که یاد و خاطر شهدا زنده 

نگهداریم.
فرمانده سپاه سیدالشــهداء هرمز اظهار 
داشــت این مراســم در ایام الله دهه فجر 
با سخنرانی حجت الاســلام مهدی طائب 
رئیس شورای قرارگاه راهبردی عمار پس از 
اقامه نماز مغرب و عشــا در محل مســجد 

جامع هرمز برگزار می شود.
درویشی«  »زندگینامه شــهید موســی 
شهید موســی درویشی نخل ابراهیمی، در 
سال ۱۳۰۸ درجزیره هرمز دیده به جهان 
گشود. شــهید موسی درویشی در سن ۱۶ 
سالگی از نعمت داشتن پدر محروم گردید 
و مســئولیت تامین معــاش خانواده که به 
نحــوی تحت سرپرســتی جــده وی قرار 
داشتند به عهده گرفت. وی در سال ۱۳۲۷ 
در معدن خاک ســرخ هرمز مشغول به کار 

شد.
شــهید درویشــی در این جزیره واسطه 
اصلی میــان روحانیت مبــارز و انقلابی با 
مــردم می شــود و منزل شــهید مامن و 
پناهگاه امنی جهت مبارزینی که به استان 
هرمزگان سفر می کند و یا تبعید می شوند، 
قرار می گیرد. علاوه بر آن ملاقات دلنشین 
وخصوصی شــهید درویشی با امام خمینی 
)ره( ودعا ولبخند زیبای امام )ره( شــهید 
درویشــی را به عاشقی ســر از پا نشناخته 
نســبت به حضرت امام واجداد طاهرینش 

تبدیل کرده بود.
لذا به راحتی دو بار تبعید به اطراف تهران 
وقم را به جان خرید. شــهید درویشی در 
دوران مبارزاتی مردم این خطه علیه رژیم 
ســتم شاهی، ضمن آشــنایی با روحانیون 
جزیره هرمز، نقش خود را در حرکت مردم 

علیه این رژیم ایفاء کرد.
او در ســال ۱۳۴۲ به مبارزه مخفی علیه 
رژیم پهلوی برخاست و با آمدن روحانیون 
به این جزیره مشــغول ارشاد مردم شد تا 
جایی که خانه خود را مهمانسرای روحانیون 
قرار داد و در آن سال های خفقان اسارتها و 

تبعیدهای متعدد را متحمل شد.
در ســال ۱۳۴۹ به علت مخالفت با رژیم 
و حمایت از طبقه محروم و مســتضعف به 
تهران تبعید شــد اما در تبعید با نیروهای 
مومن و انقلابی در تهران و قم ارتباط برقرار 
کرد. این شهید والامقام شاگردانی بسیاری 
را در حــوزه های مختلــف تربیت کرد و 
شــهیدان محمد و علی گلزاری، موســی 
آزموده، احمــد اوج هرمزی، جعفر پاینده، 
ابراهیــم غلامــزاده، علی جمالــی، احمد 

هرمــزی، فریدون صالحــی، محمد ملاح، 
محمد رئیســی و قنبر قنبر نــژاد از جمله 

شاگردان وی بودند.
شهید درویشــی در سال ۱۳۵۷ از سوی 
رژیم پهلوی به مدت ســه ماه برای دومین 
بار به حســن آباد قم تبعید شــد. در اوج 
مبارزاتی ملت ایران علیه رژیم شــاه، نقش 
خود را در پیروزی انقلاب اسلامی ایفاء کرد 
و مرتب در محافل و مجلس با ســخنرانی، 
مردم را با افکار و اندیشه های حضرت امام 

)ره( آشنا می کرد.
وی در بسیج دریانوردان و ملوانان هرمز و 
استان هرمزگان در راستای خدمات دریایی 
در جبهه های نبرد نقش موثری را ایفا کرد 
این شــهید بعد از پیروزی انقلاب اسلامی 
نسبت به تشکیل کمیته انقلاب در جزیره 
هرمز همت کرد و مدتی سرپرستی آن را بر 
عهده گرفت. پس از تشکیل سپاه پاسداران 
انقلاب اســلامی وارد این نهاد انقلابی شد 
و سرپرســتی واحد عملیات دریایی ســپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی هرمز را عهده دار 

شد.

فرمانده سپاه سیدالشهداء هرمز:

یادواره سردار شهید درویشی و۳۷شهید هرمز برگزار می شود

روزنامه سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

نمایش عروسکی »شهر رویایی شمیل« به روی صحنه رفت
همزمان با دومین شب از هفته فرهنگ، هنر و تاریخ شمیل که به همت کانون فرهنگی هنری انصارالحجه)عج( در حال برگزاری است، نمایش 

عروسکی »شهر رویایی شمیل« به روی صحنه رفت.
به گزارش مهر، در دومین شب از هفته فرهنگ، هنر و تاریخ شمیل، نمایش عروسکی »شهر رویایی شمیل« در حسینیه انصارالحجه)عج( 

مرکز بخش شمیل شهرستان بندرعباس، به صورت رایگان اجرا و با استقبال کودکان و نوجوانان روبه رو شد.
نمایش عروشکی »شهر رویایی شمیل« با موضوع معرفی اماکن تاریخی و جاذبه های دیدنی بخش شمیل کاری از واحد هنری کانون فرهنگی 

هنری انصارالحجه)عج( اســت.زینب چرزه از دختران نوجوان عضو کانون فرهنگی هنری انصارالحجه)عج( نویســندگی و کارگردانی نمایش 
عروشکی »شهر رویایی شمیل« را برعهده داشته است.

انسیه تنی، زینب چرزه، عارفه چرزه و مریم چشم براه عروسک گردانی و صداپیشگی این نمایش را برعهده دارند.
نمایش عروشکی »شهر رویایی شمیل« شب گذشته با استقبال پرشورکودکان و نوجوانان به همراه خانواده هایشان در حسینیه انصارالحجه)عج( 

مرکز بخش شمیل اجرا شد.

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان گفت: همزمان 
با دهه فجر، نمایشــگاه بزرگ کتاب و سه رویداد فرهنگی 
هنری دیگر در بندرعباس و ســایر شهرهای استان برگزار 

می شود.
به گزارش ایرنا، اســماعیل جهانگیری در نشست خبری 
با خبرنگاران افزود: نمایشــگاه بزرگ کتاب هرمزگان پس 
از چهار ســال وقفه از ۲۱ تــا ۲۷ بهمن ماه جاری در محل 

نمایشگاه دائمی بندرعباس برگزار می شود.
وی ادامه داد: برای این نمایشــگاه ۱۰ میلیارد ریال یارانه 
در قالــب تخفیف ۳۰ درصدی برای خریداران کتاب درنظر 

گرفته شده است.
به گفته جهانگیری، تاکنون ۳۵۰ ناشر برای حضور در این 
نمایشگاه ثبت نام کرده اند و حدود ۲۵ هزار عنوان کتاب، در 
چهار بخش کودک و نوجوان، دانشگاهی و کمک آموزشی 

عرضه می شود.

این مســئول فرهنگــی، ارائه خدمات مشــاوره ای خرید 
کتاب، برگزاری شــب های فرهنگی و هنری شهرستان ها، 

حضور باشــگاه های کتابخوانی، برنامه هــای ویژه کودک و 
نوجوانان، رونمایی از کتاب های مولفان استان، نشست های 
نقد و بررسی کتاب مولفان هرمزگان، نشست های تخصصی 
فرهنگی، شب های شــعر، تجلیل از پیشکسوتان، فعالان و 
مروجان و همچنین غرفه مطبوعات را از بخش های جنبی 

نمایشگاه کتاب امسال معرفی کرد.
جهانگیری اضافه کرد: نمایشگاه در نوبت صبح از ساعت 
۹ تــا ۱۲ و در نوبــت بعــد از ظهر از ۱۶ تــا ۲۱ پذیرای 

علاقه مندان است.
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی هرمزگان، برگزاری 
جشــنواره موســیقی فجر به میزبانی بندرلنگــه، برگزاری 
نمایشگاه هنرهای تجسمی و اکران ۱۶ فیلم جشنواره فجر 
در بندرعبــاس را از دیگر برنامه هایی اعلام کرد که تا پایان 

بهمن ماه در این استان برگزار می شوند.

هرمزگان با چهار برنامه میزبان فجر فرهنگی است

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان از آغاز مرحله 
دوم طرح واکسیناسیون تکمیلی فلج اطفال در استان هرمزگان 

خبرداد.
به گزارش مهر، عبدالجبار ذاکری اظهار داشت: نوبت اول طرح 
واکســینه قطره فلج اطفال از تاریخ ۱۶دی ماه لغایت ۱۹دی ماه 
ســال جاری با تعداد ۱۸۳هزار و ۳۵۵ کودک زیر ۵سال صورت 
گرفت و مرحلــه دوم از ۱۴ بهمن آغاز و تا ۱۷بهمن ماه ســال 

جاری ادامه خواهد داشت.

وی اعلام کرد: در مرحله نخست تعداد ۱۶۰هزار و ۱۹۷ کودک 
زیر ۵ســال ایرانی و ۱۶هزارو ۱۱۷کودک غیرایرانی توســط تیم 
های عملیاتی واکســینه شــده اند و از تعداد ۱۵۰ هزار و ۶۳۸ 
خانوار ایرانی و ۱۸هزار و ۹۰۰خانوار غیر ایرانی نیز بازدید صورت 
گرفت.معاون بهداشــتی گفت: تعدادهزارو ۴۷۴تیم عملیاتی دو 
نفره بهداشــتی با به همراه داشــتن کارت شناسایی مورد تایید 
دانشــگاه و تعداد۲هــزارو ۶۲۲نفر از کارکنان دانشــگاه و تعداد 
۷۷۳نفر داوطلبین ســلامت به منظور حفظ دستاوردهای برنامه 

ریشه کنی فلج اطفال در این مرحله نیز شرکت دارند.
وی در مورد نحوه اجرای این طرح در شهرســتان بندرعباس 
گفت: مناطق روســتایی و حاشیه شهر بندر عباس بصورت خانه 
به خانه توســط تیم های عملیاتی انجام می شود و سایر مناطق 
شــهری بندرعباس بصورت پاسیو با مراجعه حضوری به مراکز و 
پایگاههای بهداشتی نزدیک محل صورت می گیرد و اجرای این 
در ســایر شهرستان های اســتان در مناطق شهری و روستایی 

بصورت خانه به خانه اجرا می شود.

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان عنوان کرد؛

آغاز مرحله دوم طرح واکسیناسیون تکمیلی فلج اطفال در هرمزگان

مدیرعامل پالایشــگاه ســتاره خلیج فارس، با اشــاره به آغاز 
مرحله تعمیرات اساســی بزرگ ترین پالایشــگاه کشور، گفت: 
واحدهای تقطیر، تصفیه هیدروژنی نفتا، اکتانایزر، ســی سی آر 

و ایزومریزاسیون این پالایشگاه به مدت یک ماه تعمیر می شود.
علیرضا جعفرپور  با اشــاره به اینکــه این تعمیرات بزرگترین 

تعمیرات پالایشگاهی در کشور است، اظهار کرد: در این تعمیرات 
۵۵۰ هزار مترمکعب داربســت بندی اجرا شــد، ۱۷۸ دستگاه 
ماشین سبک و سنگین در حال فعالیت است و تا پایان تعمیرات 
۵۸۳ قطعه از تجهیزات پالایشگاه بازرسی می شود.وی، با ذکر این 
نکته که تعمیرات با مشــارکت ۲ هزار و ۵۳۲ نیروی متخصص 

ایرانی اجرا می شــود، بیان کرد: با اجرای تعمیرات در سال های 
گذشته توقف های اضطراری از ۱۳۰ ساعت به ۱۳ ساعت کاهش 
یافت.مدیرعامل پالایشگاه ســتاره خلیج فارس گفت: تعمیرات 
اساسی مرحله یک پالایشگاه سال گذشته انجام شد و تعمیرات 

اساسی مرحله سوم نیز سال آینده اجرا می شود.

مدیرعامل پالایشگاه ستاره خلیج فارس:
تعمیرات اساسی مرحله دوم بزرگ ترین پالایشگاه کشور آغاز شد



اخبار

۸۰ درصد زعفران تولیدی صادر 
می شود

عضو شورای ملی زعفران گفت: بنابر آمار ۸۰ درصد زعفران 
تولیدی به بازار های هدف صادر می شود.

علی حســینی عضو شورای ملی زعفران گفت: قیمت کنونی 
هرکیلو زعفران دسته ۵۵ تا ۶۰ میلیون تومان و زعفران نگین 

۸۰ میلیون تومان است.
بــه گفته او، بنابر آمار ۸۰ درصد زعفران تولیدی صادر و ۲۰ 
درصد در داخل مورد استفاده قرار می گیرد، حال بدلیل بحث 
قیمت احتمال کاهش ســرانه مصرف در داخل به کمتر از نیم 

گرم وجود دارد.
حســینی ادامه داد: بنابر آمار عمده صادرات به کشــورهای 
امارات، اسپانیا، چین و افغانستان انجام می شود و عمده نگرانی 
ما در خصوص صادرات زعفران به افغانستان است که به سبب 
صادرات فله، زعفران ایران را به اسم خود به دیگر کشورها صادر 
می کنند که براین اساس ما برای آینده بازار زعفران افغانستان 

بازارسازی می کنیم.
عضو شورای ملی زعفران با بیان اینکه پتانسیل تولید هزارتن 
زعفــران در داخل وجــود دارد، افزود: هم اکنــون منابع برای 
تولید حداکثر ۳۰۰ تن زعفران خرج می شــود. هرچند امسال 
طبق برآوردهای صورت گرفته تولید زعفران به ســبب شرایط 

خشکسالی کمتر از این میزان است.
او با اشاره به راهکارهای توســعه صادرات زعفران و افزایش 
ارزآوری گفت: سیاســت گــذاری در حوزه صــادرات باید به 
گونه ای باشــد که صادرکننده بدون ترس از بازگشــت ارز به 
امر صادرات ادامه می دهد. همچنین توســعه صنایع تبدیلی و 

تکمیلی متناسب با رشد تولید باید انجام شود.

رشد ۴۵ درصدی درآمد های 
گمرکی در ۱۰ ماهه امسال

رئیس کل گمرک گفت: آمــار درآمد وصولی گمرک و واریز 
به خزانــه در ۱۰ ماهه ســال جاری گواه رشــد ۴۵ درصدی 

درآمد های گمرکی است.
محمد رضوانی فر رئیس کل گمرک گفت: جمع کل وصولی ها 
و واریز به خزانه از سوی گمرک در ۱۰ ماهه امسال ۱۵۷ هزار 
و ۵۴۶ میلیارد تومان بوده که این میزان نسبت به مدت مشابه 
ســال قبل ۴۵ درصد افزایش نشان می دهد.وی اضافه کرد: در 
این مدت میزان حقوق ورودی وصولی کالا ها بیش از ۵۰ هزار و 
۵۷۹ میلیارد تومان گردیده که ۴۵ درصد افزایش یافت.رضوانی 
فــر افزود: میزان حقوق ورودی وصولی کالا ها به علاوه خودرو، 
گوشی تلفن همراه بالای ۶۰۰ دلار و ۲۳ ردیف درآمدی گمرک 
در مدت یاد شــده به ۷۸ هزار و ۵۱۰ میلیارد تومان رسید که 
نسبت به مدت مشابه سال قبل با رشد ۷۹ درصدی همراه بود. 
میزان مالیات بر ارزش افزوده وصولی نیز در همین مدت با ۲۲ 

درصد رشد به رقم ۷۹ هزار و ۳۵ میلیارد تومان رسید.

حداکثر نیاز مرغ ماهانه کشور ۲۵۰ 
هزار تن است

رئیس اتحادیه پرنده و ماهی گفت: با توجه به نوســان قیمت 
گوشــت قرمز و افزایش مصرف مــرغ، حداکثر نیاز مرغ ماهانه 
کشور ۲۵۰ هزار تن اســت.مهدی یوسف خانی گفت: با توجه 
به نوسان قیمت گوشت قرمز، بخشی از سرانه مصرف به سمت 
مرغ سوق داده شده  است که براین اساس حداکثر نیاز ماهانه 
مرغ گرم ۲۵۰ هزارتن خواهد بود.به گفته او، برای تولید ۲۵۰ 
هزار تن گوشــت مرغ، جوجه ریزی ماهانه ۱۲۰ میلیون قطعه 
ای کافی است، اما سیاســت وزارت جهاد جوجه ریزی ماهانه 
۱۵۰ میلیون قطعه است که براین اساس بیش از ۳۰۰ هزارتن 
گوشــت مرغ تولید می شود.یوسف خانی ادامه داد: همه ساله 
در بــرج ۱۱ کاهش عرضه مرغ داشــتیم، درحالیکه از ابتدای 
بهمن تاکنون مشکل خاصی نداشتیم و طبق جوجه ریزی های 
صورت گرفته از اواخر مــاه با عرضه فراوان مرغ روبرو خواهیم 
بود.رئیــس اتحادیه پرنــده و ماهی گفت: با توجه به شــرایط 
بــازار، نیازی به عرضه مرغ منجمد نداریم، اما توزیع آن جلوی 

التهابات بازار را می گیرد.
او درباره آینده بازار مرغ گفت: با توجه به شــرایط بازار پیش 

بینی می شود که تغییر خاصی در قیمت نداشته باشیم.

رئیس اتاق بازرگانی ایران و ازبکستان:

قیمت ارز به سطوح قبلی خود 
بازمی گردد

عضو اتاق بازرگانی ایران مناقشات و درگیری های منطقه ای 
و همچنین اتفاقات و حوادث داخلی اخیر را در نوســانات بازار 

ارز بسیار موثر دانست.
به گزارش ایسنا، موســی آقایی - رئیس اتاق بازرگانی ایران 
و ازبکســتان - با اشــاره به بحران های منطقــه ای و تاثیر آن 
بر افزایش قیمت ارز به ایســنا گفت: چندیــن اتفاق داخلی و 
خارجی از جمله حوادث کرمان، درگیری ایران و پاکســتان و 
همچنین حمله آمریکا و انگلســتان به یمن، اقدام تروریستی 
رژیم صهیونیستی در ســوریه و شلیک به پایگاه هوایی آمریکا 
توسط مقاومت عراق، همگی دست به دست هم داد تا بازار ارز 
ما دچار نوســان و افزایش قیمت شــود اما به عنوان یک فعال 
اقتصادی امیدوارم این حوادث و تنش های داخلی و خارجی هر 
چه زودتر به پایان برسد تا دوباره بازار ارز مثل ماه های گذشته 

روزهای آرام و باثباتی را داشته باشد.
آیا بانک مرکزی در مدیریت بازار ارز موفق بود؟

وی در واکنش به این موضوع که گفته می شود بانک مرکزی 
در این شــرایط بازار ارز را کنتــرل و مدیریت کرده، ادامه داد: 
قطعــا اگر اینگونه نبود، با این ســطح از نگرانی های سیاســی 
امنیتی منطقه، هم اکنون قیمت دلار بســیار بالاتر از نرخ های 
اخیر بود. بی تردید بانک مرکزی طبق سیاســت های تثبیت و 
مد نظر خود می تواند همچنــان به خوبی بازار ارز را مدیریت 

کند تا لطمه ای به اقتصاد کشور وارد نشود. 

فناوری

رئیس اتاق بازرگانی ایران:

در ۸ ماه گذشته روند 
فعالیت های اتاق بازرگانی 

و دولت متوقف نشد
رئیس اتــاق بازرگانــی، صنایــع، معادن و 
کشــاورزی ایران با بیان اینکه در هشــت ماه 
گذشته روند فعالیت های اتاق بازرگانی و دولت 
متوقف نشــد، گفت: نشســت امروز برای حل 
مشکلات عوارض معدنی و کالاهای خام برگزار 
و برای رفع این مشــکل که برای صنعت کشور 

بازدارنده بود، تدابیری اندیشیده شد.
به گزارش ایسنا، صمد حسن زاده در حاشیه 
صد و هجدهمین جلسه شــورای گفت وگوی 
دولت و بخش خصوصــی در جمع خبرنگاران 
با اشــاره به برگزاری مجدد جلســه شــورای 
گفت وگــوی دولت و بخــش خصوصی پس از 
هشــت ماه، اظهار کــرد: بخش خصوصی طی 
ماه های گذشته مطابق برنامه های سابق فعالیت 
خود را ادامه داد اما با تثبیت حضور هیات رئیسه 
دوره دهم تعاملات دوســویه با دولت افزایش 
خواهد یافت. در اصل اتــاق بازرگانی ایران در 
این مدت تلاش های خود را برای حل مشکلات 
انجام می داد اما جلسات حضوری با نمایندگان 

دولت انجام نمی شد.
وی با تاکید بر اینکه در هشــت ماه گذشته 
توقفی در روند فعالیت های اتاق بازرگانی ایران 
و دولت به وجود نیامده بود، گفت: در این مدت 
تلاش های اتــاق ایران در همه مســائل انجام 
می گرفت و مســائل بخش خصوصی به صورت 
بررسی و کارشناسی شده به دولت ارائه می شد.

حسن زاده همچنین گفت: اتاق بازرگانی ایران 
همیشه برنامه های خود را دنبال کرده و از این 
پس با تثبیت هیات رئیسه دوره دهم تعاملات 
خــود را با دولت افزایش خواهد داد تا توســعه 

فعالیت ها با سهولت پیگیری شود.
به گفته وی نشست امروز برای حل مشکلات 
عوارض معدنی و کالاهــای خام با حضور وزیر 
اقتصــاد و نمایندگان اتاق های بازرگانی برگزار 
شــد و برای رفع این مشــکل که برای صنعت 

کشور بازدارنده بود، تدابیری اندیشیده شد.
رئیس اتاق بازرگانی ایران افزود: مقرر شــد 
جلسه ای با نمایندگان بخش خصوصی همراه با 
وزرای مربوطه برگزار شود تا پیشنهادات دیگری 

ارائه و اقدامات لازم انجام شود.

تبدیل ۷۲۰۰ مجوز صنفی 
قدیمی به شناسه یکتا

طبق اعلام وزارت اقتصاد، حدود ۷۲۰۰ مجوز 
صنفی کاغذی به شناسه یکتا تبدیل شده است.

به گزارش ایسنا، بر اســاس اعلام دبیرخانه 
هیات مقررات زدایی تا ۱۴ بهمن ۱۴۰۲، حدود 
۷۲۰۰ مجــوز صنفی کاغذی به شناســه یکتا 

تبدیل شده است.
در هفته گذشــته ۳۸۴۸ مجــوز صنفی به 
شناســه یکتا تبدیل شده بودند که این آمار در 
نخستین روز از هفته جاری با رشد بیش از ۸۷ 

درصدی به ۷۱۹۷ رسیده است.
یادآوری می شــود؛ با حکم مــاده یک قانون 
تسهیل صدور مجوزها، همه مجوزهای کاغذی 
تا پایان ســال ۱۴۰۲ باید به مجوز الکترونیکی 

)شناسه یکتا( تبدیل شوند.
درگاه ملی مجوزها امکان صدور غیرحضوری 
و رایگان شناسه یکتا برای صاحبان مجوزهای 
کاغــذی را فراهم کرده و از دی  ماه گذشــته، 
عملیات تبدیل مجوزهای کاغذی به شناســه 

یکتا شروع شده است.

خودکفایی ۱۰۰ 
درصدی برنج در 

دستور کار قرار دارد
عضو شــورای هماهنگی تشکل های بخش 
کشاورزی گفت: خودکفایی ۱۰۰ درصدی برنج 
به عنوان یکی از ۵ محصول اساسی در دستور 

کار وزارت جهاد قرار دارد.
عطاالّل هاشمی عضو شورای هماهنگی تشکل 
های بخش کشــاورزی گفت: خودکفایی ۱۰۰ 
درصدی برنــج به عنوان یکــی از ۵ محصول 
اساسی که در دستور کار وزارت جهاد قرار دارد، 
با اجرای کشــت قراردادی و اســتفاده از ارقام 
پربازده دست یافتنی است.به گفته او، با اجرای 
کشــت قراردادی، کشاورزان بدون هیچ نگرانی 
اقدام به کشت می کنند، درحالیکه سال گذشته 
تعدادی از کشــاورزان با شــرکت های تعاونی 
قرارداد بستند، اما متاسفانه تزلزل یارانه خرید 
باعث نگرانی کشاورزان شد.هاشمی ادامه داد: با 
استفاده از اقام پربازده و اجرای کشت قراردادی، 
حداکثر نیاز سالانه واردات ۳۰۰ تا ۴۰۰ هزارتن 
خواهد بود که طی یک برنامه ریزی ظرف مدت 

۳ تا ۴ سال نیازی به واردات نخواهیم داشت.
عضو شــورای هماهنگی تشکل های بخش 
کشاورزی گفت: پتانسیل رسیدن به خودکفایی 
برنج با اســتفاده از بذور پربازده و پرمحصول و 
استفاده از تحقیقات در بخش کشاورزی وجود 
دارد کــه این امر علاوه بر خروج ارز از کشــور 
موجب شــده تا مصرف کننــده محصول را با 

قیمت مناسب خریداری کند.
او گفــت: با توجه به آنکه مقادیری برنج روی 
دست کشاورزان و در انبارها مانده است، خرید 
حمایتی با نرخ منطقی می تواند شالیکاران را به 

امر تولید تشویق و ترغیب کند.
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مدیر بنادر و دریانوردی عســلویه با اشــاره به افزایش تردد شناورها در بندر عســلویه گفت: بارگیری محصولات صادراتی در بنادر 

شهرستان عسلویه ۱۰ درصد افزایش یافته است.
به گزارش مهر، عمران طیبی مدیر بنادر و دریانوردی عسلویه از تحولات زیرساختی در بنادر خبر داد و گفت: طرح های مهم بندری 

در عسلویه اجرایی شده که نقش مهمی در توسعه فعالیت تجاری دریایی است.

وی ادامه داد: از ابتدای سال جای تا پایان دی ماه امسال، آمار تردد شناورها در بندر عسلویه در مقایسه با مدت مشابه سال گذشته 
۹ درصد افزایش یافته اســت. در مرکز کنترل ترافیک دریایی عســلویه برای پهلو دهی و جداسازی ایمن شناورها برنامه های جامع و 
کامل اجرایی شده که رضایت مندی جامعه هدف بنادر عسلویه را به دنبال داشته است. با تمهیدات اندیشیده شده تردد، پهلوگیری و 

جدا سازی شناورها به شکلی ایمن محقق شده است.

افزایش ۱۰ درصدی بارگیری محصولات صادراتی در بنادر عسلویه

اقتصادی
روزنامه سیاسی، اقتصادی، اجتماعی

سه شنبه
17 بهمن 1402

 شماره  1624

اولاد تحلیلگر بازار مسکن بیان کرد: در حال 
حاضر در مســکن هیچ کاری دولت نمی تواند 
انجام بدهــد. دولت تنهــا کاری که می تواند 
انجام بدهد این است که رشد اقتصادی پایدار 
به مدت ده ســال حداقل بــالای ۵ درصد را 
ایجاد کند. غیر از این مردم فقیرتر می شوند و 

راه دیگری وجود ندارد.
محمود اولاد تحلیلگر بازار مســکن درباره 
افزایش ۲۵ درصدی اجاره بها که دولت ســه 
ســال تعیین کرده گفت: ســوال این است ایا 
دولت در این ســه سال دیده که چنین نرخی 
اجرایی شــده یا خیر؟ آمارها نشــان می دهد 
اجاره بها در این سه ســال چقدر رشد کرده 
است. متاسفانه این امر اجرایی نشده و امکان 
تحقق نــدارد. موارد وجــود دارد که افراد به 
جــای اینکه خانــه را با مبلغ متــداول اجاره 
دهنــد با قیمت کمتر اجاره داده اند که موارد 
نادرست. شاهد هستیم در این چند سال اخیر 
به صورت رسمی بالای ۷۰ تا ۵۰ درصد رشد 
اجاره بها را داشتیم. این نشان می دهد افزایش 

۲۵ درصدی اجاره بها تحقق نیافته است.
وی ادامه داد: دولت این کار را انجام می دهد 
و می گویند مــا وظیفه خود را انجام دادیم به 
دلیل اینکه در این بخش هیچ کاری نمی توان 
کرد. دولتی هــا می دانند هیچ کاری نمی توان 
کرد و فقط شو اجرا می کنند تا شاید تعدادی 
بترسند و اجرا کنند. آنها هم می دانند چنین 

چیزی امکان ندارد.
ایــن تحلیلگــر اضافه کرد: دولــت همواره 
در بحث مســکن دخالت داشــته منتهی این 
دخالت چگونه باشــد مهم است. دخالت ها از 
یک زمانی به بعد تبدیل به دخالت مقداری و 
قیمتی شد. یعنی از دخالت های قاعده گذاری 
تبدیل به دخالت های مقداری و قیمتی شــد. 
در اواســط دهه ۸۰ قبل از اینکه دخالت ها به 

صورت مسکن مهر و ساخت و ساز انجام شود 
و به همه خانه بدهند مشــکل مسکن شدید 
نبود.اولاد با اشاره به مشکلات مسکن قبل از 
انقلاب تصریح کــرد: قبل از انقلاب نیز تعداد 
خانوار بیش از تعداد خانه های مســکونی بود 
که همیشــه کمبود یک میلیون واحد مسکن 
و حتی مســکن غیررسمی و نقطه فرسوده را 
داشتیم. ولی مداخلات در این حدی که الان 
مشــاهده می شــود، نبود. در بخش مسکن، 
بیشــترین تمرکز این بود قواعد شهرسازی را 
درست کنند و زمین شــهری را آماده کنند. 
از وقتــی مداخــلات قیمتی در اجــاره بها و 
افزایش قیمت ها در مســکن داشتیم شرایط 
بدتر شــده اســت. هم بدمســکنی و اسکان 
غیررسمی و بافت فرســوده به شدت افزایش 
یافت و به بالای ۲۲ میلیون نفر نیز رســیده 
اســت. همچنین کمبودی که همواره قبل از 
انقلاب یک میلیون واحد مسکن بود در حال 
حاضــر به بالای یک و نیم تا دو میلیون واحد 

رسیده است.
بازار مسکن برهم ریخته 

این کارشــناس با اشــاره به افزایش قیمت 
مسکن گفت: وقتی در روند بلندمدت با تورم 
مقایســه شــود این افزایش قیمت چشمگیر 
نیســت. تورم در طول ۱۰-۱۵ سال گذشته 
میانگین ۲۱ درصد بود و تورم بخش مســکن 
میانگین ۲۵ درصد بود. البته به جز ۲-۳ سال 
اخیر که آمار را ندارم. آن هم در همه جا نبوده 
است و برخی جاها در حد تورم بود. مشکل ما 
این اســت که فکر می کنیم مسئله ما افزایش 
قیمت اســت. افزایش قیمت عام و برای همه 
چیزست و مسکن هم افزایش قیمت دارد که 
متاسفانه اثر بد در زندگی مردم دارد ولی ان را 
فقط در مسکن نباید دید بلکه به صورت تورم 

عمومی روی همه کالاهاست

او اظهار کرد: مشــکل بخش مســکن تنها 
افزایش قیمت نیســت، مســئله این است که 
مردم فقیرتر شدند و درآمدهای مردم کاهش 
یافته و قدرت خرید به شدت افت کرده است. 
وقتی قدرت خرید به شــدت افت کند امکان 
دسترســی بــه کالاهای که رقم هــای خیلی 
زیادی می گیرد را ندارند. یک مسکن متداول 
زیر یک میلیارد نیســت حتــی قیمت زمین 
صفر باشــد و هزینه ساخت را در نظر بگیرید 
یک میلیارد قیمت دارد. این میزان قیمت در 
مقایســه با درآمد افراد که ماهی ۲۰ میلیون 
در نظر بگیرید ۵۰ سال بیشتر است. رقم هایی 
که در حد توان مردم عادی نیست.اولاد بیان 
کــرد: در حال حاضر در مســکن هیچ کاری 
دولت نمی تواند انجام بدهد. دولت تنها کاری 
که می تواند انجام بدهد این اســت که رشــد 

اقتصادی پایدار به مدت ده سال حداقل بالای 
۵ درصد را ایجاد کند. غیر از این مردم فقیرتر 
می شــوند و راه دیگری وجود ندارد. در دهه 
۱۳۸۰، ۸۰ درصد قیمــت خانه را بانک های 
خصوصی وام می دادند که با نرخ بهره بالا بود 
و مردم می توانستند استفاده کنند. بانک های 
دولتی وقتی وام می دادنــد حدود ۴۰ درصد 
قیمت مســکن را پوشــش می داد. قســط ها 
متناسب با درآمد افراد بود. ولی الان وام ۵۵۰ 
میلیون تومانی چند درصد قیمت مســکن را 
پوشــش می دهد؟ چه کسی توان بازپرداخت 
قســط وام را دارد؟ با ایــن وضعیت عملًا در 
بخش مســکن راهکاری نمانده و به بن بست 
رسیده است. الان تنها راه این است که دولت 
کاری به بخش مســکن نداشته باشد و کاری 

کند درآمد مردم بهبود یابد.

مدیــرکل دفتر ترانزیت و حمل و نقل بین المللی ســازمان 
راهداری گفت: ترانزیت جاده ای در دولت ســیزدهم با رشــد 
)۱۱.۴ درصدی( کالاهای نفتی و غیرنفتی به شــکوفایی خود 

طی یک دهه اخیر رسیده است.
به گــزارش مهر، هرگونه فعالیت تجاری، تولیدی و خدماتی 
بــه صورت مســتقیم و غیرمســتقیم از بخش حمــل و نقل 
صــورت می گیرد؛ که در واقع اهمیت این حوزه به دلیل جنبه 
زیرساختی که دارد، بسیار حائز اهمیت است. با سرمایه گذاری 
در راســتای افزایش تعداد ناوگان و به روز شدن سیستم های 
لجســتیکی، تأثیرات مثبت آن را در کاهش بهای انتقال انواع 

کالا و بهبود کیفیت انتقال آن به چشم خواهد آمد.
در سال های اخیر مشکلات متعددی در خصوص فرسودگی 
ناوگان ترانزیت جاده ای موجب به وجود آمدن موانع و مشکلاتی 
در این راستای شــده بود، که به همین دلیل همین دلیل در 
برنامه هفتم توســعه توجه ویژه به نوسازی ناوگان حمل و نقل 
کشــور، علی الخصوص ناوگان جاده ای شــده است. زیرا حمل 
و نقل جاده ای نقش مهمی در توســعه اقتصاد کشــور و تولید 
ناخالص داخلی به عنوان یکی از شاخص های مهم توسعه کشور 
محسوب می شــود؛ بنابراین هرچه کامیون و دیگر گزینه های 
حمل و نقل جاده ای پیشرفته و بر اساس استانداردهای جهانی 
باشد، به همان میزان نیز سرعت جابجایی کالا و کیفیت بیشتر 
می شود و به هر میزان کیفیت ترانزیت افزایش پیدا کند درآمد 

کشور نیز روبه روند صعودی حرکت خواهد کرد.
با روی کار آمدن سید ابراهیم رئیسی دولت سیزدهم، توجه 
ویژه ای به توســعه تعاملات اقتصادی و مرزی با کشــورهای 
همســایه داشــت، که در برنامه هفتم نیز توســعه تعاملات 
اقتصادی به ویژه با کشورهای همسایه حاشیه خلیج فارس جز 

اهداف اصلی دولت سیزدهم قرار گرفت. بنابراین با تحقق برنامه 
شاهد تسهیل تجارت در مرز، کاهش مدت زمان ترخیص کالا 

خواهیم بود.
رشد ۴۶ درصدی ترانزیت زمینی کشور نسبت به سال 

گذشته
علی بهادری جهرمی ســخنگوی دولت در حســاب کاربری 
شخصی خود، نوشت: افزایش تعاملات اقتصادی و همکاری های 
تجاری با  همسایگان یکی از راهبردهای دولت مردمی است و 
نتایج خود را در حوزه های مختلف نشان داده است. بنا بر اعلام 
وزارت راه و شهرسازی، در ده ماه نخست سال جاری، ترانزیت 

زمینی ۴۶ درصد نسبت به سال گذشته رشد داشته است.
رشد درآمد ۱۸۰ میلیون دلاری کشور از ترانزیت جاده ای

جواد هدایتی مدیــرکل دفتر ترانزیت ســازمان راهداری و 
حمل و نقل جاده ای کشور پیش تر از این اعلام کرده بود: سال 
گذشــته در بحث بین المللی به رغم مشکلات، شاهد افزایش 
آمار ترانزیت بودیم، اما باید موانع را برطرف کنیم چرا که ادامه 
ایــن روند که همه بخش ها اعم از بخش خصوصی، رانندگان و 
همچنین بخش حاکمیت و دولت را متأثر می کند، دشوار است.

مدیــرکل دفتر ترانزیت و حمل و نقل بین المللی ســازمان 
راهــداری و حمل و نقل جــاده ای در ادامه تاکید کرد: در ۱۰ 
ماهه امسال بالغ بر ۱۱ میلیون و ۴۰۳ هزار تن کالای ترانزیتی 
از قلمرو کشور عبور کرده است که نسبت به مدت مشابه سال 
گذشته ۴۶ درصد رشد داشــته است. عملکرد مرزهای کشور 
نشــان می دهد، مجموع تردد کامیون های ترانزیتی از مرزهای 
کشور بالغ بر ۵۰۶ هزار و ۸۰۳ دستگاه بوده است که نسبت به 

سال گذشته ۳۵ درصد رشد دارد.
وی افزود: افزایش ترانزیت کالا به میزان یادشده طی امسال، 

علاوه بر درآمدهای مســتقیم دولت، توانســته اســت به طور 
غیرمستقیم حدود ۵۷۰ میلیون دلار درآمدزایی برای کشور به 
همراه داشته باشد و نسبت به مدت مشابه سال گذشته، ۱۸۰ 

میلیون دلار رشد داشته است.
رشد ترانزیت غیرنفتی در دولت سیزدهم

جواد هدایتی مدیــرکل دفتر ترانزیت ســازمان راهداری و 
حمل و نقل جاده ای کشور در گفت وگو با خبرنگار مهر با تاکید 
براینکه ترانزیت جاده ای در دولت ســیزدهم رشد چشمگیری 
داشته اســت، گفت: در دهه گذشته یک روند پر از نوسان در 
ترانزیت جاده ای را پشــت سر گذاشــتیم و صعود ترانزیت به 
سال های ۱۳۹۲ و ۱۳۹۳ برمی گردد که حدود ۱۲ میلیون تن 

کالا )۱۲.۳( میزان ترانزیت، ثبت شده است.
مدیــرکل دفتر ترانزیت و حمل و نقل بین المللی ســازمان 
راهــداری و حمل و نقل جاده ای در ادامه تاکید کرد: از ابتدای 
ســال ۱۳۹۴ تا ســال ۱۳۹۹ که مربوط به دوره بیماری کرونا 
اســت؛ ترانزیت کشور با نزول همراه بود که با انسداد مرزها به 
دلیــل محدودیت های جهان برای مقابله با این بیماری رخ داد 
کــه میزان ترانزیت ۴.۶ میلیون تن را در آمار ترانزیت جاده ای 

ثبت کرد که کمترین میزان در یک دهه گذشته بود.
وی تصریح کــرد: پس از اتمام دوره کرونــا مجدد آمارهای 
ترانزیت جاده ای رشــد پیدا کرد و در ۱۰ ماه ابتدایی امســال 
نیز شــاهد رشد ۱۱.۴ میلیون تن در مقایســه با مشابه سال 
گذشــته بودیم که در حمل کالاهای نفتی و غیرنفتی میزان 
رشــد معناداری را در پی داشــتیم. به طور معمول افزایش ها 
تابع میزان ترانزیت نفتی یا ســوختی اســت اما امسال و سال 
گذشته )۱۴۰۱( توانستیم در حوزه کالاهای غیرنفتی نیز رشد 

مستمری را در آمارهای کشور ثبت کنیم.

رشد ترانزیت غیرنفتی در دولت سیزدهم طی یک دهه اخیر

بازارمسکنبهبنبستخورده،دولتفقط»شو«اجرامیکند

عضو انجمن فولاد گفت: اعلام خطر می کنیم که اگر شیوه فعلی 
برخورد و سیاست گذاری با صنعت فولاد ادامه یابد، به زودی این 

صنعت به وضعیت صنعت خودرو دچار می شود.
به گزارش مهر، بهرام ســبحانی، رئیس انجمن تولیدکنندگان 
فولاد ایران امروز در نشســت خبری با ارائه آماری از میزان تولید 
فولاد، گفت: تولید محصولات و مقاطع طویل فولادی در ۱۰ ماهه 
۱۴۰۲ به میزان ۱۰ میلیــون ۶۲۹ هزار تن بوده که ۷/۰ درصد 

کاهش نسبت به سال گذشته داشته است.
وی افــزود: تولید محصولات تخــت زنجیره فولاد ۷ میلیون و 
۵۸۶ تن بوده که نسبت به مدت مشابه سال گذشته ۱/۰ درصد 

افزایش داشته است.
ســبحانی ادامه داد: محصولات نیمه نهایی مانند شمش که به 
اشتباه نیمه خام گفته می شــود، در ۱۰ ماهه ابتدایی امسال ۲۷ 
میلیون و ۹۷ هزار تن بوده که نســبت به سال گذشته ۵ درصد 
رشد داشته است. تولید آهن اسفنجی نیز ۳۰ میلیون و ۲۴ هزار 
تن با ۹ درصد افزایش و گندله نیز ۷/۷ درصد افزایش تولید نسبت 

به مدت مشابه سال گذشته داشته است.
رئیس انجمن تولیدکننــدگان فولاد ایران تصریح کرد: باید به 
جای افزایش کمیت به سمت افزایش کیفیت و تولید فولادهای 

کیفی برویم.
رشد صنعت فولاد در حال کاهش است

بهــادر احرامیان، عضو هیأت مدیره انجمــن فولاد نیز در این 
نشست با بیان اینکه رشد فولاد در بخش های اصلی کاهش پیدا 
کرده است، گفت: این درحالی است که ایران همیشه جایگاه قابل 
توجهی در این میان داشــته است و با رفع موانع از تولید، امکان 

ارتقای جهانی رتبه فولاد کشور مهیا است.
وی افزود: امروز در مقایسه با سال گذشته رشد فولاد ما تنها ۵ 
درصد بوده است. پوشش ظرفیت فولاد کشور از ۶۳ درصد کمتر 
شــده است و رشد صنعت فولاد در حال کاهش است که عوامل 
مختلفی از قبیل زیرســاخت ها از قبیل بــرق و گاز در این میان 

تأثیرگذار هستند.
صنعت فولاد را به سرنوشت صنعت خودرو دچار نکنید

در ادامــه احســان دشــتیانه، عضــو هیأت مدیــره انجمن 
تولیدکنندگان فولاد در این نشســت اظهار کرد: متأسفانه امروز 
صنعت فولاد مبدل به جایی شــده است که راحت به آن حمله 

می کنند در حالی که صنعت فولاد مسیر را اشتباه نرفته است.

عضو انجمن فولاد :

صنعت فولاد را به سرنوشت صنعت خودرو دچار نکنید



خبر
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست:

سازمان  محیط زیست باید برای 
بیانیه گام دوم انقلاب برنامه 

داشته باشد
رئیس سازمان حفاظت محیط زیست گفت: سازمان محیط 

زیست کشور باید برای گام دوم انقلاب برنامه داشته باشد.
به گزارش ایســنا، علی سلاجقه در مراســم امضای سند 
همــکاری برنامه اقدام خانواده ومحیط زیســت که با حضور 
انسیه خزعلی - معاون رییس جمهوری در امور زنان و خانواد 
- در ســازمان محیط زیست برگزار شد، با اشاره به دهه فجر 
و ســالگرد پیروزی انقلاب اسلامی اظهار کرد: حضرت آقا در 

بیانیه گام دوم انقلاب مسائل بسیار دقیقی را مطرح کردند.
وی با اشاره به تلاش های دشمنان برای ایجاد چالش برای 
نظام جمهوری اسلام تصریح کرد: در بیانیه گام دوم انقلاب، 
مقام معظم رهبری مردم و جوانان را مورد خطاب قرار دادند 
چراکه دشمن مردم را هدف گرفته است. روی بیانیه گام دوم 

انقلاب با مردم است.
رئیس ســازمان حفاظت محیط زیست ادامه داد: دشمن از 
تمام ظرفیت هایش اســتفاده می کند تا بین تمدن اســلامی 
نفــاق به وجود آیــد. دنیای کفر و ایمــان در مقابل هم قرار 
گرفته اند اما دشمن پذیرفته است ابر قدرتی به نام جمهوری 

اسلامی ظهور کرده است و باید با این قدرت کنار آید.  
ســلاجقه در پایان گفت: سازمان محیط زیست کشور باید 
حتما برای جبهه دوم و گام دوم انقلاب برنامه داشــته باشد. 

طرح های نو و اندیشه خلاقانه باید بروز و ظهور پیدا کند.

مدیرکل دفتر خدمات تخصصی سازمان بیمه 
سلامت ایران تشریح کرد؛

جزییات ثبت اطلاعات شیر 
خشک های معمولی در بیمه سلامت

مدیرکل دفتر خدمات تخصصی ســازمان بیمه ســلامت 
ایران، جزییات ثبت اطلاعات شــیر خشک های معمولی در 

پنل بیمه سلامت را تشریح کرد.
به گزارش ایســنا، محمد اسماعیل کاملی - مدیرکل دفتر 
خدمات تخصصی سازمان بیمه سلامت ایران گفت: بر اساس 
سیاست های نظام سلامت کشور و مصوبات ستاد تدابیر ویژه 
غذا و دارو وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی، در 
راستای سیاست حذف ارز ترجیحی و پرداخت مابه التفاوت 
به ذینفع نهایی؛ ســازمان بیمه ســلامت بــه عنوان مجری 
مدیریت، ما به التفاوت یارانه ارزی شیر خشک های معمولی 

را تعیین کرد.
مدیرکل دفتر خدمات تخصصی سازمان بیمه سلامت ایران 
افزود: به همین منظور از تاریخ یازدهم بهمن ماه سال جاری، 
ثبت شیرخشــک های معمولی توســط داروخانه های طرف 
قرارداد بیمه ســلامت برای کلیه مصرف کنندگان در سطح 
eservices. کشور، در پنل سازمان بیمه سلامت به آدرس

ihio.gov.ir/mpx بــا ثبت و کنتــرل بارکد اصالت، قابل 
انجام است.

وی تصریح کرد: بر اساس اقلام ثبت شده در پنل مربوطه، 
در انتهای ماه صورت حساب ما به التفاوت یارانه ارزی داروخانه 
صادر می شود و نهایتا مبالغ مربوطه با ارائه اطلاعات، توسط 
ســازمان هدفمندی یارانه ها، در وجــه داروخانه ها پرداخت 
خواهد شد و علاوه بر مسیر دسترسی فوق، امکان دسترسی 
از طریق ســامانه نسخه الکترونیک و با انتخاب گزینه " ارائه 

شیر خشک " نیز برقرار است.
بنابر اعلام ســازمان بیمه ســلامت، کاملی گفت: تا اطلاع 
ثانوی، ثبت و ارائه اقلام شــیر خشک های معمولی با ثبت در 
ســامانه TTAC سازمان غذا و دارو نیز کما فی السابق قابل 

انجام است.

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور: 

نیازمند آموزش زنان در حوزه 
محیط زیست هستیم

معاون امــور زنان و خانواده رئیس جمهوری، با اشــاره به 
نقش زنان در حفاظت محیط زیســت و مدیریت مصرف در 
منــزل، تاکید کرد که نیاز به آمــوزش زنان در حوزه محیط 

زیست داریم .
به گزارش ایســنا، انســیه خزعلی در مراسم امضای سند 
همکاری های مشترک برنامه اقدام خانواده ومحیط زیست که 
با حضور علی سلاجقه رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
برگزار شد، اظهار کرد: زمین در محیط زیست به عنوان مادر 

حیات و کسی که مهر و هستی می بخشد، معرفی می شود.
وی ادامــه داد: مادران بــه دلیل ویژگی هــای مهربانی و 
عطوفــت و بخشــندگی وظیفه جدی تــری در برابر محیط 
زیســت دارند. همچنین به خاطر روحیه عطوفت و محبت و 
به دلیل تیزبینی و جزیی نگری و تجربه زیســته و مدیریت و 
برنامه ریزی مصرف زنانه در منزل، این توانایی را دارند که در 
محیط زیســت تاثیر گذارتر باشند تا شاهد کنترل مصرف و 

مدیریت منابع زیستی باشیم.
معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهوری با اشاره به اینکه 
نیاز بــه آموزش  در زمینه مصــرف و بازیافت داریم، توضیح 
داد: نیاز داریــم زنان در این زمینه آمــوزش ببینند چراکه 
عمدتــا مدیریت منزل بر عهده بانوان اســت. این آموزش در 
خصوص تهیه لوازم ســازگار با محیط زیست و به دنبال آن 
ایجاد مشاغل ســبز که ضرر کمتری به محیط زیست بزند، 

کمک کننده است.
 خزعلــی با ذکر مثالی افزود: برای مثال در اســتان زنجان 
شــهرداری پای کار آمد تا به صــورت کامل تفکیک زباله را 
در این اســتان داشته باشیم. در این استان حرکتهایی از این 
قبیل انجام داده بودند. اگر این طرح کامل اجرا شــود شاهد 

صحنه های نامناسب زباله گردی نخواهیم بود.

اخبار

رئیس شورای شهر تهران اعلام 
کرد؛

قطعی شدن خرید 
اتوبوس برای تهران، 
دستاورد سفر زاکانی

رئیس شورای شهر تهران قطعی شدن 
خرید اتوبوس  بــرای پایتخت را یکی از 
دســتاوردهای مهم سفر زاکانی به چین 

دانست.
به گزارش ایســنا، مهــدی چمران با 
حضور در حاشــیه جلســه شورای شهر 
تهران در جمع خبرنگاران با بیان اینکه 
بازی روز گذشته تیم فوتبال ایران نشان 
داد که ایران تیم قوی است که توانسته 
پیروزی بزرگــی را رقم بزند و تیم قوی 
ژاپن را شکســت دهد، گفت: قرار است 
در جلســه امروز نتایج قراردادهایی که 
شــهرداری تهران در چین منعقد کرده 

توسط شهردار تهران ارائه شود.
وی با بیان اینکــه تعیین نرخ عوارض 
تردد در شــهر تهران بررســی می شود، 
اظهار کــرد: در مورد افزایش قابل توجه 
یا کم عــوارض تردد نظــرات مختلفی 
وجــود دارد؛ اما ما بایــد تمام جوانب را 
در نظر بگیریم و یادمان باشد که اساس 
عوارض بر بازدارندگی اســت تا در مرکز 
شهر شــاهد تردد کمتر خودروها باشیم 
و تنها افراد در مواقعی از خودروهایشان 

استفاده کنند که ناچار باشند.
رئیس شــورای شــهر تهران در پاسخ 
به ســوالی مبنی بر دستاوردهای زاکانی 
شهردار تهران به چین اظهار کرد: خرید 
اتوبوس ها برای پایتخت قطعی شده که 
یکی از دســتاوردهای بزرگ اســت اما 
اجــازه دهید که خود شــهردار گزارش 

سفرش به چین را اعلام کند.

سردار شرفی:

انتخابات موجب تحول و 
ایده های نو در جامعه 

می شود
شــانزدهمین جشــنواره حضرت علی 
اکبــر )ع( جوان ســرباز فراجا با حضور 

هیئت رئیسه فراجا برگزار شد.
به گزارش خبرنگار مهر، شــانزدهمین 
جشــنواره حضرت علی اکبر )ع( جوان 
سرباز فراجا با حضور هیئت رئیسه فراجا 
سردار شــرفی جانشین هماهنگ کننده 
فراجا، ســردار محمد جــواد زاده کمند 
فرمانده قــرارگاه مرکزی مهارت آموزی 
کارکنان وظیفه نیروهای مســلح، سردار 
موســی کمالی مشــاور عالــی فرمانده 
کارکنان  آموزی  مهارت  مرکزی  قرارگاه 
وظیفه نیروهای مسلح، روز یکشنبه ۱۵ 

بهمن ۱۴۰۲ برگزار شد.
سردار محمد شرفی جانشین هماهنگ 
کننده فراجا گفت: مؤلفه های اساسی در 
جمهوری اســلامی ایران جمعیت جوان 
کشــور که مولد، یادگیرنده و مسئولیت 
گــرا در تمام ابعاد زندگــی و همچنین 
اقتدار رهبری و تســلط بــر ذخایر الهی 

سرزمین است.
وی افزود: ما به ســبب وجود سربازان 
جوان دارای مهــارت افتخار می کنیم و 

شما را مؤلفه اصلی قدرت می دانیم .
سردار شــرفی ادامه داد: مؤلفه اصلی 
قدرت مردم هســتند، نگاه ما به قدرت 
ملــی مردم اســت، مثل ۸ ســال دفاع 
مقدس یا فتنه های اخیر با حضور مردم 
در صحنه توانســتند مقابله کنند. مؤلفه 
اصلی قدرت در نظام جمهوری اســلامی 

ایران قدرت نرم بر پایه جوانان است.
وی ادامه داد: جشــنواره حضرت علی 
اکبر جوان ســرباز فراجا در ســال ۸۸ 
طراحی شــد و پیشــنهاد داده شــد به 
مناســبت میلاد حضــرت علی اکبر )ع( 
این روز را نامگذاری کنیم جوان ســرباز 
فراجا که در ســطح کل نیروهای مسلح 

در حال برگزاری است.
ســردار شــرفی در خصوص انتخابات 
گفت: هر چــه ما به انتخابــات نزدیک 
اجتماعی  پدیده هــای  تمام  می شــویم 
قابلیت تبدیل شــدن به موضوع سیاسی 
و امنیتــی دارنــد. افــکار عمومــی در 
انتخابات حســاس تر می شــوند و تحت 

تأثیر گفتمان های غالب قرار می گیرند.
فراجا  کننــده  هماهنــگ  جانشــین 
گفت: امروز دشــمنان نظــام جمهوری 
از ظرفیت های  استفاده  با  ایران  اسلامی 
هالیوودی یک هدف دارند و می خواهند 
مردم ما در مشارکت امور سیاسی اقدام 
لازم را انجام ندهند و منصرف شــوند به 
دلیــل اینکه انتخابــات موجب تحول و 
ایده های نو در جامعه می شود و دشمن 

نمی خواهد این اتفاق بیفتد.
ســردار شــرفی افزود: اگــر بخواهیم 
کشــورمان مقتدر و مسلط باشد باید در 
انتخابات شــرکت کنیــم. و نباید تحت 
بگیرم. عدم  قرار  تأثیر گفته های دشمن 
مشارکت ما در ابن جشن بزرگ سیاسی 
هیچ سودی برای ما ندارد و تنها دشمن 

سود می برد.
در پایــان ایــن مراســم از ۲۵ نفر از 
ســربازان وظیفــه فراجا و تعــدادی از 

خانواده های معظم شهدا تقدیر شدند.
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به گزارش خبرنگار مهر، احمد وحیدی، در نخســتین همایش ملی نمایندگان ســازمان های مردم نهاد ضمن تبریک دهه فجر، افزود: 
موضوع نهادهای مدنی یک مســاله مهمی در کشــور ما است، جمهوری اسلامی ایران به دلیل نوع نگاه به مسائل مردم و مردم سالاری 

دینی خواستار مشارکت مردم در همه امور به خصوص نظام و کشور است.

وزیر کشور ادامه داد: در نظام ما مردم نقش قطعی و تعیین کننده دارند، وقتی در دفاع و مسائل مقاومتی مردم نقش محوری دارند 
قطعاً نقش مردم بسیار کمک کننده است، اگر نظام توانست با قدرت همه گروهک های تروریستی را از بین ببرد به یمن حرکت مردم بود

وحیدی با اشاره به اینکه در مراحل مختلف انقلاب نقش مردم پررنگ بوده بیان داشت: آنجایی که مردم هستند مسائل به سرعت حل 
می شود، مانند اقتصاد، علم و فناوری حتی در بخش صنعت دفاعی پس اصل اعتقاد به مشارکت مردم اصل مهمی است.
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یک کارشناس بازار ســرمایه گفت: واقعی 
شدن و افزایش شــفافیت ترازنامه شرکت ها، 

در جذب سرمایه گذاران موثر خواهد بود.
محمدعلی شهدایی،در گفت وگو با خبرنگار 
پایگاه خبری بازار ســرمایه ایران)ســنا(، در 
خصوص مزایای تجدید ارزیابی دارایی ها بیان 
کرد: عمدتا تحلیل ها بــر مبنای صورت های 
مالی شــرکت ها صورت می گیــرد و از آنجا 
که در ترازنامه شــرکت ها، ارزش دارایی ها به 
قیمت تاریخی درج می شــود، ممکن اســت 
ارزش دارایی در ترازنامه اختلاف قابل توجهی 
با ارزش روز آن داشته باشد و همین موضوع، 
نسبت های مالی ارائه شده را تحت تاثیر قرار 
دهد. با توجه به آنکه بسیاری از سرمایه گذاران 
از ارزش روز دارایی اطلاعی ندارند و بر اساس 
همین صورت هــای مالــی و تحلیل ها اقدام 
بــه ســرمایه گذاری می کنند؛ بــرای معامله 
تردید خواهند کرد. از این رو واقعی شــدن و 
افزایش شفافیت ترازنامه شرکت ها، در جذب 

سرمایه گذاران موثر خواهد بود.
بهروزشدنارزشداراییها

وی افزود: از ســوی دیگــر، تجدید ارزیابی 
دارایی ها ســمت چپ ترازنامــه را هم تحت 
تاثیر قرار می دهد و به روز شدن ارزش دارایی 
و همینطور افزایش ســرمایه شرکت ها از این 
محل، می تواند شرایط اخذ تسهیلات بانکی را 
هم تســهیل کند؛ چرا که بانک ها هم معمولاً 
با در نظر گرفتن صورت های مالی شرکت ها، 

اعتبارسنجی می کنند.
اعمالمعافیتمالیاتیبرایهمهطبقات

این کارشناس بازار ســرمایه درباره چالش 
تجدید ارزیابی دارایی هــا نیز توضیح داد: بر 
اساس قوانین، بعد از تجدید ارزیابی دارایی ها، 
هزینه اســتهلاک دارایی ها، مشــکلاتی برای 
شرکت ها ایجاد می کند و به همین دلیل هم 
شــرکت ها عمدتاً تلاش می کنند طبقه ای از 
دارایی ها را که هزینه استهلاک ندارد)زمین( 
تجدیــد ارزیابــی کنند که ســود شــرکت 
دستخوش تغییر نشــود. حال آنکه شفافیت 
زمانــی ایجاد خواهد شــد که تمــام طبقات 
دارایی تجدید ارزیابی شــود. بنابراین اگر به 
دنبــال ایجاد شــفافیت در صورت های مالی 
هستیم، باید شرایطی فراهم شود که معافیت 
مالیاتی بــرای تجدید ارزیابــی کلیه طبقات 

دارایی در نظر گرفته شود.
شهدایی با اشاره به جذابیت تجدید ارزیابی 
دارایی ها برای ســهامداران اظهار کرد: اگرچه 
تجدیــد ارزیابی دارایی هــا مزایایی همچون 
تســهیل شرایط اخذ تســهیلات از بانک ها و 
افزایش شــفافیت صورت های مالی شرکت ها 
و... را به همراه دارد؛ ولی تجدید ارزیابی تاثیر 
چندانی بر عملکرد واقعی شــرکت ها ندارد و 
دلیل جذابیت تجدید ارزیابی برای سهامداران 

عمدتاً دلایل روانی است.
تحلیلنظریهبرخیمحققان

وی افــزود: طبق نظریــه برخی محققان از 
جملــه کانمن، برخلاف آنکه تصور می شــود 
ســرمایه گذاران و فعــالان اقتصــادی افراد 
هوشــمندی هســتند، افــراد معمــولا تابع 
موضوعات پیرامونی هستند که روی آنها تاثیر 

می گذارد و چه بســا اصــلًا ماهیت اقتصادی 
نداشته باشد. خیلی از ســهامداران بازار هم 
تصور می کنند بعد از افزایش سرمایه از محل 
مازاد تجدید ارزیابی دارایی ها، قیمت ســهام 
رشــد می کند. اگرچه از منظر تحلیلی چنین 
نگرشــی منطقی نیســت و قیمت یک سهم 
دلیل بر ارزنده بودن یا نبودن آن سهم نیست، 
اما به لحاظ روانی سرمایه گذاران بر این باورند 
که سهم های ارزان تر پتانسیل رشد بیشتری 
دارنــد و از آنجا که افزایش ســرمایه از محل 
مازاد تجدید ارزیابی دارایی ها منجر به رقیق 
شــدن قیمت سهم می شود، ســرمایه گذاران 
از ایــن رویداد اســتقبال کرده و ســهم های 

ارزان شــده معاملات روان تــری دارند. کما 
اینکه تجربه ســنوات قبل هم نشان می دهد 
سهم هایی که بعد از افزایش سرمایه به کمتر 
از قیمت اســمی رسیده )فارغ از ارزنده بودن 
یا نبودن( مورد اقبال بازار قرار گرفته و رشــد 
کرده اند.این کارشناس بازار سرمایه در خاتمه 
تصریح کرد: اگرچــه موضوعاتی مثل تجدید 
ارزیابی دارایی ها، برگزاری مجامع و تقســیم 
ســود یا افزایش نرخ محصولات و... به صورت 
مقطعی منجر به بهبود روند بازار ســرمایه و 
رشد قیمت سهم ها می شود، ولی رشد پایدار 
بازار ســرمایه در گرو افزایش تولید شرکت ها 

است.

کارشناس بازار سرمایه ارزیابی کرد: 

دلایل جذابیت تجدید ارزیابی دارایی ها برای سهامداران

شــورای عالی نظام پزشکی کشور، در واکنش به فروش 
اینترنتی دارو، بیانیه ای صادر کرد.

به گزارش مهر، در متن بیانیه شورای عالی سازمان نظام 
پزشــکی آمده است: قریب به دو ســال است که موضوع 
فــروش اینترنتــی دارو توســط پلت فرم ها، بــه یکی از 
چالش های اساسی نظام سلامت در کشور ما درآمده است.

در شــرایطی که کشورهای پیشــرو با در پیش گرفتن 
رویه هــای اصولی و گام بــه گام، دسترســی بیماران به 
داروها را با اســتفاده از ابزارهای الکترونیک افزایش داده 
اند، متأســفانه امروز کشــور ما به دلیل دخالت نهادهای 
غیرمرتبط با ســلامت به یکی از بدتریــن الگوها در این 
زمینه تبدیل شده است؛ به گونه ای که هم اکنون با پدیده 
ناصرخســرو مجازی در ابعاد بســیار گســترده ای مواجه 

هستیم.
در حــال حاضر بعضی از پلت فرم هــای فعال در زمینه 
تاکســی اینترنتی، بدون اخذ هر گونــه مجوزی از وزارت 
بهداشــت به توزیع و عرضه غیرقانونی دارو در ابعاد وسیع 

دست می زنند. عدم پاســخگویی این پلت فرم ها در مورد 
مبادی تهیه دارو باعث شــده اســت که ایــن مکان ها به 
بهتریــن محل برای ورود انــواع داروهای ممنوعه، قاچاق 
و تقلبی به شــبکه تأمین داروی کشــور تبدیل شده و به 

سلامت مردم آسیب برسد.
"منطقی ترین و اصولی تریــن گام جهت ورود به جرگه 
کشورهایی که فروش اینترنتی دارو در آنها به صورت نظام 
منــد و قانونی صورت می گیرد، تدویــن قوانین و ضوابط 
لازم به منظور جلوگیری از هر گونه سواســتفاده احتمالی 
از بســتر جدید برای عرضه دارو و کالاهای سلامت محور 
اســت".در گام بعدی می بایســت ضمن بازنگری فهرست 
داروهای بدون نسخه )OTC( جایگاه داروساز در فرایند 
عرضه اینترنتی این دسته از داروها تعریف شده تا داروها 
صرفاً با عاملیت مستقیم داروخانه در اختیار بیماران قرار 
گرفته و ارتباط حرفــه ای بین آنان محفوظ بماند. بدیهی 
اســت که گام های دیگر در این راســتا باید با بررســی و 
ســنجش مراحل قبلــی و الگو قراردادن تجربیات ســایر 

کشورهایی که شرایطی مشابه کشور ما دارند انجام شود.
فشــارهایی که اخیــراً از ســوی وزارت اقتصاد، هیأت 
مقررات زدایی و ســایر ارگان های غیرمرتبط با سلامت بر 
سازمان غذا و دارو و وزارت بهداشت برای تدوین آئین نامه 
فــروش اینترنتی دارو وارد می شــود، این نگرانی را ایجاد 
کرده اســت که قبــل از تدوین قوانین جامــع مورد نیاز، 
پلت فرم هایی که سابقه نامطلوبی در انواع تخلفات دارویی 
داشــته و از طرفی نشــان داده اند قادر بــه حفظ امنیت 
اطلاعات بیماران نیستند، سلامت جامعه را بیش از پیش 

تحت تأثیر قرار دهند.
شورای عالی نظام پزشــکی ضمن هشدار بابت به خطر 
افتادن سلامت مردم، تاکید می کند؛ لازم است با توجه به 
حساســیت و ابعاد فنی و تخصصی موضوع، اتخاذ هرگونه 
تصمیم در روند تدوین ضوابط و دستورالعمل های مربوطه 
طبق قانون با حضور و مشارکت کارشناسان و نمایندگان 
رسمی این ســازمان و انجمن های علمی و صنفی صورت 

پذیرد.

بیانیه شورای عالی نظام پزشکی؛

دارو باید تحت نظارت مستقیم داروخانه توزیع شود

رییس ســازمان پزشــکی قانونی با بیــان اینکه بالغ بر ۵ 
هــزار عضو هیات علمی با ما همــکاری می کنند، گفت: کل 
معاینات در ۴۷۰ مرکز ســازمان در طــی ۹ ماهه ۱۴۰۲، 
یک میلیــون و ۴۵۷ هزار و ۶۵۱ مورد بوده اســت. تعداد 
اجســاد معاینه شــده در ۹ ماهه ۱۴۰۲، ۵۹ هزار و ۷۱۶ 

مورد بوده است.
به گزارش ایسنا، عباس مسجدی آرانی در نشست خبری 
ضمــن تبریک فرارســیدن ایام الله دهه فجــر گفت: ما در 
جشن ۳۰ ســالگی تاسیس سازمان پزشــکی قانونی کشور 

هستیم.
وی افزود: اولین آزمایشــگاه ژنتیک در ســال ۷۴ ایجاد 
شــد و مرکز تشخیص ازمایشــگاهی کهریزک که مهمترین 
مجموعه در خاورمیانه اســت و ۲۰ هزار مترمربع فضا دارد، 
در سال ۷۴ به بهره برداری رســید. همچنین بانک ژنتیک 

ایران در  سال ۹۲ ایجاد شد.
رییس سازمان پزشکی قانونی کشور افزود:  سالانه حدود 
۴۰۰ هزار بیمار از بافت و اعضای تهیه شــده از بانک سلول 

استفاده می کنند. اعضا  بافت 
وی با اشــاره به تاســیس نرم افزار جامع تخصصی گفت: 
ایــن نرم افزار در حوزه تشــخیص هــم کار می کند.  اولین 
کیت ژنتیک در ســال ۱۴۰۰ با حضــور رییس قوه قضاییه 

ایجاد شد.
مســجدی آرانــی گفت: در دهــه فجر یکــی از اقدامات 
ما تولید الکل ســنج تنفســی در مرکز تحقیقات ســازمان 

است. قانونی  پزشکی 
وی افــزود: آزمایشــگاه جامع بانک ژنتیــک در مجموعه 
ستاد سازمان پزشــکی قانونی ایجاد شد و با حمایت هایی 
که  شــد، در ســال ۱۴۰۲،  ۵۹ هزار پروفایل را استخراج 

کردیم.
رییس ســازمان پزشــکی قانونی با بیــان اینکه بالغ بر ۵ 
هــزار عضو هیات علمی با ما همــکاری می کنند، گفت: کل 
معاینــات در ۴۷۰ مرکز ســازمان  در طی ۹ ماهه ۱۴۰۲، 
یــک میلیون و  ۴۵۷ هزار و ۶۵۱ مورد بوده اســت. تعداد 
اجســاد معاینه شده  در ۹ ماهه ۱۴۰۲،   ۵۹ هزار و ۷۱۶ 

مورد بوده است.
وی افزود: یکی از افتخارات ما در سازمان پزشکی قانونی 
این است که ما هم  در تدوین و نوشتن قانون جمعیت وهم 

در  اجرایش حضور داشته ایم.
رییس ســازمان پزشــکی قانونی گفت:  در سال ۱۴۰۲، 
خوشــبختانه قریب ۳۰ هزار مترمربــع به فضای فیزیکی ما 

افزوده شد.
وی با بیــان اینکه یکی از ســازمان هایی که در بحران ها 
نقش کلیدی دارد ســازمان پزشکی قانونی است، گفت: در 
ماه های اخیر اتفاقات تلخی را داشــتیم یکی حادثه شهادت 
جمعی از هموطنان ما به دســت  داعش در کرمان بود که 
اتفــاق افتاد و همکاران ما کمتر از ۲۴ ســاعت شناســایی  
اجســاد را  انجام دادنــد و تعیین تکلیف شــدند.  دیگری 
حادثه ون قم و کاشــان بود که ۷ نفر غیرقابل شناســایی 
بودند و یا حادثه ای که در مرکز ترک اعتیاد لنگرود رخ داد 
و ۳۶ نفر فــوت کردند و دیگری حادثه  داریوش مهرجویی 
در البرز بود که  هم روســای دادگستری و هم دادستان ها 
از اقدامات جهادی و علمی و دقیق ســازمان پزشکی قانونی  
تشــکر کردند.  نقش همکاران ما در شناسایی ۳۶ فوتی در 
مرکز  ترک اعتیــاد لنگرود جلوی تنش هــای اجتماعی را 
گرفت چرا که  دشمن می خواست از آن سوء استفاده کند 

و همکاران ما اجازه ندادند.

مسجدی افزود: در ۲ ســال قبل کیت هایی با نمونه برتر 
ابداع کردیم و کیت ۲۸ لوکوس را بهره برداری کرده ایم که 

در  ســال آینده کیت ۳۲ لوکوس را بهره برداری می کنیم.
رئیس سازمان پزشــکی قانونی کشور با اشاره به دستگاه 
الکل ســنج تنفسی گفت:  این دستگاه در حجم نمونه کم و 
با سرعت بیشتری می تواند پاسخ آزمایشات را بدهد و مورد 
اســتفاده پلیس، سازمان هواپیمایی و سایر دستگاه ها است.

مســجدی آرانی یادآور شد: هم اکنون در کل ۳۱ استان 
آزمایشــگاه هایی در ســه ســطح ۱ و۲ و ۳ بسیار تخصصی 
داریم و ۳۱ ازمایشــگاه تخصصی در اســتان ها داریم و هم 

اکنون ۱۱ آزمایشگاه ژنتیک در کشور وجود دارد.
رئیس سازمان پزشکی قانونی کشور گفت: در حال حاضر 
۳۰۲ سالن تشــریح در شهر و شهرســتان ها وجود دارد و 

میانگین زمان تشریح اجساد ۶۴ روز  است.

رییس سازمان پزشکی قانونی اعلام کرد؛

معاینه ۵۹ هزار جسد در پزشکی قانونی طی ۹ ماه



خبر

با کشتی گیری که بعد از نقره المپیک 
خانه نشین شد

نایب قهرمان المپیک جوانــان می گوید پارگی رباط صلیبی اش 
بعد از حضور در المپیک آرژانتین بیشتر شده و به همین دلیل از 

کشتی فاصله گرفته است.
محمد کریمی که ســال ۲۰۱۸ همراه با امیرحسین زارع موفق 
به کســب نشان نقره المپیک جوانان در بوینس آیرس شد، درباره 
چرایی فاصله گرفتنش از کشتی در این سال ها گفت: زمانی که به 
آرژانتین رفتم رباط صلیبی ام حدود ۳۰-۴۰ درصد پارگی داشت. 
بعد از مســابقات پارگی بیشتر شــد و به حدود ۶۰ درصد رسید. 
همان وقت مدارک پزشکی ام را برای فدراسیون فرستادم و طول 
درمان ۳-۴ ماه عنوان شد. باید کار فیزیوتراپی می کردم. مدارکم 
را تحویل رضا لایق )دبیر وقت فدراسیون کشتی( دادم و موضوع 
را با آقای غلامرضا محمدی ســرمربی وقت تیــم ملی نوجوانان 
درمیان گذاشــتم که او هم گفت بــه کار درمانت برس.وی ادامه 
داد: در روز هایی که دوره نقاهت را پشت سر می گذاشتم، انتخابی 
تیم ملی جوانان برگزار شــد. تازه تمرین را شــروع کرده بودم و 
خواستم به من هم سهمیه بدهند که در اردو حاضر شوم، اما این 
اتفــاق نیفتاد، در حالی که مدارک پزشــکی من موجود و غیبتم 
در مســابقات موجه بود. سال بعد انتخابی تیم ملی جوانان در نور 
برگزار شــد و اول شدم. در فینال عرفان الهی را در ۷۰ کیلوگرم 
بردم، اما به دلیل شیوع کرونا مسابقات جهانی جوانان برگزار نشد. 
همان بچه های جوان را بعداً در قالب بزرگســالان به اردوی تیم 
ملــی دعوت کردند، اما از من دعوت نشــد.نایب قهرمان المپیک 
۲۰۱۸ جوانــان با تأکید بر اینکه بار ها برای بازگشــت به کورس 
تلاش کرده، گفت: ســال بعد خواستم در لیگ کشتی بگیرم، اما 
مشــکلاتی پیش آمد که به من کشتی نرسید. این با وجودی بود 
که ۶ ماه تمرین مستمر داشتم. بعداً انتخابی تیم ملی جوانان در 
تهران برگزار شد و بار دیگر با عرفان الهی کشتی گرفتم. فیلم این 
مسابقه را دارم، کشتی را برده بودم، اما داور اشتباه کرد. زمانی که 
اعتــراض کردم، گفتند تو را در ۷۴ کیلوگرم به جهانی می بریم و 
عرفان را در ۷۰ کیلو، اما این اتفاق هم نیفتاد. یکی دو اردو دعوتم 
کردند و بعد دیگر دعوتی از من نشــد. امسال در لیگ دسته یک 
یکی دو کشتی برای تیم ســیرجان گرفتم. به دلیل دور بودن از 

تمرین منظم و اردو، مهره ۳-۴ کمرم بیرون زد.

اخبار

لغو بازی های استقلال و 
پرسپولیس در جام حذفی

دو مسابقه از مرحله یک شانزدهم نهایی جام 
حذفی کشــور ) یادواره آزادســازی خرمشهر( 

فصل ۱۴۰۳-۱۴۰۲ لغو شد.
به گزارش ایسنا، روابط عمومی سازمان لیگ 
فوتبال ایران اعــلام کرد: ضمن تبریک پیروزی 
تیم ملی فوتبال کشــورمان مقابل ژاپن و صعود 
به مرحله نیمه نهایی جام ملت های آســیا و با 
توجه به اهمیت ادامه حضور مقتدرانه تیم ملی 
در جام ملت ها و هم چنین لزوم تمرکز بیش تر و 
مطلوب تر ملی پوشان و همکاری با باشگاه هایی 
کــه بازیکنان خود را در اختیــار تیم ملی قرار 
داده اند و متعاقبا درخواســت رسمی دو باشگاه 
پرســپولیس و اســتقلال که بــه ترتیب ۳ و ۲ 
بازیکــن در اردوی تیم ملــی در قطر دارند، دو 
دیدار پرسپولیس – نفت و گاز گچساران و مس 
رفسنجان - اســتقلال در جام حذفی که مقرر 
بود روز جمعه ۲۰ بهمن برگزار شــود، لغو و به 

زمان دیگری موکول می شود.

بازگشت آرسنال به 
کورس با شکست لیورپول

لندنی ها با برتــری ۳ بر یک برابر لیورپول به 
کورس قهرمانی برگشتند.

به گزارش ایسنا،  هفته بیست وسوم لیگ برتر 
انگلیس، با برگزاری سه دیدار ادامه یافت که در 
آن آرسنال در خانه ۳ بر یک لیورپول را شکست 
داد و ۳ امتیــاز را بــه دســت آورد و به کورس 

قهرمانی برگشت.
بوکایــو ســاکا، گابریل مارتینلــی و لئوناردو 
تروســار برای آرســنال گلزنی کردنــد و برای 
لیورپول نیز گابریل ماگالاش به اشــتباه گلزنی 

کرد.
به این ترتیب آرســنال توانست موقتا به رده 

دوم جدول راه یابد.

محرومیت ۶ ماهه در 
انتظار یاغیان فوتبال 

عربستان
بازیکنانی که بــا روبرتو مانچینی در تیم ملی 
فوتبال عربســتان به مشکل خوردند در صورت 
مقصر شناخته شــدن با محرومیت شدید مواجه 

خواهند شد.
به گزارش ایسنا، تیم ملی فوتبال عربستان در 
جام ملت های آسیا نتوانست انتظارها را برآورده 
کنــد و در ضربــات پنالتی برابر کــره جنوبی 

شکست خورد و از این رقابت ها کنار رفت.
پیش از شــروع بازی ها جنجال و حاشیه های 
زیادی در اردوی تیم ملی فوتبال عربســتان به 
وجود آمد که بازتاب زیادی در رسانه های عربی 
و جهانی داشــت. چند بازیکن سرشــناس تیم 
ملی فوتبال عربســتان از اردوی تیم ملی خط 
خوردند. روبرتو مانچینی، سرمربی ایتالیایی تیم 
ملی عربستان، اعلام کرد ســلمان الفرج، نواف 
العقیــدی، ســلطان الغنام، محمد مــران، علی 
هزازی وخالد الغنام حاضر نشدند به اردوی تیم 
ملی ملحق شوند و دستورات سرمربی تیم را اجرا 
کنند و به همین خاطر مجبور به کنارگذاشــتن 
آنها شد. البته همه این بازیکنان ادعای سرمربی 
ایتالیایی را رد و او را به دروغ گویی متهم کردند.

فدراســیون فوتبال عربســتان این موضوع را 
رهــا نکرده و قرار اســت به زودی جلســه های 
جداگانه ای را با این بازیکن برگزار و نتیجه آنها 
را علنــی کند.رادیو FM عربســتان اعلام کرد 
فدراســیون فوتبال این کشور یکشنبه جلسه ای 
را بــا ســلمان الفرج، ســلطان الغنــام و نواف 
العقیدی برگزار کرده و قرار اســت سه بازیکن 
دیگر هم امروز به فدراســیون مراجعه کنند تا 

سخنان آنها هم شنیده شود.
ایــن منبع اعــلام کــرد در صــورت مقصر 
شناخته شــدن این بازیکنان، آنها با محرومیت 

سه تا شش ماهه روبه رو خواهند شد.
در جلســه فدراســیون فوتبال عربستان قرار 
اســت درباره نتایج تیم ملــی و رفتار جنجالی 
روبرتو مانچینــی در دیدار برابر کره جنوبی هم 

تصمیم گیری شود.

ستاره اردن: برای مردم 
فلسطین بازی می کنیم

ســتاره تیــم ملــی فوتبــال اردن کــه در 
لیگ فرانســه توپ می زنــد، تاکید کــرد او و 
هم تیمی هایش ترســی از دیــدار با کره جنوبی 
ندارند و برای شــادکردن مردم فلسطین و غزه 

بازی می کنند.
به گــزارش ایســنا، تیم ملی فوتبــال اردن 
شگفتی ســاز جام ملت های آســیا بوده اســت. 
ایــن تیم برای نخســتین بــار در تاریخ به دور 
نیمه نهایــی این رقابت ها راه پیدا کرده و در این 

مرحله باید به مصاف کره جنوبی برود.
موسی التعمری، ستاره سرشناس اردنی هاست 
که در لیگ فرانسه و برای مون پلیه بازی می کند 
و بیشترین نقش را در موفقیت تیم ملی فوتبال 

اردن داشته است.
او پیــش از دیدار با کــره جنوبی به خبرنگار 
روزنامه الوطن قطر گفت: بســیار خوشــحالیم 
که آتش بس در غزه برپا شــده است و نیروهای 
اشغالگر عقب نشینی کرده اند. این باعث می شود 
ما انگیزه لازم برای شادکردن برادران فلسطینی 
خود را کــه همواره حمایتشــان را احســاس 
کرده ایم داشــته باشــیم. ما بــازی می کنیم و 
قلبمان با مردم فلسطین اســت و اخبار آنها را 
دنبــال می کنیم. ما برای مردم فلســطین بازی 
می کنیــم و در رختکــن نخســتین چیزی که 
می گوییم این است که پیروزی را به مردم غزه و 

بعد از آن مردم اردن هدیه می کنیم.
التعمری درباره رویارویی با کره جنوبی گفت: 
ترســی از رویارویی با هیچ تیمی نداریم. آماده 
دیدار با کره جنوبی هستیم و امیدواریم بتوانیم 
بهترین نمایشمان را داشته باشیم و راهی فینال 
شویم.کره جنوبی و اردن پیش از این در مرحله 
گروهــی به مصاف هم رفتند کــه جدال آنها با 

تساوی به پایان رسید.

تیم ملی فوتبال کشورمان برای صعود 
به فینال چهارشــنبه شــب باید مدافع 

عنوان قهرمانی را کنار بزند.
تیم ملی فوتبال ایران پس از ارائه یک 
بازی خوب و کســب یک برد شــیرین 
در یک چهــارم نهایی جــام ملت های 
اروپــا باید در نیمه نهایی به مصاف قطر 
میزبان برود که توانســت در دوره قبل 
این رقابتها جام قهرمانی را بالای ســر 

ببرد.
شــاگردان قلعــه نویی موفق شــدند 
شــانس نخســت قهرمانی این رقابت ها 
را شکســت دهند، اما نکته حائز اهمیت 
این اســت که نباید حریف را دست کم 
گرفت. ماموریت ما تمام نشــده و باید 
در ۲ بازی پیش رو برنده شــویم«، این 
جملــه کلیدی مارکس لوپز، ســرمربی 
اســپانیایی تیم ملی قطر بعد از پیروزی 
مقابل ازبکســتان و رقیب شدن با ایران 
در نیمه نهایی جام ملت های آسیا است.

جالب است بدانید که تیم ملی فوتبال 
قطــر در ۲۴ بازی مقابــل ایران تنها ۳ 
پیروزی کســب کرده و در ۱۶ بازی به 
یوز ها باخته و ۵ بازی هم میان دو تیم با 
نتیجه تساوی به پایان رسیده است. اما 
به هر حال قطر مدافع عنوان قهرمانیست 
و نبایــد این تیم را که حالا خط دفاعی 
خود را به انسجام رسانده کم فرض کرد.

شــاگردان قلعه نویی باید پس از غلبه 
بر ســامورایی ها که نایب قهرمانی دوره 
گذشته را از آن خود کردند در ماموریت 

شــماره دو این بار قطری را کنار بزنند. 
معز علی، اکرم عفیف و حسن الهیدوس 
مثلث خطرناک تیم ملی قطر هســتند 
که ملی پوشــان و کار فنــی تیم ملی  
باید برای صعــود به فینال تاکتیک این 

بازیکنان را از کار بیندازند.
سامورایی کشی پایان کار نیست 

محسن بیاتی نیا بازیکن سابق فوتبال 
درباره برد تیم ملی ایــران برابر ژاپن و 
صعود بــه نیمه نهایی جــام ملت های 
آسیا گفته که این بازی ۲ نیمه متفاوت 
داشــت و تیم ملی کشورمان بعد از ۱۸ 

ســال توانست تیم ملی ژاپن را شکست 
بدهد و این جنبه مثبتش است. اما جنبه 
دیگر این است که ما نباید رویایمان این 
باشــد که ژاپن را بردیم و باید رویا های 
همچنین  باشــیم.او  داشــته  بزرگتری 
متذکر شــد که رویای ما فقط  غلبه بر 
سامورایی ها نیست و باید به فکر نتایج 
مســتمر باشیم چرا شادی برای این برد 

به پایان رسیده است.
 آخریــن برد قطــر مقابل ایــران به 
ســال ۱۳۸۸ و مســابقات چهارجانبه 
بازمی گــردد . این تیــم در آن دیدار با 

نتیجه سه بر دو پیروز شد و از آن زمان 
تاکنون بیش از ۱۴ سال است که موفق 
به شکست ایران نشــده و دو برد دیگر 
قطر برابر یوز های فوتبال آسیا مربوط به 
سال های ۱۳۷۶ و ۱۳۸۰ می شود و حالا 
بایــد دید آیا این طلســم طولانی ادامه 
خواهد داشــت یا می شکند در هر حال 
به نظر می رسد که ملی پوشان با حفظ 
جنگندگــی خود در دیدار مقابل ژاپن و 
گرفتار نشــدن در تله غرور می تواند در 
دیدار چهارشنبه شب هم به نتیجه فوق 

العاده ای دست پیدا کند.

تیم ملی به دنبال شکست طلسم پنجاه ساله
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مهاجم تیم ملی فوتبال ایران:

 برای قهرمانی به قطر آمده ایم
مهاجم تیم ملی فوتبال ایران تاکید کــرد او و هم تیمی هایش برای قهرمانی 
در جام ملت های آســیا راهی قطر شــده اند و برای رسیدن به این هدف نهایت 

تلاش شان را به کار خواهند گرفت.
به گزارش ایســنا، تیم ملی فوتبال ایران به مرحله نیمه نهایی جام ملت های 
آسیا راه پیدا کرده است و در این مرحله به مصاف قطر میزبان خواهد رفت.کریم 
انصاری فرد، مهاجم تیم ملی فوتبال ایــران، گفت وگویی اختصاصی با روزنامه 
الرای قطر داشت و در آن تاکید کرد هدف اصلی ایران قهرمانی در جام ملت های 

آسیاست و برای رسیدن به این هدف راهی قطر شده است.
ابتدا درباره صعود به نیمه نهایی با شکست دادن تیم ملی فوتبال ژاپن 

صحبت می کنید؟
در حقیقت یک بازی بزرگ را برابر تیم خوب و قدرتمند ژاپن که یکی از مدعیان 
اصلی کسب عنوان قهرمانی در جام ملت های آسیا بود به نمایش گذاشتیم. با آنکه 
در این بازی با یک گل عقب افتادیم اما در یک ســناریوی جذاب و هیجان انگیز 
به بازی برگشــتیم و دو گل را به ثمر رساندیم. ما با روحیه جنگندگی و عطش 
به پیروزی توانستیم حریفمان را شکست دهیم. همه بازیکنان در تیم احساس 
مســئولیت زیادی دارند. ما تاکنون از عملکرد خود راضی و خوشحال هستیم. 

هواداران هم از عملکرد تیم در این دوره سخت از رقابت ها راضی و خوشحالند.
هدف شما در جام چیست؟ آیا می توانید به آن برسید؟

ما با شور و انگیزه بسیار بالا برای قهرمانی به قطر آمده ایم. هدف ما این است 
که ایران بعد از سال های طولانی دوباره به قهرمانی دست پیدا کند. فکر می کنم 
توانایی و قدرت لازم برای قهرمانی در این دوره ســخت از جام ملت های آسیا را 
داریم. می دانیم کار آسانی را در پیش رو نداریم. برای قهرمانی باید از چند مرحله 
و بازی سخت گذشت. به نظرم تاکنون چند ایستگاه مهم را پشت سر گذاشته ایم 
و اکنون در ایســتگاه سخت نیمه نهایی هستیم. برای ادامه دادن به این مسیر با 

قدرت آماده ایم.
فکر می کنید شادی زیاد شما از شکست دادن ژاپن تاثیر منفی روی 

تمرکزتان در نیمه نهایی می گذارد؟
فکر نمی کنم چنین چیزی رخ دهد. ما فقط یک روز خوشحالی کردیم. پرونده 
دیدار با ژاپن را بسته ایم و اکنون تمرکزمان تنها روی نیمه نهایی و دیدار با قطر 
است؛ چرا که می دانیم ماموریت سختی داریم. می دانیم هنوز رقابت ادامه دارد و 
باید برای رسیدن به قهرمانی در این رقابت سخت تمرکز خود را حفظ کنیم. ما 
اهداف خاص خود را داریم و برای رســیدن به آنها با نهایت توان تلاش خواهیم 

کرد.
دیدار با قطر را چگونه می بینید؟

به خوبی می دانیم که بازی کردن با قطر در نیمه نهایی بسیار سخت است. قطر 
مدافع عنوان قهرمانی است. این در حالی است که ما مدت هاست از قهرمانی جام 
دور بوده ایم. شور و شوق و انگیزه بسیار بالایی برای قهرمانی داریم. برای قهرمانی 
باید مدافع عنوان قهرمانی را از پیش رو برداشت. به نظرم جزئیات، برنده این بازی 
را رقم می زند و به همین خاطر باید از فرصت هایی که به دست می آوریم نهایت 

استفاده را ببریم.

کارشــناس فوتبال و سرمربی پیشین استقلال با بیان اینکه 
تیم ملی توانســت با همدلی غول آسیا را شکست دهد، گفت: 
قطر به دلیل میزبانی از جام ملت های آســیا خطرناک ترین 

حریف برای ما محسوب می شود.
محمود فکری در گفت و گو بــا مهر و در خصوص پیروزی 
دو بــر یک تیم ملی ایران برابر ژاپن گفت: قبل از هر چیز باید 
به کادر فنی و بازیکنان تیم ملی تبریک بگویم که توانستند از 
این بازی سخت سربلند بیرون آمده و با پیروزی برابر ژاپن تیم 

ملی کشورمان جزو چهار تیم پایانی جام ملت ها قرار بگیرد.
وی ادامه داد: با توجه به تعریف های زیادی که از ژاپن شده 
بود شرایطی به وجود آمد تا تیم ملی ما در ابتدای بازی کمی 
دچار ســردرگمی شــود و نتواند بازی همیشگی خود را انجام 
دهد اما هرچه از زمان بازی گذشــت تیم ما بهتر و روانتر بازی 
کرد. خصوصا از زمانــی که گل اول را دریافت کردیم و بعد از 
آن ملی پوشــان ما سراسر حمله شدند و در نیمه دوم به آنچه 

می خواستند دست پیدا کردند.
سرمربی سابق اســتقلال در خصوص دو نیمه متفاوت تیم 
ملــی برابر ژاپن گفت: نیمه اول هم به ارزیابی پرداختیم و هم 
اســترس داشتیم و هم در ارسال پاس به دلیل فشار این بازی 
دچار اشــتباه شــدیم اما در نیمه دوم با آنالیزی که کادر فنی 
انجام داده بود و نکاتی که ســرمربی تیم به بازیکنان گوشــزد 
کرد به یک باره سراســر حمله شــدیم و ژاپن مقابل ما حرفی 

برای گفتن نداشت.
این کارشــناش فوتبال ادامــه داد: ۴۵ دقیقه بازی کاملا در 
اختیار ما بود، حاکم توپ و میــدان بودیم، چند موقعیت هم 
داشتیم که با درخشش دروازه بان ژاپن از دست رفت البته گل 
هم زدیم که سیســتم ویدئویی آن را نپذیرفت اما در مجموع 
عملکرد فوق العاده ای داشــتیم و توانســتیم فینال زودرس و 
حســاس ترین بازی در جام ملت های آســیا را با پیروزی به 

پایان برسانیم.
سرمربی پیشــین اســتقلال در خصوص پیروزی قطر برابر 
ازبکستان و دیدار چهارشنبه این تیم برابر تیم ملی کشورمان 
گفت: با توجه به اینکه قطر میزبان هجدهمین دوره جام ملت 
های آسیاست و به نوعی تیمی که میزبان است از یک شرایط 
ویژه برخوردار می شــود بازی ســختی برابر این تیم خواهیم 

داشت.
وی تاکید کــرد: تیم ملی قطر با بازیکنانی چون معز علی و 

حسن الهیدوس که از بهترین بازیکنان آسیا هستند می تواند 
برای تیم ملی ما خطرناک باشد. بنابراین لازم است هم میزبانی 
این تیم را در نظر بگیریم و هم با یک ریکاوری خوب تیم ملی 

آماده این دیدار حساس شود.
محمود فکری ادامه داد: کادر فنی هم باید به خوبی حریف را 
آنالیز کند. نقاط ضعف این تیم را شناسایی کرده و بر اساس آن 
ضربه را به حریف وارد کنیم. ضمن اینکه در این دیدار مهدی 
طارمی را خواهیم داشــت، او یکی از تاثیرگذارترین بازیکنان 

است که می تواند در این دیدار برای ما مفید باشد.
وی در پاســخ به این پرســش که آیا تیم ملی می تواند به 
قهرمانی در جام ملت های آسیا دست یابد، گفت: روزی که این 
تیم با یک مربی ایرانی کارش را شروع کرد انتقادات زیادی می 
شد، خیلی ها معتقد بودند این تیم به مرحله یک چهارم نهایی 
هم نخواهد رسید و تاکید داشتند مربی خارجی از مربی داخلی 
بهتر است اما خوشبختانه کادری کاملا ایرانی تا به اینجای کار 

عملکرد خوب داشتند.
ســرمربی سابق اســتقلال ادامه داد: امیر قلعه نویی یکی از 
بهترین مربیان حال حاضر فوتبال ایران است. او توانست ژاپن 

را هم شکســت دهد و باید منتظر پیروزی تیــم او برابر قطر 
باشــیم. تیم ملی می تواند به قهرمانی در جام ملت ها دست 
یابد به شــرطی که پیروزی برابر ژاپن آنها را مغرور نکند. این 
وحــدت و همدلی که در تیم ملی وجــود دارد همچنان باقی 
بماند و همــه بازیکنان با تمام توان بــرای موفقیت تیم ملی 
تلاش کنند، قطر تیمی نیســت که شکست ناپذیر باشد. یک 
بازی خوب و منطقی و بدون اشــتباه باعث خواهد شــد روز 
چهارشــنبه قطر را شکســت دهیم و به فینال جام ملت های 

آسیا راه پیدا کنیم.
فکری در پایان و در پاسخ به این پرسش که بهترین بازیکن 
ایران از دید شما چه کسی بود، گفت: نمی توانم نام یک فرد را 
بگویم، همه بازیکنان تیم ملی در این دیدار سنگین فوق العاده 
عمل کردند، از دروازه بان تا مهاجمان، تلاشــی که آنها کردند 
ســتودنی بود و این تلاش باعث پیروزی آنها برابر ژاپن شد اما 
اگر بخواهم نامی از کســی ببرم باید نام چند بازیکن را ببرم، 
امید ابراهیمی، ســعید عزت اللهی و سردار آزمون تلاش فوق 
العاده ای داشتند و در مجموع همه یک تیم بودند که توانستند 

غول آسیا را که بیش از حد بزرگ شده بود، شکست دهند.

سرمربی پیشین استقلال:
قطر »خطرناک ترین« حریف است

عکس روز...

شهر باستانی حریره درکیش
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